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 69שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 04.06.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע   - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 ו:נעדר 
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o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o  חבר מועצה -מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o מועצהחברת  - בשארי עינב-גב' קפלן 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה  - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנכ"ל החברה לבידור ולבילוי חולון בע"מ - מר שמשון חן 

o חולון וח תיאטרון, מחול, מוסיקה ואמנותמנכ"ל החברה לפית - מר דני וייס 

  בע"מ

o מנכ"ל עמותת עליו"ן - גב' אסנת קנדלי 

o מנכ"ל רשת קהילה ופנאי  - גב' בתיה כהן 

o מנכ"ל תאגיד מי שקמה - מר אריק מולה 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o ראש השפ"ח - ד"ר ישראל אפל 

o קב"ט מוסדות החינוך  - מר חיים כהן 

o מנהל אגף ארגון ובקרה - מר לודוויג ורגה 

o רואה חשבון מבקר, עמותת עליו"ן  - מר דוד קונפורטי 

o רואה חשבון מבקר, החברה לפיתוח תיאטרון, מחול, מוסיקה  - מר דורון עברי

 ואמנות חולון בע"מ

o מנהל אגף הספורט והחינוך הגופני, עיריית חולון - מר עצמון קצב 
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o סמנכ"ל כספים, החברה לבידור  - גב' כרמית רותם

 ולבילוי חולון בע"מ

o סמנכ"ל כספים, רשת קהילה ופנאי  - ביץגב' דגנית מיכאלו 

o רואה חשבון מבקר, החברה לבידור ולבילוי חולון בע"מ - מר יזהר קנה 

o מנהלת אגף גבייה - גב' סיון ריאבוי 

o רואה חשבון, תאגיד מי שקמה - מר עקיבא זינגר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

עקב  הנוער לבני קו תמיכה פתיחת -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 אלימות וחרמות בבתי ספר.

 מיגון מוסדות חינוך. -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .2

 '.23תכנית שיפוץ גן ילדים ביולי  -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .3

פעולות למניעת חרם ונידוי חברתי  בבתי  -ועצה אלרון פנחס בנושא של חבר המ -שאילתא  .4

 הספר.

 תלמידים במרחב לא מוגן. -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא   -שאילתא  .5

       התקדמות בתחקיר שעלה מועדת  - בנושאשל חבר המועצה שחר האס  -א שאילת .6

 .ביקורת

 היטל השבחה על מרפסות שמש.  - בנושאשל חבר המועצה יעקב מזרחי  -א שאילת .7

 .2022ן לשנת "אישור דו"ח כספי של עמותת עליו .8

 .2022ן לשנת "אישור דו"ח מילולי של עמותת עליו .9

של החברה לפיתוח תיאטרון מחול מוסיקה ואומנות חולון  2022אישור דו"ח כספי לשנת   .10

 בע"מ.

מוסיקה ואומנות חולון  של החברה לפיתוח תיאטרון מחול 2022אישור דו"ח מילולי לשנת   .11

 בע"מ, )מצ"ב(.

 של החברה לבילוי ובידור חולון בע"מ. 2022אישור דו"ח כספי לשנת   .12

 2024 -, לשנה נוספת  ₪מיליון  7אישור מסגרת אשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי בסך  .13

 (.31.12.23)מצ"ב אישור משרד הפנים משנה שעברה עד 
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 תאגיד מי שקמה חולון בע"מ.של  2022הצגת דו"ח כספי לשנת   .14

 של רשת קהילה ופנאי בע"מ. 2022אישור דו"ח כספי לשנת   .15

 של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ. 2022אישור דו"ח כספי לשנת   .16

 אישור בקשת פטור למוסד המתנדב לשירות הציבור. .17

ע + נוסח מוצ חוות דעת לאישור ההקצאה -מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון הקצאה .18

 .לאישור מועצת העיר

 לפקודת העיריות )נוסח חדש(. 338בקשה למחיקת חובות  לפי סעיף  .19

 לפקודת העיריות )נוסח חדש(. 338בקשה למחיקת חובות  לפי סעיף  .20

 בקשה למחיקת חובות בהסדרי פשרה. .21

 .2023פרוטוקול ועדת תמיכות, טבלת חלוקת כספי הישגיות לשנת  .22

 ינוי בינוי שקיבלו מתן תוקף:אישור מועצה להכרזה על מתחמי פ .23

  התחדשות עירונית 224ח/מק/ 5-23ראש פינה.  

  התחדשות עירונית 223ח/מק/ 57-61חנקין. 

העמותה לשלוב עולי אתיופיה בחולון מבנה  -אישור הקצאה  עיריית חולון אביי )הנילוס(  .24

 . 65חלקה  6779בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה עומר גוש 

 לגב' מיה דבש )אוצרת ראשית מוזיאון העיצוב חולון(.הארכת שירות  .25

 הארכת שירות למר יוסי טרפון )מוזיאון הילדים(. .26

 )מוזיאון העיצוב חולון(. סדרנית - זיוה שם טובהארכת שירות לגב'  .27

עד לתאריך מורה למתמטיקה בתיכון איילון  -ויקטור גרבר הארכת שירות למר  .28

31.08.2024. 

 .31.08.2024עד לתאריך מיה בתיכון איילון ימורה לכ -יב לאה יליגב' להארכת שירות  .29

 .28.02.2024, עד לתאריך מודד עירוני -חנניה לנגבאום הארכת שירות למר  .30

 .28.02.2024-הארכת שירות לגב' מזל שקד ספרנית במדיטק עד ל .31

 סיום מינויו של מר אמנון ארץ קדושה כדירקטור נציג העירייה בתאגיד מי שיקמה. .32

 מי שקמה. עירייה בתאגיד המיםנציגת חיה ששון כדירקטורית הגב' נויה של ימ .33

 סיום מינויו של מר אמנון ארץ קדושה נציג עירייה באיגודן. .34
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אגף תקציבים ובקרה כנציג העירייה מינויו מר רחמים בינוני מנהל  .35

 באיגודן.

 חולון.הארכת כהונה של מר יצחק וידבסקי כדירקטור בחברה הכלכלית לפיתוח  .36

 הארכת כהונתה של הגב' עזר בתיה כדירקטורית בחברה הכלכלית לפיתוח חולון. .37

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 563פרוטוקול מס'  69

תמיכה לבני נוער עקב אלימות  קו תחיפת -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 וחרמות בבתי ספר. ירד מסדר היום

 מיגון מוסדות חינוך. ירד מסדר היום -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -לסדר הצעה  .2

'. 23תכנית שיפוץ גן ילדים ביולי  -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .3

 ירד מסדר היום

פעולות למניעת חרם ונידוי חברתי  בבתי  -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .4

 מסדר היוםהספר. ירד 

תלמידים במרחב לא מוגן.                          -של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .5

 ירד מסדר היום

עדת ומו התקדמות בתחקיר שעלה - בנושאשל חבר המועצה שחר האס  -א שאילת .6

 .ביקורת

 היטל השבחה על מרפסות שמש.  – בנושאשל חבר המועצה יעקב מזרחי  -א שאילת .7

 .2022ן לשנת "את הדו"ח הכספי של עמותת עליועצת העיר אשרה ברוב קולות מו .8

 .2022ן לשנת "את הדו"ח המילולי של עמותת עליועצת העיר אשרה ברוב קולות מו .9

של החברה לפיתוח  2022את הדו"ח הכספי לשנת  עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .10

 תיאטרון מחול מוסיקה ואומנות חולון בע"מ.

של החברה לפיתוח  2022את הדו"ח המילולי לשנת  עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .11

 תיאטרון מחול מוסיקה ואומנות חולון בע"מ.

של החברה לבילוי ובידור  2022את הדו"ח הכספי לשנת  עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .12

 חולון בע"מ.
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את מסגרת אשראי בבנק קולות עצת העיר אשרה ברוב מו .13

)מצ"ב אישור משרד הפנים  2024 –, לשנה נוספת  ₪מיליון  7ולבילוי בסך  לחברה לבידור

 (.31.12.23משנה שעברה עד 

של תאגיד מי שקמה  2022את הצגת הדו"ח הכספי לשנת  עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .14

 חולון בע"מ.

של רשת קהילה ופנאי  2022את הדו"ח הכספי לשנת  עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .15

 בע"מ.

של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ. נדחה לישיבה  2022אישור דו"ח כספי לשנת   .16

 הבאה.

 את בקשת הפטור למוסד המתנדב לשירות הציבור.עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .17

חוות  -מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנוןל הקצאהאת העצת העיר אשרה ברוב קולות מו .18

 .לאישור מועצת העיר+ נוסח מוצע  דעת לאישור ההקצאה

לפקודת  338את הבקשה למחיקת חובות  לפי סעיף עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .19

 העיריות )נוסח חדש(.

לפקודת  338את הבקשה למחיקת חובות  לפי סעיף עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .20

 .העיריות )נוסח חדש(

 פשרה.את הבקשה למחיקת חובות בהסדרי עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .21

את פרוטוקול ועדת התמיכות, טבלת חלוקת כספי עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .22

 .2023הישגיות לשנת 

 את ההכרזה על מתחמי פינוי בינוי שקיבלו מתן תוקף:עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .23

  התחדשות עירונית 224ח/מק/  5-23ראש פינה.  

  התחדשות עירונית 223ח/מק/ 57-61חנקין. 

העמותה  –עיריית חולון אביי )הנילוס(  -את ההקצאה עיר אשרה ברוב קולות עצת המו .24

 6779לשלוב עולי אתיופיה בחולון מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה עומר גוש 

  65חלקה .

את הארכת השירות לגב' מיה דבש )אוצרת ראשית עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .25

 מוזיאון העיצוב חולון(.

 את הארכת השירות למר יוסי טרפון )מוזיאון הילדים(.עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .26
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זיוה את הארכת השירות לגב' קולות עצת העיר אשרה ברוב מו .27

 )מוזיאון העיצוב חולון(. סדרנית - שם טוב

מורה למתמטיקה  -ויקטור גרבר את הארכת השירות למר עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .28

 .31.08.2024עד לתאריך בתיכון איילון 

מיה ימורה לכ -ילייב לאה גב' לאת הארכת השירות עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .29

 .31.08.2024עד לתאריך בתיכון איילון 

, מודד עירוני -חנניה לנגבאום את הארכת השירות למר עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .30

 .28.02.2024עד לתאריך 

ת הארכת השירות לגב' מזל שקד ספרנית במדיטק עד אעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .31

 .28.02.2024-ל

את סיום מינויו של מר אמנון ארץ קדושה כדירקטור נציג עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .32

 העירייה בתאגיד מי שיקמה.

עירייה נציגת חיה ששון כדירקטורית הגב' נויה של ימאת עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .33

 מי שקמה. בתאגיד המים

את סיום מינויו של מר אמנון ארץ קדושה נציג עירייה עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .34

 באיגודן.

את מינויו מר רחמים בינוני מנהל אגף תקציבים ובקרה עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .35

 כנציג העירייה באיגודן.

כדירקטור את הארכת הכהונה של מר יצחק וידבסקי עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .36

 בחברה הכלכלית לפיתוח חולון.

את הארכת כהונתה של הגב' עזר בתיה כדירקטורית עצת העיר אשרה ברוב קולות מו .37

 בחברה הכלכלית לפיתוח חולון.

 

 פרוטוקול

. יוסי. 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1יוסי, קדימה. כמה אתם?  מר מוטי ששון:

גליה את תופסת מקום? גליה. טוב חברים, אני ונה. אני מדבר אתה לא ע

. הצעה לסדר של 69פותח את הישיבה. ישיבת מועצת עיר מן המניין מספר 

 שי קינן, הוא לא יגיע. הוא ביקש,

 אני אחליף אותו. גב' שירלי לביא ציון:
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את? בסדר. אז  מר מוטי ששון: בואי תציגי את,

 או. קיי. גב' שירלי לביא ציון:

פתיחת קו תמיכה לבני הנוער  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .1

 עקב אלימות וחרמות בבתי ספר 

מכיוון שיש לנו כאן קצת נתונים סטטיסטיים אז אני פשוט אקריא את זה  גב' שירלי לביא ציון:

ברצף כדי לא לטעות. ככה. אדוני ראש העיר, חבריי למועצה. אני מביאה 

חשובה לסדר שהוגשה כבר לפני שבועות אחדים על ידי שי  בפניכם הצעה

קינן ואשר מטרתה לתת מענה לאחת הבעיות הכואבות ביותר שעימם 

מתמודדת מערכת החינוך בארץ בשנים האחרונות, תופעת החרמות בבתי 

הספר שגובה לאורך השנים האחרונות קורבנות בנפש. חשוב להדגיש 

דמות אובדן חיים ופגיעה בנפש למרבה שהנזקים החמורים קיימים לא רק ב

הצער, אלא בספקטרום רחב של פגיעות שמותירות את חותמן לכל החיים. 

וינגייט, תופעת החרם שכיחה -על פי מחקר שערך המרכז האקדמי לוינסקי

אחוז מהמקרים הבנות  60-אחוז מהמקרים, וב 57בעיקר בכיתות ד' עד ו' עם 

ים ציינו נתונים ממחקר שנערך במשרד מוחרמות יותר מאשר הבנים. החוקר

אחוז מהכיתות דווח על ילד אחד לפחות שהוחרם בחודש  60-החינוך שלפיו ב

האחרון. הנזק של החרם לטווח הארוך, הנזקים של החרם לטווח הארוך 

אחוז מהבוגרים  8משפיעים בתחומי חיים רבים על פי המחקר שהזכרתי. 

אחוזים על  31זים על תחושת בדידות, אחו 32דיווחו על מחשבות אובדניות, 

אחוזים על קושי ביצירת קשרים זוגיים ועל חוסר אמון  30חרדה חברתית, 

אחוז דיווחו על רגשות אשמה. אין ספק,  15-אחוז מהבוגרים ו 40העידו 

במערכת החינוך עושים את המאמצים להתמודד עם התופעה. לצד זאת, 

נדרש כדי לוודא את ההגנה על עלינו מוטלת האחריות לעשות כל מאמץ 

 בנותינו ובנינו.

 יוסי אולי תשב ולא תנהל פה ישיבות בנפרד? מר מוטי ששון:

לכן אנחנו מבקשים כי מועצת העיר תחליט על הקמת קו תמיכה עירוני  גב' שירלי לביא ציון:

ויהיה כלי להתערבות  Whatsappשיאפשר זמינות באמצעות טלפון או 

נפשית לכל תלמיד ותלמידה שסובלים מחרם. ישנם  מהירה ועזרה ראשונה

מספר מודלים להפעלת הקו באופן מיטבי. כרגע נדון במודל שמתקיים 

בימים אלה בעיריית ראשון לציון שמאפשר גישה של בני נוער להתייעצות 

עם בני גילם, תחת פיקוח מקצועי ותוך יצירת המשכיות של ליווי וסיוע 

הנדרשים. אנו מבקשים שהמועצה תנחה על ממטפלים מוסמכים בתחומים 

עבודה משותפת למינהל החינוך ולמינהל הרווחה והשירותים החברתיים 

ויציאה לדרך מוקדם ככל האפשר עם השקת קו תמיכה לבני נוער שיהווה 
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סיוע והגנה לילדינו. אנו מאמינים כי  רובד נוסף של 

ר במאמץ שהוא כלל חברי המועצה יהיו שותפים פה אחד לבקשה זו. מדוב

הצלת נפשות פשוטו כמשמעו. כמו שנאמר במקורותינו, כל המציל נפש אחת 

 בישראל כאילו הציל עולם ומלואו. תודה רבה.

טוב. הטיפול החינוכי בנושא האלימות והחרמות בקרב ילדים במערכת  מר מוטי ששון:

כים החינוך ובכלל הוא נושא ערכי וחשוב מאין כמוהו. כל ילד וכל ילדה צרי

להרגיש בטוחים ומאושרים במסגרות החינוכיות והחברתיות ובהתאם לכך 

הנחיתי את מינהל החינוך והשירות הפסיכולוגי לנקוט בכל הצעדים 

והפעולות הנדרשות על מנת לטפל בתופעות השליליות האלה. לצורך העניין, 

 ביקשתי מישראל מנהל השפ"ח,

 ישראל נמצא? מר יוסי זיידה:

 בוא ישראל. בוא, בוא, שב פה.  :מר מוטי ששון

הוא צריך להתקרב לכיסאות של חברי המועצה בשביל המיקרופון של  עו"ד יונת דיין:

 התמלול. 

 שב, שב פה. שב כאן. חברים, בבקשה. ראש השפ"ח שלנו.  מר מוטי ששון:

וקליני, אני אציג את עצמי. לי קוראים ד"ר ישראל אפל. אני פסיכולוג חינוכי  ד"ר ישראל אפל:

שנים. אני עובד בשירות  5מנהל את השירות הפסיכולוגי כמעט כבר 

שנים, כך שאני מכיר את העשייה בעיר במסגרת של  14-15הפסיכולוגי 

השירות הפסיכולוגי בשנים האחרונות וגם את העשייה בבתי הספר. אני כן 

רוצה להקדים כמה דברים. אחד, זה באמת כמו שכולם יודעים זה אחד 

 שאים המזוויעים שאנחנו עוסקים בהם,הנו

 דבר למיקרופון, לא לקהל. מר מוטי ששון:

דחייה חברתית ונושא של חרמות, היה דיון בכנסת שבוע שעבר. דיון רחב  ד"ר ישראל אפל:

שבו הגיעו גם הורים לילדים שהוחרמו שתיארו את המצב. גם היה שם גם 

שאת גם הזכרת וזה קישור קישור בין הנושא של אובדנות ונושא של חרמות 

שנוטים לעשות אותו, כן חשוב לי להגיד שזה שתי סוגיות שהן נפרדות כי יש 

לנו גם אובדנות כמובן על רקע של הרבה מאוד סיבות וזה לא בהכרח קשור 

לנושא הזה. אני חושב שהסוגיה של דחייה חברתית היא סוגיה מאוד רחבה 

-חולוניים, גם חוץ-ים, גם פניםויש לה היקשרים גם תרבותיים, גם חברתי

חולוניים. אם כי אני חושב שיש הבדלים בין מחוזות שונים. אז קודם כל זה 

הנושא של דחייה חברתית. אני רוצה להגיד גם מילה קצת על המצב החברתי 

שאנחנו נמצאים בו. אנחנו כולנו חיים את החברה הישראלית. זאת חברה 

אני חושב גם של איזושהי  שנמצאת בהרבה מאוד תהליכים. חלקם

התפוררות של מה שנקרא אתוס משותף וברור. אני חושב שלדבר הזה יש 



 563 פרוטוקול 04.06.2023 –ליום  69מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

10 
 

והשפעה על כמה אנחנו מרגישים  השלכה 

ביחד, כמה אנחנו מרגישים חברה אחת. אני חושב שזה משהו שמאוד בולט. 

תקופת הקורונה המחישה לנו את הסוגיה של הבדידות של בני הנוער, את 

ני הנוער וזה מאוד בלט שם ובאמת שתי תופעות שבלטו לנו הזכרת את ב

אחד זה הנושא של דיכאון בקרב בני נוער והשני זה התגברות של הפרעות 

אכילה שגם זה הנושא שראינו אותו חזק יותר. אבל בעיקר זה, זה נתן לנו 

תחושה שהרבה, הרבה פעמים והרבה זמן הילדים שלנו נמצאים לבד מול 

גישים חלק. אני אגיד שכמובן שמנקודת המבט שלי כשירות המסכים ולא מר

פסיכולוגי שמאמין מאוד בעולם החינוך, שזה בעצם המקום שבו אנחנו 

פוגשים את כל הילדים בסופו של דבר וזה באמת מה שנקרא הזדמנות 

ושוויון ההזדמנויות האמיתי, זה מערכת החינוך והשירותים הנלווים אליה 

שההתערבויות שאני חושב עליהן הן התערבויות  כמובן ולכן אני אגיד

שקשורות בעצם למערכת החינוך וזה לא סותר אגב קו כמובן. אבל אני אגיד 

שכן עשינו כמה התערבויות שיש להן כמה קווים מנחים. התערבויות בתוך 

בתי ספר, וזה כולל בעצם כניסה של אנשי מקצוע שעושים התערבות עם 

ה שבה אנחנו מזהים פוטנציאל להתנהגות של כיתה שמאותרת בתחילת השנ

דחייה חברתית, חרמות. אנחנו מזהים את הכיתה הזאת ועושים התערבות 

שמתייחסת גם לצוות, גם להורים וגם לילדים ובסופו של דבר גם טיפול 

פרטני לילד. אני אגיד שניסינו את זה בכמה בתי ספר. קודם כל זה השקעה 

זה הצליח. בסדר? זה כמובן היה כרוך בזה שיהיו גדולה. חשוב לי להגיד. אבל 

מנהלות בתי ספר שירצו את זה. זה היה כרוך בזה שהורים ישתפו פעולה 

ואני יכול להגיד שזה בסך הכול מצליח. חוץ מזה אתם יודעים שבכל בית 

ספר בחולון יש פסיכולוג שמלווה את בית הספר והרבה פעמים הוא איזשהו 

, גם אם לא רחבות ורבות היקף, הם, הוא סטרטר מין סטרטר להתערבויות

להתערבות נקודתית שיכולה להיות מאוד יעילה. גם במספר מפגשים 

שאנחנו עושים בתוך בית ספר עם מורה, כיתה והורים ואני יכול להגיד 

שהתערבויות האלה נעשות כל הזמן והן גם יעילות. אנחנו רואים באמת 

בשנו בשירות הפסיכולוגי איזושהי תפיסה, שיפור במצב של הילדים. אנחנו גי

תפיסת עבודה כללית שעוסקת גם במניעה וגם בטיפול ואנחנו מדברים על, 

על הרצף, אנחנו קוראים לזה הרצף של מי, מהשלב שמעידוד ופיתוח של 

מיומנויות חברתיות בקרב ילדים דרך השלב של מניעת מצב של דחייה 

ול בחרם. וטיפול בחרמות זה באמת חברתית והשלב האקוטי שזה בעצם טיפ

המצב של הקצה. זאת אומרת אנחנו הרבה פעמים שומעים ילדים בבתי 

הספר אומרים עשו עליי חרם, כן. הרבה פעמים אנחנו רואים שזה איזשהו 

מינוח שלא בהכרח לוכד את כל המשמעות של מה שבאמת חרם גורם. אני 

צם הקצה של התהליך של כן רוצה להגיד איזה מילה על חרם. חרם זה בע
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הדחייה החברתית, שזה מצב שבו  המצב של 

הילדים בלי שהם שמים לב משוכנעים שיש גורם שצריך פשוט להוקיע אותו 

כי הוא זה שמביא לנזקים החמורים שהכיתה נמצאת בהם. ויש שם ממש 

מוטיבציה עם תחושה של צדק של הילדים להחרים את הילד הזה. או .קיי, 

ין. אנחנו פשוט כמבוגרים זה נראה לנו מהצד כמו מעשה שהוא אז צריך להב

באמת שלילי וקשה מאוד, אבל הילדים שנמצאים בתוך החוויה הזאת הם 

נמצאים במצב שבו הם בטוחים שהם עושים איזשהו מעשה של צדקה והם 

מאבדים את הפוקוס ובאמת התפקיד של הטיפול בנושא הזה זה קודם כל 

ובשלב הקיצוני זה טיפול בחרם. אני אומר את זה מניעת דחייה חברתית 

כמו, כמו שאמרתי. עשינו כמה מהלכים בנושא הזה. קודם כל קיימנו 

עשרות, עשרות קבוצות של מיומנויות חברתיות ועשרות התערבויות של 

טיפול בדחייה חברתית וגם מספר התערבויות שעשינו שממש פתרנו את 

הנכון ואני אומר לכן גם בנינו תכנית  בעיות החרם. אני חושב שזה הפתרון

שאנחנו גם מציעים אותה ומפעילים אותה בבתי הספר וגם מאפשרים לבתי 

 הספר לרכוש עוד תכניות באמצעות תקציבי הגפן שקיימים. 

אפשר לשאול משהו? בהתפלגות בתי הספר, אם בתי ספר מועדים יותר  ד"ר מאיר רוק:

תווה תכנית ושכיתה עתידית ששם לפורענות? כשאתה אומר שאתה מראש מ

יהיה חרם, האם בהתפלגות של בתי הספר יש לך כמה בתי ספר באזורים 

 מסוימים ששם אתם שמים את הפוקוס?

כן. אנחנו, אז אני אומר. אין לנו, זאת אומרת יש לנו בתי ספר שאנחנו יודעים  ד"ר ישראל אפל:

רונה ולפני שנתיים. שעוסקים בנושא הזה ועסקו בנושא הזה נגיד בשנה האח

מטבע הדברים אנחנו פונים אליהם, אבל אנחנו עושים בשלבים האלה של 

השנה אנחנו עושים ראיונות עם כל מנהלי בתי הספר. כמובן שיש כאלה שגם 

מתחלפים אבל בגדול אם מנהל מעלה את הסוגיה הזאת והפסיכולוג נמצא 

ף ואנחנו נעלה עליה, גם ככה בבית הספר לאורך השנה, אז הסוגיה הזאת תצו

כן? האם נצליח לשכנע את המנהל להשקיע בנושא הזה או בנושא אחר? זה 

 כמובן תלוי גם ברצון של המנהל.

אבל אתם יותר מגיבים, אתם לא פרואקטיביים. זו תכנית מובנית, שולחים  ד"ר מאיר רוק:

 לכל בית ספר.

 תן לו לדבר, אחר כך תשאל. מר מוטי ששון:

 אז אני אגיד לו. אנחנו גם, גם, אפל:ד"ר ישראל 

 צודק, צודק מוטי. ד"ר מאיר רוק:

אז אני אומר, יש, הפסיכולוג בבית הספר הוא שומע את הרחשים ובמידה  ד"ר ישראל אפל:

והוא חושב שזה הפתרון הנכון הוא גם יציע את זה למנהל. אנחנו לא כופים 
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ית כן. עכשיו אני אגיד זה, זה, זה הזוו עליהם אבל, 

 של, של מערכת החינוך. חשוב לי להגיד,

 לצערנו זה חולש על כל כיתה בערך בכל בית ספר. מר שחר האס:

 בדיוק, בכל בית ספר.  ד"ר מאיר רוק:

 לא רק בעיר אלא גם בארץ. זו תופעה רווחת לצערנו. מר שחר האס:

יוזמתם דברים אז אני אגיד. קודם כל חשוב לי להגיד שבתי הספר עושים מ ד"ר ישראל אפל:

יפהפיים. אתה היית בביקור בהייטק בסוף שבוע שעבר. יש פעילות יפה 

לדוגמה שעשו בית ספר קציר השנה, פורסמה לקראת ל"ג בעומר. הם יצרו 

איזשהו מנגנון שמאפשר לכל ילד להיות שותף באופן אנונימי לכל מדורה 

זה שהיא ומדורה כדי שאף אחד לא יישאר לבד ויש הרבה עשייה בנושא ה

טבעית גם בלי שאנחנו נעודד את בתי הספר. הם מן הסתם לבד מבינים את 

החשיבות שלהם. אני כן אגיד שבמצבים של דחייה חברתית ומצבים שיש 

קונפליקטים בין ילדים, אנחנו כן נשמע תגובות לפעמים של, אצל אנשי חינוך 

ני אומר זה זה לא ענייננו, כן, אנחנו לא רוצים להיכנס לקלחת הזאת. א

תפקידנו הרבה פעמים לעזור גם להם להיחלץ מהמקום הזה שהוא מקום 

טבעי שאתה נכנס אליו וכן ברגע שהמחנך שם את הזרקור על הנושא הזה, 

הרבה פעמים אנחנו רואים את הפתרונות. אנחנו בסופו של דבר נותנים גם 

עוד משהו.  טיפולים פרטניים, גם הדרכות הורים בנושא הזה ואני אגיד עוד,

זאת אומרת לא סתם בנינו תכנית שמבוססת על מיומנויות חברתיות, טיפול 

מערכתי מה שנקרא חינוך, כלומר העשרת הידע והכלים למורים ובסופו של 

דבר גם לילדים. בגלל שיש פה איזשהו רצף הרבה פעמים של ילדים שיש להם 

רתית שהדבר הזה איזשהו קושי או היעדר במיומנויות חברתיות או חרדה חב

יכול להסתבך ולהפוך להיות גם מצב של חרם. זאת אומרת זה יכול להיות 

ילד עם מיומנויות חברתיות תקינות באיזשהו משבר רגשי שהולך ומסתבך 

ויכול להיות גם ילד שחסרות לו מיומנויות חברתיות ואז הדבר הזה 

 בקונסטלציה לא מתאימה והלא נכונה יכול להפוך להיות חרם.

 יש לי שאלה דוקטור. מר יעקב מזרחי:

 ברשותך.  מר מורן ישראל:

 רגע, אני רוצה להגיד עוד משהו. ד"ר ישראל אפל:

 תנו לו לסיים. מר מוטי ששון:

אנחנו מדברים על מענה שקיים בתוך מערכת החינוך. חשוב לי להגיד  ד"ר ישראל אפל:

קהילה ופנאי מעורבת בעשייה  שהקהילה עושה פה, גם בתיה פה ורשת

משמעותית בהכנסה של עמותה שנקראת 'כנפיים של דרור' שנכנסת ואני 
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שתהיה לעשייה הזאת, לכניסה של  חושבת 

העמותה הזאת גם רוח גבית להרבה מאוד עשייה שכבר נעשית גם בפורמלי 

וגם בבלתי פורמלי. עשו קבוצות מהסוג הזה של מיומנויות חברתיות, 

תייכות כאלה גם במתנ"סים באזורים מסוימים שכן כבר איתרנו קבוצות הש

שנוצרו קשיים וזה פעילות עצמאית של הרשת. אני אומר, באיזשהו מקום 

יחד עם הכניסה של העמותה חברנו הרבה גופים עירוניים גם מהפורמלי, גם 

מהבלתי פורמלי, גם מהנוער כדי לשבת ולחשוב ביחד איך אנחנו נותנים 

א הזה. ביום שלישי תהיה הפגישה השנייה כבר. שהכוונה היא מענה לנוש

בסוף לבנות איזושהי תכנית עירונית לבעיה הזאת שהיא באמת בעיה שאנחנו 

רואים אותה בכל הארץ. אם הרעיון של קו לנושא הזה יכול להתחבר 

ולהשתלב, אני חושב זה בהחלט יכול להיות אופציה. אני חושב שהדבר הנכון 

לשולחן העגול הזה שהתכנס לחשוב את, את התכנית המתאימה זה כן לתת 

ביותר לעיר. הכוונה שלנו כמובן זה לצרף גם נציגים של ההורים בסופו של 

דבר שכבר הביעו התעניינות ופנו מכל מיני קהילות הורים שקיימות בהורים. 

אני חושב שזה דבר שיכול, זה דבר שיכול להצליח. אני חושב שזה הדבר 

אני אגיד עוד דבר רק. זו פעם ראשונה שאנחנו עשינו, אנחנו עושים  הנכון.

את זה השנה קייטנה של השפ"ח לעידוד ולהעשרה של מיומנויות חברתיות 

ש"ח להורים, אבל באמת ללא תשלום.  15וזה יהיה בתשלום לגמרי של 

פעילות שאנחנו עושים באמת כשהכוונה היא לשים את הפוקוס, מבחינתי 

ה, על הנושא הזה של מיומנויות חברתיות, תחושת לכידות, לפחות השנ

להפחית את תחושת הבדידות, להגדיל את תחושת השייכות כי אני באמת 

 חושב שזה אחד הנושאים שבוערים היום בחברה שלנו. 

קודם כל תודה על הסקירה. אני אגלה לך סוד, עוד בסוף גם פה יש הורים.  מר מורן ישראל:

ומרים נציגות אז גם אנחנו דואגים לזה, חשוב לנו. אתה אני מבין שאתם א

מתאר עדיין בתוך התהליך תכנית של התערבות שהיא יעילה לפי מה שאתה 

מתאר, אבל התכנית הזאת עדיין לא מדברת על החלק ששירלי מתארת שזה 

תהליך של איתור. מה הכלים שאתם משתמשים בהם כדי לאתר באופן 

מקרים כאלה? כי בסופו של דבר יכול להיות שיש אפקטיבי, באופן אנונימי 

הרבה דברים שבכלל אתם לא מגיעים לשלב של התערבות כי הם נופלים לכם 

 מבין האצבעות. ובמקום הזה בעיניי גם שם צריך לתת את הדעת. 

אז אני אגיד ככה. קודם כל כמו שאמרתי יש לנו גם את הפורמלי וגם את  ד"ר ישראל אפל:

ובהקשר הזה הנוער הוא חלק, הנוער, עובדי הנוער, תנועות הבלתי פורמלי 

הנוער בהחלט הם חלק מגורמי האיתור. וב', כמו שאמרתי, בבתי הספר 

אנחנו נמצאים ושואלים גם על הסיטואציה הזאת בתהליך כמו שאמרתי של 

סיכום שנה עם מנהל בית ספר. שוב, אני מניח שגם אנשי החינוך לא מכירים 
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זו בהחלט הזדמנות לאתר את, את  את הכול. אז 

הבעיות שקיימות וזה קורה. זאת אומרת עובדה שהדברים כבר צפו עד היום, 

 או. קיי, וגם,

 או שלא. מר מורן ישראל:

 ויש גם, יש, מר מוטי ששון:

 לא הכול עלה אבל אני חושב שהרבה עלה, בסדר? ד"ר ישראל אפל:

אותה ועדה שאמורה להתכנס תגיע ומתי אתה מעריך שהסיכום של  מר מורן ישראל:

 למסקנותיה?

לא יודע תאריך, שאלה טובה. אבל אני מניח שזה עניין של חודש, חודשיים,  ד"ר ישראל אפל:

שלושה. זה מה שאני מעריך. אני כן אגיד שקודם כל יש לנו לדוגמה פרויקט 

כמו דלת פתוחה שבעצם כל בן נוער מכיתה י' עד י"ב יכול לפנות לשירות 

סיכולוגי והמענה הוא תוך יום, יומיים, לא יותר מזה. זאת אומרת אנחנו הפ

 מדי פעם מפרסמים את הקו הזה כקו פתוח וגם הורים יכולים.

 ומה לגבי ילדים צעירים יותר? גב' שירלי לביא ציון:

 מה? ד"ר ישראל אפל:

 ומה לגבי ילדים צעירים יותר? גב' שירלי לביא ציון:

 מות מתחילים, בגילאים צעירים יותר.חר מר מורן ישראל:

 בכיתה ג', ד'? גב' שירלי לביא ציון:

ד' שם באמת מתחיל בדרך -אז קודם כל את נגעת בזה נכון, ובאמת בכיתות ג' ד"ר ישראל אפל:

כלל החרמות הקשים ובגילאים האלה. שם באמת גם אין לנו את תנועות 

 הנוער יותר מדי, זה באמת רק, רק ההתחלה.

 יש לך מכיתה ד'. לינור מטלון:גב' א

 כן, אני אומר זה רק ההתחלה אבל את יודעת, זה לא, ד"ר ישראל אפל:

 אבל בשביל זה יש לך, סליחה שאני מתפרצת, בשביל זה יש את המחנכים. גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון, המחנכים והיועצים בבתי הספר.  מר מוטי ששון:

 מולו, שהוא צריך לזהות.זה הגורם הראשון ש גב' נעה צ'פליצקי:

 יש לי שאלה אליך. מר יעקב מזרחי:

 אז תשאלו שאלות. רגע חבר'ה, אנחנו עושים דיון? מר מוטי ששון:

 רגע מוטי אבל השאלות, מר יעקב מזרחי:

 שנייה רגע, שנייה, סליחה,  גב' נעה צ'פליצקי:
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רגע היא  גב' גליה עומרד לוי: מדברת. היא מדברת.

 בל בגלל שאת התפרצת, אבל זה בסדר. תדברי.א מר יעקב מזרחי:

 התפרצתי אבל נתנו לי לדבר. גב' נעה צ'פליצקי:

 אין בעיה, תודה. מר יעקב מזרחי:

אחוז של ילדים אבל בעיקר בגילאים הצעירים,  100אז אני אומרת, אין  גב' נעה צ'פליצקי:

, בעיקר בגילאים הצעירים שהם הדמות הראשונה שהילד פוגש מעבר לבית

המחנך, זה התפקיד שלהם לאתר את כל, את כל מה שקורה בהפסקות וכל 

מה שקורה בין הילדים. כי ילד צעיר לא יפנה לקו, הוא לא יתקשר, הוא 

אפילו לא מודע. יש את היועצות, יש את המחנכים וזה הדמות הראשונה 

 שצריכה להיות רגישה ולאתר. 

היום יש לו טלפון. מספיק שיש כל מיני מדבקות בבית  דווקא לא. כל ילד גב' גליה עומרד לוי:

הספר עם קו פתוח, עם זה, זה אנונימי. כי מה שהוא מתאר כאן מאוד יפה, 

אבל עוד פעם, עד שיש איתור ויש ארגז כלים שמביאים לצוות החינוכי. אבל 

הילד, הילד עד שמאתרים אותו ועד שהמחנכת, ברגע שהוא יידע שיש 

יש לו את זה בשפה שלו. לכל אחד מהם יש היום טלפון נייד. איזשהו קו ולהנג

יכול, ובידיעה שאת הולכת לדבר עם מישהו בן גילך זה כאילו מקליל את 

 הסיטואציה. 

 לא הבנתי. קיבלת דיווח כל כך מקצועי, מר מוטי ששון:

 הכי מקצועי בעולם, מעריכה מאוד. זה הסבר מקסים, אין פה, גב' גליה עומרד לוי:

 ושהם עושים הרבה מאוד פעולות. אני יותר מזה,  מוטי ששון: מר

 אבל זה עדיין לא מספק. גב' אלינור מטלון:

אני גם הקצבתי להם, נתתי להם תקן על נושא של חרמות ונתתי להם תקן  מר מוטי ששון:

מהטעם  של פסיכיאטר. אין שום עיר שנותנת פסיכיאטר על חשבון העירייה,

הפשוט בשביל ילדים שנקלעים לקשיים, נקלעים לקשיים כאלה ואחרים זה 

צריך לתת מענה. לא תמיד הם רוצים ללכת למקום שכתוב תרצ"ו או משהו 

בסגנון הזה והם מעדיפים לעשות את זה בצורה יותר אנונימית ובתוך בית 

ים הספר, בכותלי בית הספר עם היועצת או עם המחנכת. אז אנחנו מנס

לאורך כל הדרך, אין לו שום בעיה עם משאבים. כל מה שהוא מבקש הוא 

מקבל ממני. לפעמים אני בא ביוזמה, לכן קיבלתם פה סקירה מקצועית 

 ולפרטי פרטים,

 מוטי יש לי שאלה. יש לי שאלה מוטי. מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ששון:
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עם בדבריך שאתם משתפים פעולה  אתה אמרת  מר יעקב מזרחי:

 מוסדות החינוך.

 נכון. ד"ר ישראל אפל:

האם הפעולות שלכם רק על ידי הזמנה של מוסדות החינוך או יש לכם גם  מר יעקב מזרחי:

זו  משהו ספונטני שאתם מגיעים למוסדות באופן עצמאי ללא שום הזמנה?

שאלה ראשונה. שאלה שנייה, מה כמות הפסיכולוגים בעיר שמשרתים את 

 עיר? שיש בעיר, כרגע. מוסדות החינוך ב

כן אז אני אגיד, ככה. קודם כל השירות הפסיכולוגי בחולון הוא השלישי  ד"ר ישראל אפל:

 בגודלו בארץ. 

 זה לא אומר שהם בסדר עכשיו עדיין. מר יעקב מזרחי:

 אוי, נו.  מר מוטי ששון:

 לא, אני אומר, מר יעקב מזרחי:

שהעסקתי  מבקר מדינה אתה יודע על מה? יעקב, יעקב אני חטפתי דו"ח מר מוטי ששון:

 פסיכולוגים על חשבון העירייה מעבר לתקן שמשרד החינוך נותן.

 לא אני שאלתי באמת מחוסר ידיעה מוטי. באמת מחוסר ידיעה, באמת. מר יעקב מזרחי:

 פסיכולוגים. 87-אני אגיד לך. הצוות מונה כ ד"ר ישראל אפל:

 במשרה מלאה? מר יעקב מזרחי:

 לא במשרה מלאה, לא. שראל אפל:ד"ר י

 דקה אני רוצה לשמוע. מר יעקב מזרחי:

 לא, אני אומר אנחנו עומדים, ד"ר ישראל אפל:

 הם עובדים גם בוקר וגם אחרי צהריים. מר מוטי ששון:

תקנים שזה כמו שאמרתי זה באמת שירות פסיכולוגי  54אנחנו עומדים על  ד"ר ישראל אפל:

יים שנוגעים לדוגמה גם למענה לנכויות, פגיעות תחומים מקצוע 3-גדול, ב

ראש בקרב ילדים וגם למקרים מורכבים של דיכאון ולהתערבויות 

מערכתיות בבית הספר, תמיכה בצוות, אנשי חינוך. ההיקפים של כמות 

הטיפול הפסיכולוגי שמתקבלים הם אדירים, הם אדירים. חלק גדול 

הוא גם דרך תקציבי הגפן אבל מהפעילות הוא גם לא דרך תקני העירייה, 

ברגע שיש לך שירות פסיכולוגי חזק אז אתה יכול להרחיב עוד ועוד והעשייה 

היא, היא באמת חסרת תקדים. אני זאת אומרת מבחינת מספרים זה עצום 

. זאת אומרת אנחנו נמצאים היום בשירות 21עד  0וזה נוגע לגילאים 

עומדים בתיאום גם עם הרשת, פסיכולוגי בכל המעונות המפוקחים. אנחנו 
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קהילה ופנאי, עם נעמ"ת. אנחנו  עם רשת 

פסיכולוגים.  3נותנים מענה בכל בתי הספר לחינוך מיוחד. יש בתי ספר עם 

הגענו באמת לכמות עשייה שהיא מאוד מאוד רחבה. לגבי יזימה. אנחנו 

בעצם פוגשים, עושים אבחון של בית הספר בסביבות התקופה הזאת של 

ואומרים לבית הספר מה אנחנו חושבים שצריך לתת בשנה הבאה השנה 

מתוך ההיכרות האינטימית עם מה שקורה בבית הספר. אני לא כופה את 

 השירות,

 מה זה היכרות אינטימית? מר יעקב מזרחי:

את המורה,  יש לי איש מקצוע שנמצא שם כל השנה. מכיר את המנהל, מכיר ד"ר ישראל אפל:

גם מכיר את הילדים וגם את ההורים. דרך אגב, הורים פונים, אליי פונים 

 הורים כל הזמן. ולכן,

 ובכל השעות. גב' נעה צ'פליצקי:

ובכל השעות. ולכן האינפורמציה, אני לא חושב, אני לא חושב שיש לי את  ד"ר ישראל אפל:

מסתכלים בצורה הידע כמו של מורה בבית ספר או מנהל בית ספר אבל כש

רחבה על העיר בהחלט מגיעות אליי פניות כל הזמן מהתושבים ואנחנו 

נותנים מענה בחירום. אנחנו פותחים קווים חמים לכל האירועים, לכל 

 המשברים כך שיש לך הרבה מאוד,

 יש הצעות או שיחות עם תלמידים בנושאים האלה? מר יעקב מזרחי:

 יוסי. מר מוטי ששון:

 אנחנו, הרצאות או בשיחות, אפל:ד"ר ישראל 

 או שיחות, הרצאות. להסביר להם את המשמעויות של הדברים האלה. מר יעקב מזרחי:

 אלינור את רוצה לשאול משהו? מר מוטי ששון:

 לגבי חרמות? ד"ר ישראל אפל:

 אנחנו פתחנו דיון בלי, מר מוטי ששון:

 אתה מנהל את הישיבה. גב' אלינור מטלון:

מוטי אתה מפריע לי לשאלה, אתה רואה מה אתה עושה? ישר הוא עונה לי,  חי:מר יעקב מזר

 אתה הפרעת לי.

 כי אתה לא הצבעת, היא הצביעה. מר מוטי ששון:

 במקומות שצריכים התערבויות, ד"ר ישראל אפל:

 אתה מבין? היא הצביעה ואתה התפרצת. מר מוטי ששון:
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רק עם התלמידים.  מהפעילות הייתה אז חלק גדול  ד"ר ישראל אפל:

פגישות. במקביל  7, 6, 5-הפסיכולוג נכנס לכיתה, עשה עבודה עם הכיתה כ

עבודה עם מורים, עבודה עם הצוות. ואין ספק, כן, הרבה מאוד מהפעילות 

 היא עם הילדים ישירות, בהחלט. 

 אלינור משתלם להצביע. מר יוסי זיידה:

 מה? גב' אלינור מטלון:

 להצביע. משתלם מר יוסי זיידה:

תמיד. זה גם תלוי למי להצביע, חשוב. דוקטור ערב טוב. בתור אשת חינוך  גב' אלינור מטלון:

בלתי פורמלי, אמרת שאתה באמת מאמין בעולם החינוך ואמרת על תנועות 

 הנוער וכדומה.

 חבר'ה אי אפשר ככה, אי אפשר לשאול.  מר מוטי ששון:

 והיום הדרג המקצועי, גב' אלינור מטלון:

 תבוא לפה שבע. מר מוטי ששון:

בעצם דיברת בהתחלה באמת דיברת על החינוך הפורמלי ואז תוך כדי דיון  גב' אלינור מטלון:

בעצם דיברת על החינוך הבלתי פורמלי. בעצם תנועות הנוער עוברים 

ומוצאים את הכשרות של שומרי הסף והם אלה שפוגשים את הילדים האלה 

הנקודות החשובות והם עוברים באמת כמויות של הכשרות, יעקב אתה 

 מפריע לי.

 סליחה. מר יעקב מזרחי:

הכשרות בנושא. למה לא לנצל את הכוח אדם המטורף הזה שיש פה, במיוחד  גב' אלינור מטלון:

שיש פה כל כך הרבה תנועות נוער? במיוחד שיש פה המון ילדים שבתוך 

ער ובאמת מכיתה ג' ובחלק מתנועות הנוער מכיתה ד' כבר לתפוס תנועות הנו

את זה וכבר המדריכים שהולכים לבתי ספר, שהולכים לגנים, שיש להם את 

ההכשרה המינימלית הזאת לפחות לאתר. כדי שנוכל לתפוס את הנקודה 

 הזאת עוד לפני. זה שאלה אחת. ואז אני אשאל את השאלה הבאה ברשותך.

כן. לא, אז אני, אני אגיד, אני אגיד לך מה. אני חושב קודם כל שזה, קודם  ל:ד"ר ישראל אפ

כל זה, זה אין ספק שזה נותן לך כוח אדם. נותן את כוח האדם שמרגיש את 

השטח, שמריח את השטח. אני כן שואל את עצמי האם, האם אלו האנשים 

יש לי הנכונים שאני רוצה לראות אותם עושים התערבויות אבל אני כן, 

 איזשהו חשש מהעניין הזה.

בסדר, ואז אתה יכול להתאים אותם בעצם לכישורים וליכולות שלך, למה  גב' אלינור מטלון:

 שאתה רואה בתוך חולון.
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 נכון, נכון. ד"ר ישראל אפל:

 ילדים, 1,200בסופו של דבר אם יש לך שבט צופים שמונה  גב' אלינור מטלון:

 נו מקיימים פה דיון.טוב חבר'ה אנח מר מוטי ששון:

ילדים שבתוך בתי הספר שלנו  400-ילדים ו 400ויש שם גילאי ד', ה', ו', מעל  גב' אלינור מטלון:

ימים  5-6-שלוש בשבוע לפחות ובנוסף ל-שהם יכולים להגיע אליהם פעמיים

בשבוע שהוא מול מנהל בית הספר. וזה פשוט נותן מעטפת הרבה יותר רחבה, 

גדולה. גם אם זה ברמה המינימלית לפחות או משהו כזה. לייצר  הרבה יותר

 איזשהו שיח. 

 זה בעיקר אינטראקציות חברתיות, זה לא באמת, ד"ר ישראל אפל:

 אבל לא לכל אחד יש את הכישורים ואת היכולות, גב' נעה צ'פליצקי:

 אני לא חושב שזה, ד"ר ישראל אפל:

ם והכול בסדר. אנחנו, הוא לא פסיכולוג. יש הכשרות. נותנים כלים מסוימי גב' אלינור מטלון:

אתה מכיר את ההכשרות, אתה יודע טוב מאוד את הדברים האלה. והדברים 

 האלה באמת מיוחדים.

 אלינור אני אגיד לך, אני אגיד לך,  ד"ר ישראל אפל:

 חבר'ה סליחה.  מר מוטי ששון:

 תקשיבי למה שאני אומרת נעהל'ה. גב' אלינור מטלון:

אין ספק, תראי, אין ספק שיש יתרון בזה שאתה מגיע, עושה הרחבה של  ד"ר ישראל אפל:

ילדים ונוער והם אלו שגם הרבה פעמים פוגשים את האירועים השוטפים 

ואת תנועות הנוער וכו'. וגם מחוץ לתנועות  הנוער, גם מחוץ לפעילות של 

ד כמה הם רוצים. תנועות הנוער. אני חושב שצריך קודם כל לעשות בירור ע

כל, כל תנועה, לכל תנועת נוער כזאת יש מרכז. אני חושב שאפשר לעשות 

 איתם איזשהו שיח.

 שהם עוברים את הכשרת שומרי הסף. גב' אלינור מטלון:

 או. קיי, תבדוק את זה ישראל.  מר מוטי ששון:

 שאלה, שאלה אחרונה. מר מאיר חלבי:

 חבר'ה, אנחנו, מר מוטי ששון:

 אבל יש לי שאלת המשך.  ינור מטלון:גב' אל

 שומרי הסף, ד"ר ישראל אפל:
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פתחנו פה דיון בלי שאנחנו ביקשנו את  חבר'ה אנחנו  מר מוטי ששון:

 המועצה. קיבלנו סקירה ממנו. 

 אם אנחנו מדברים על ההיבט סביב חרם, אני חושב שזה עוד, ד"ר ישראל אפל:

אני יודעת שזה. אני כן חושבת שהם צריכים להיות חלק  אין בעיה. ככה גב' אלינור מטלון:

מהמעגלים כמו שאמרת ביום שישי מתכנס במעגלים. לא ציינת מי השותפים 

 במעגלים האלה.

 בגדול אז אני אגיד לך, בגדול זה גם מהפורמלי וגם מהבלתי פורמלי. ד"ר ישראל אפל:

 מעולה. גב' אלינור מטלון:

 שי שטח מהמתנ"סים.וגם, וגם אנ ד"ר ישראל אפל:

 חלבי מה רצית? מר מוטי ששון:

 יש לי שאלת המשך אבל מוטי. גב' אלינור מטלון:

 זה לא שאלת המשך. מר מוטי ששון:

אבל יש לי שאלת המשך. אני אמרתי שיש לי עוד שאלה. אמרתי שיש לי שתי  גב' אלינור מטלון:

 שאלות מההתחלה.

 כן אבל, תקשיבי. מר מוטי ששון:

תודה. זה דיון נכון? אתה רוצה לעשות את זה, אז בואו נעשה, אז בואו נצביע,  נור מטלון:גב' אלי

 נעלה את זה,

 התחלת לשאול שאלה אז תשאלי. מר מוטי ששון:

 תודה, מוטי אמר שאני. גב' אלינור מטלון:

 דוקטור לפי הניתוח, מר מאיר חלבי:

 מוטי. גב' אלינור מטלון:

 מדברת.חלבי. היא  מר מוטי ששון:

התפרצת? אמרת מקודם באמת התערבויות של מערכת החינוך וגם דוקטור  גב' אלינור מטלון:

רוק ציין את זה מקודם. ואיפה, איפה זה כבר היה הפעילות הזאת ובאיזו 

 שכבת גיל?

 ה'.-אז עשינו את זה, זה בדרך כלל בד' ד"ר ישראל אפל:

 אוקיי. גב' אלינור מטלון:

? עשינו את זה בבית ספר השרון. עשינו את זה בשער האריות. אלה, בסדר ד"ר ישראל אפל:

אלה התערבויות שעשינו באופן ככה מאוד רחב. חוץ מזה, קבוצות 
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חברתיות זה משהו שנעשה בהרבה  למיומנויות 

 בתי ספר. אני לא זוכר את כולם. 

 בסדר גמור. גב' אלינור מטלון:

הספר בעיר. לא זוכר את כולם אבל, אבל כמעט חצי, לפחות חצי מבתי  ד"ר ישראל אפל:

 בהחלט באופן נרחב. והתערבויות פרטניות וממוקדות בכל בתי הספר.

לא, פשוט אני רוצה לדעת אם מדובר על החינוך היסודי או העל יסודי  גב' אלינור מטלון:

 בהתערבויות האלה.

וא ביסודי כי אנחנו המוקד, אני אגיד. המוקד הוא ביסודי, בסדר. המוקד ה ד"ר ישראל אפל:

 מבינים ששם יש, שם זה קורה הכי הרבה. 

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי טוב חברים. נעה אני, מר מוטי ששון:

 לא אני רוצה רק להוסיף. גב' נעה צ'פליצקי:

 רק רציתי משפט אחד. מר מאיר חלבי:

 משפט אחד ואז משפט אחד. מר מוטי ששון:

לפי הניתוח שלך אמרת שאתם מעניקים טיפול פרטני לאיזה ילד  אתה נתת מר מאיר חלבי:

 או ילדה שיש לה חרדה.

 כן. ד"ר ישראל אפל:

 איך זה שילדה קפצה והתאבדה? במבחן התוצאה,  מר מאיר חלבי:

 אני אענה לך. אני אענה לך. ד"ר ישראל אפל:

 שעות? 24 האם אתה מצמידים לה פסיכולוג? הולך לביקורי בית ממש מר מאיר חלבי:

 אני אענה לך. ד"ר ישראל אפל:

 ילדה התאבדה.  מר מאיר חלבי:

 קודם כל, קודם כל תראה. אם אתה מדבר על הנערה בצפון, ד"ר ישראל אפל:

 לא, הוא מדבר על הנערה בחולון. גב' אלינור מטלון:

 זה לא היה בגלל חרם. מר שחר האס:

ה פה בחולון הוא לא, הוא לא קשור לנושא אז אני אגיד. הנערה, האסון שקר ד"ר ישראל אפל:

הזה בכלל. הוא קשור בבעיה הרבה יותר עמוקה ולא נכון להיכנס אליה. 

 ההיבטים האלה היו היבטים,

 טוב. מר מוטי ששון:
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 מינוריים. ד"ר ישראל אפל:

או. קיי חברים אתם רוצים להיכנס לדיון? כי כל אחד רוצה לדבר. לא,  מר מוטי ששון:

 אני חותך את זה פה. אתם רוצים לקיים דיון אז בבקשה. סליחה. 

יש לך רוב. אז אנחנו רוצים,  לא מה, אתה רוצה להסיר את זה מסדר היום? מר זאב ניסים:

 לתת לו רעיון.

 טוב שאלה אחת. מר מוטי ששון:

 לא, לא שאלה. גב' נעה צ'פליצקי:

 רעיון. רעיון טוב.אני לא שואל שום שאלה, אני רק נותן  מר זאב ניסים:

גם בבתי הספר היסודיים יש את השיעורים המובנים של שעת קשב, השעה  גב' נעה צ'פליצקי:

הראשונה. בכל בתי הספר היסודיים. היועצת נכנסת גם בחטיבות, זה מובנה 

בתוך המערכת. זה לא איזשהו פרויקט או איזושהי תכנית חיצונית שעכשיו 

 כל הפעילויות. מרכיבים. זה קיים. בנוסף לזה

 נכון מאוד. ד"ר ישראל אפל:

 שירלי אחרי מה ששמעת פה, מר מוטי ששון:

 אני רוצה, מר זאב ניסים:

 זאב רוצה לומר משהו גם. מר יוסי זיידה:

אני רוצה לומר משהו בנושא הזה. אמנם אני בדרך כלל מערכת חינוך,  מר זאב ניסים:

להגיד משהו. לפני כמה שנים פדגוגיה, לא כל כך נכנס לזה אבל אני רוצה 

מישהו פגש אותי ואמר לי תשמע זאב, בעקבות מקרים שקרו, כתוצאה 

 מחרמות,

 שמשון שומעים אותך ולא את זאב. מר מוטי ששון:

ואז הוא אמר לי זאב תגיד, תקשיב, אפשר להקים אפליקציה מקומית של  מר זאב ניסים:

תכנים ולעניין את כל מערכת החינוך בחולון לדוגמה ולהכניס כל מיני 

תלמידי בתי הספר, את כולם. להכניס כל מיני תכנים של מערכת החינוך 

ששם יש איזשהו מוקד, מישהו שמקבל את כל הפניות ואז אפשר גם, הם 

יכולים להיפתח בעקבות כל מיני שאלות ותכנים ודברים מיוחדים 

ואז זה יכול, ומתעניינים וסיפורים וכל זה, אפשר להכניס כל מיני דברים. 

זה יכול להביא לנו גילוי של המון מקרים שאנחנו לפעמים לא עולים עליהם. 

כמו למשל דיכאונות, כל מיני, כל מיני. עזוב חרמות, זה עוד קטן. אבל יש 

 המון דברים שאנשים, הם ממש, סכנה.

 הם עושים את העבודה שלהם באופן מקצועי, מר מוטי ששון:
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זה גם לא עולה הרבה כסף. זה  אגב  זה אפשר, מר זאב ניסים:

 שטויות.

פסיכולוגים שעושים את העבודה שלהם  80זה לא קשור. יש, יש פה צוות של  מר מוטי ששון:

 באופן מקצועי.

לא, הם יטפלו ברגע שתמצא את הממצאים. אבל יש ממצאים אז הם יכולים,  מר זאב ניסים:

 אתה משלם להם סתם כסף.

 ון, סליחה.זה לא די מר מוטי ששון:

 אתה צריך לתת להם עבודה. מר זאב ניסים:

 לא אז אני רוצה להגיד לך, ד"ר ישראל אפל:

 זה לא דיון. או. קיי. היא הורידה מסדר היום, הסתפקה בדיווח של ישראל. מר מוטי ששון:

. אני לא יודע אם אתם, אתה מכיר את זה, אתה מכיר את 105כן, יש את  ד"ר ישראל אפל:

זה בעצם מין קו האזנה של המדינה שבעצם משתדל, לא, הוא  105? אז 105

לא עולה על הכול אבל ככל שהטכנולוגיה משתכללת הוא עולה אתה יודע על 

הערות בפייסבוק, הערות בכל מיני אתרים. אני גם לא מכיר אותם אבל 

אתרים שילדים ונוער משתמשים בהם ואז הוא עולה על המילים הלא נכונות 

 קבלים עדכון על הנושא הזה וזה, וזה מקפיץ אותנו.ואנחנו מ

אתה צריך להכניס תכנים של מערכת החינוך כדי לגרות אותם. להגיע לאתר  מר זאב ניסים:

 הזה. לדבר על החינוך ואגב תוך כדי.

טוב חבר'ה, מצפה לי יום ארוך. זאב או. קיי, תודה. ירד מסדר היום. סליחה.  מר מוטי ששון:

סליחה. שירלי הורידה את זה מסדר היום לאור הסקירה  דוקטור רוק,

 המקצועית והמאלפת של ישראל.

 תודה רבה ישראל. מר יוסי זיידה:

 תודה. ד"ר ישראל אפל:

 שהוא מנהל השפ"ח שלנו. אני עובר, מר מוטי ששון:

 תודה רבה שבאת. גב' אלינור מטלון:

 לנושא הבא בסדר היום. ישר כח.  מר מוטי ששון:

 באמת ישר כח גדול.  נעה צ'פליצקי:גב' 

 .יורדת מסדר היוםבבקשה אלרון. ההצעה  מר מוטי ששון:

 

 מיגון מוסדות חינוך –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .2
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שלא ידוע לכם, לא לכל ילדי בתי הספר  כידוע לכם או  מר אלרון פנחס:

יים ממ"ד וכך נוצר מצב קיים מקלט בשעת חירום. גם בגני ילדים רבים לא ק

שבעקבות אירוע בעלי המזל ייכנסו למקלט המיועד וכל השאר יישבו במרחב 

שאינו מוגן. השאלה הראשונה עולה מכך היא האם הדבר משותף להורים 

ככה שיוכלו להחליט לשלוח את הילד לבית ספר, לא לשלוח. הגדרת פיקוד 

עלולה להביא לפרשנות העורף, יש למקם את הילדים במקום הכי מוגן שיש 

של הרשות שהיא לא תעשה דבר כי תמיד תוכל לומר שזה הכי מוגן שיש. אני 

מבין שלבנות מקלט דורש תקציב גדול ומדובר בפעולה מורכבת אך עדיין 

ישנן פעולות קטנות יותר שאותן ניתן להוציא לפועל ועל ידי כך לשפר את 

מת תכנית בה ירדו לפרטים המיגון לטובת ילדינו. אני מבקש לדעת אם קיי

עם מנהלי בתי הספר וגני הילדים על מנת לשפר את המצב הקיים. ואם לא, 

אבקש לגבש תכנית כזאת. חובה עלינו לזכור כי אויבינו משפרים את דיוק 

 טיליהם ועוצמתם ואל לנו לשקוט על שמרינו שמא ניתפס לא מוכנים. 

באופן שוטף במקלטים במוסדות החינוך על  או. קיי. אנו בודקים ומטפלים מר מוטי ששון:

פי סדר עדיפויות, הנחיות פיקוד העורף איטום מעטפת מיגון, דלתות, 

חלונות, סינון אוויר, יציאות חירום, תאורה וכדומה. אנחנו בודקים 

תקופתית את המערכות התומכות חשמל, מים ועוד. אני הבאתי את הקב"ט 

 שלנו. 

 מוסדות חינוך עירוני.  חיים, קב"ט מר יוסי זיידה:

 בבקשה, תדבר.  מר מוטי ששון:

אני אתייחס למה שאמרת לגבי אם ההורים יודעים או לא יודעים. לדעתי  מר חיים כהן:

ההורים יודעים ומכירים. אנחנו עושים תרגילים כל שנה בבתי הספר. גם ועד 

בדיוק כמה מקום יש  ההורים יודע, גם המורים יודעים וגם המנהלים יודעים

 להם, בדיוק איפה הם צריכים להיות והם הולכים על ידי הקב"טים בשטח.

 אבל הם לא יודעים איזה ילדים כן בתוך המקלט ואיזה ילדים לא. מר אלרון פנחס:

לא, לא, קודם כל גם את זה הם יודעים. יודעים איזה כיתות הולכות לאן,  מר חיים כהן:

איפה יהיו כיתות א', איפה יהיו כיתות ו' בהתאם איזה כיתות בעייתיות, 

לגיל וכל השאר מי שצריך להיות בהכי קרוב למקלט. כל זה יש תכנית עבודה 

שהיא רצופה וכולם מכירים וכולם יודעים ומתארגנים לפחות פעמיים בשנה. 

כל פתיחת שנה יש תרגול של כל בתי הספר, כל הקב"טים מתרגלים כולל גני 

בתי ספר לאן הולכים, איפה הולכים. אנחנו גם יוצאים מתוך ילדים וכולל 

הנחה שמגיעים תלמידים חדשים שלא מכירים אז לכן בפתיחת שנה הם 

מחויבים לעשות את התרגול כדי שהם יידעו מה לעשות בכל המצבים. אם 

אני מדבר על מצבים, זה כולל כיבוי אש ורעידת אדמה וירי טילים וכל 
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ברים האלה נעשים האלה. כל הד הדברים 

בפתיחת שנה ופעם עם תרגיל גדול שנעשה בשיתוף משרד החינוך ובסביבות 

פברואר או מרץ נעשה תרגיל כזה גדול שכל פעם הם משנים את היעד שלו או 

שזה שריפות או שזה טילים או שזה רעידת אדמה, בהתאם לשילוב עם פיקוד 

 העורף ומשרד החינוך. 

ברור להורים כי פנו אליי הרבה הורים והם לא יודעים שהילד שם אז זה לא  מר אלרון פנחס:

 הוא זה שיושב במדרגות או במסדרון. 

 הדברים האלה שקופים. מר חיים כהן:

 צריך לשקף את זה בצורה קצת יותר בולטת להורים. מר אלרון פנחס:

 הדברים שקופים. אם הורה היה מגיע לבית ספר, מר חיים כהן:

 ל הוא אומר לך שהדברים שקופים.אב מר מוטי ששון:

 שקופים. מר חיים כהן:

 כולם יודעים. מר מוטי ששון:

 אם הורה מגיע לבית ספר ושואל, יענו לו ברגע. תראו לי,  מר חיים כהן:

 יש מפה. יש מפה של כל בית ספר, לכל בית ספר יש את המפה שלו. גב' נעה צ'פליצקי:

 בדיוק.  מר חיים כהן:

 ההורה לא רואה את המפה והוא לא יודע.  מר אלרון פנחס:

 ג', ד', גב' נעה צ'פליצקי:

יש, יש גם הרי בכל בית ספר רכז ביטחון. רכז הביטחון יש לו את כל החומר.  מר חיים כהן:

מי שייגש אליו וישאל וכל הורה שרוצה לשאול אותי אישית יכול לשאול. 

ן בעיה. יכולים לשאול. הטלפון שלי נמצא בכל מקום, של קציני הביטחון, ואי

כל מי שפנה אליי ושאל קיבל תשובה או שחיברתי אותו לבית ספר, למה 

שצריך, או שקיבל את התשובה שידעתי אותה מראש. אני לא רואה שום 

 בעיה.

 המורים יודעים איפה זה? מר אלרון פנחס:

 מה? מר חיים כהן:

 ההנהלה יודעת, המורים יודעים איפה זה? מר אלרון פנחס:

 כולם יודעים. מר חיים כהן:

 אז מה ההורה, מה ההורה בבית יעזור? מר אלרון פנחס:

 יש דברם שההורים לא יודעים על הילדים בתחומים שונים.  מר יוסי זיידה:
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טוב חבר'ה,  מר מוטי ששון: אני, זו שיטה פתאום,

 דקות אבל. 10יש לו  מר מורן ישראל:

קודם כל הוא לא גמר לדבר. דבר שני, אם רוצים לקיים דיון זו  לשאול, הוא מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר,

 דקות. 10לא, לא, יש  מר שחר האס:

 דקות שמותר להצטרף. 10אין בעיה,  מר מורן ישראל:

 הוא כבר עונה לו. מר מוטי ששון:

 אחרי שעונים. זה קודם ההצעה לסדר, עו"ד יונת דיין:

 הוא כבר ענה. מר מוטי ששון:

 דקות הצטרפות. 10היא  ו"ד יונת דיין:ע

 מוטי לא ענה. זה שמוטי בחר לתת לו את זכות הדיבור. מר מורן ישראל:

 מוטי ענה והוא רצה פירוט. עו"ד יונת דיין:

 סליחה, סליחה. מר מוטי ששון:

 קיבלתם תשובה. עו"ד יונת דיין:

אני שנייה לוקח את זה  אני רק רוצה להבין שנייה. בהקשר של, של המיגון, מר שחר האס:

לסיפור של המקלטים הציבוריים. סתם לדוגמה ממקום, כי אתה אחראי גם 

 על זה נכון? או שרק במוסדות חינוך?

 אני אחראי על הכול, דבר. מר חיים כהן:

 אחראי על הכול. בלחימה האחרונה שהייתה, האירוע האחרון שהגיע, מר שחר האס:

 'מגן וחץ'. גב' אלינור מטלון:

 'מגן וחץ'. גב' נעה צ'פליצקי:

 איך? מר שחר האס:

 'מגן וחץ'. מר מורן ישראל:

 'מגן וחץ'. גב' נעה צ'פליצקי:

הייתה הודעה של, של עיריית חולון על כך שהמקלטים הציבוריים נפתחים  מר שחר האס:

 על פי הנחיות פיקוד העורך או לא על הנחיות פיקוד העורף,

 ראש העיר.על פי החלטת  מר חיים כהן:

 החלטת ראש העיר. מר שחר האס:
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 שמבוססת על, מר מוטי ששון:

 על מידע, מר שחר האס:

 הערכת מצב. מר מורן ישראל:

על מידע שהתקבל מפיקוד העורף. הוא אומר לי תפתח את המקלטים אני  מר מוטי ששון:

 פותח אותם.

 כשפיקוד העורף הוא חלק, הוא חלק, מר חיים כהן:

 הנחיות של משרד, של פיקוד העורף. מר מוטי ששון:

נהדר. נהדר, אנחנו תמיד בעד. אנחנו גם בדרך כלל אנחנו הסיעה שלנו עוד  מר שחר האס:

מהמחמירים. ברגע שגם קורה משהו שהוא דרומה מאתנו או צפונה מאתנו, 

אנחנו מבחינתנו שהתחושות של התושבים יהיו בטוחות ככל הניתן. אני 

שמעתי את זה גם מתושבים אבל אני אומר לך אומר לך ממקום אישי, 

מהמקום האישי שלי. אני באחד מהמקרים ירדתי עם כלבתי, אני גר פה ממש 

בארלוזורוב על, על הצומת. לקחתי את הכלבה למטה וירדתי אתה כי ידעתי 

שיש מקלטים ציבוריים פתוחים ומצאתי את עצמי בעת אזעקה דופק על 

וריים, שניים אגב כי אני אחרי זה הדלת הנעולה של המקלטים הציב

המשכתי למקלט השני. המקלט הראשון פה בגן הרצל ששם יש למטה בית 

כנסת, או. קיי. ממש פה בכניסה, היה נעול והמשכתי אחרי זה בריצה עם 

יחד עם הורים מבוהלים ותינוקות בעגלות שלא ידעו איפה להסתתר 

 בשיטור, יש מקלט גם של השיטור הקהילתי.

 בהרצל השני. עקב מזרחי:מר י

נכון, השני. בהמשך של גן הרצל. גם הוא היה נעול. שניהם היו נעולים ואני  מר שחר האס: 

אומר לך שאנשים חוו שם התקפי חרדה אמיתי. אני ראיתי שם הורים 

משקשקים ומתחבאים מתחת לצעצועים של ילדים ומנסים למצוא מסתור 

ש העיר אגב, דיווחנו על זה ואחרי בזמן הזה. אז אם קיימת החלטה של רא

זה באו ופתחו. אבל ברגע שיוצאת הנחיה של ראש העיר, זה מעביר מן הסתם 

מסר לתושבים חבר'ה אם אתם יוצאים מהבית שלכם, לוקחים את 

 האחריות, זה, דעו שהעירייה דאגה לכם למקום במידה ומשהו קורה.

 או. קיי. מר מוטי ששון:

קודם כל המסר הוא נכון. אנחנו פותחים במידי, ברגע שניתנת קודם כל,  מר חיים כהן:

הנחייה. הפיקוח העירוני יש לו את המאסטרים ביד, הם יוצאים לשטח. סדר 

דקות כל המקלטים פתוחים. עכשיו יכול להיות שהייתה  20גודל של עד 

תקלה כזאת, יכול להיות, אם אתה אומר יכול להיות שהייתה אבל אנחנו 

ה. זאת אומרת כמו שאמרת, העברת לנו שמקלט סגור אנחנו מגיבים עלי
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יש מקלט שבמקרה, לא יודע, מישהו  מגיבים. אם 

 החליף את המנעול ואין את הזה, אנחנו מורידים את המנעול.

 אם יש כאלה מקרים. מר מוטי ששון:

 במידי. עכשיו, אנחנו,  מר חיים כהן:

 של,אני אומר את זה כאילו לא ממקום  מר שחר האס:

אני רוצה להגיד לך שעקב כל מיני תקלות לא רק אצלנו, בערים אחרות כמו  מר חיים כהן:

 בתל אביב וזה, המענה היום זה ללכת לפתיחה מרחוק של המקלטים.

 ברור, מה השאלה.  מר יעקב מזרחי:

זה משהו שלשמחתי העלינו פה במועצה כמה וכמה פעמים וירד כל פעם  מר שחר האס:

 כל פעם מחדש.מסדר היום. 

 אני יכול לפרט. אז אנחנו, מר חיים כהן:

 הנושא בבדיקה. מר מוטי ששון:

אז אנחנו בתהליך ואנחנו בודקים ואנחנו לוקחים עכשיו את, מערים אחרות  מר חיים כהן:

גם מתל אביב שעשו את זה עדיין לא בצורה החלטית כי אנחנו יש כל מיני 

לא יישאר בפנים, שהסגירה  דברים שקשורים לפתיחה מרחוק שמישהו

 תהיה סגירה נכונה, שזה לא, כל מיני חיישנים.

 מכמה רחוק יכולה להיות, מר מורן ישראל:

 אנחנו, אנחנו גם, אנחנו גם, מר חיים כהן:

 שזה יהיה בבדיקה. מר מורן ישראל:

חבר'ה אנחנו מדברים, אתם מדברים על מקלטים שההצעה לסדר היא  מר מוטי ששון:

 בכלל על מוסדות חינוך.מדברת 

 קודם כל אתה צודק, אני רוצה לחזור רגע למוסדות חינוך. מר מורן ישראל:

 לא, אני אעשה, מר מוטי ששון:

 לגבי המשפט האחרון, מר חיים כהן:

 הוא חייב לתת את ההסבר ואחר כך. מר מוטי ששון:

מקלטים ביציאה רק המשפט האחרון לגבי מה שאמרת. אנחנו גם מכניסים ל מר חיים כהן:

שלהם מצלמות שיהיו, שילכו אחורה. אנחנו נראה גם את הצילום, נראה את 

 החיישנים. זו, זו המגמה. 

 זאת השאיפה. מר יעקב מזרחי:

 השאיפה. מר חיים כהן:



 563 פרוטוקול 04.06.2023 –ליום  69מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

29 
 

אלרון קיבלת  מר מוטי ששון: הסברים? 

 כן, נראה לי. מר אלרון פנחס:

 נראה לך? מר מוטי ששון:

 כן. מר אלרון פנחס:

 או. קיי. יורד מסדר היום? מר מוטי ששון:

 כן. מר אלרון פנחס:

 . אני עובר להצעה הבאה, תודה רבה לך חיים.ירד מסדר היוםאו. קיי,  מר מוטי ששון:

 ערב טוב. מר חיים כהן:

 הצעה לסדר, אלרון בבקשה. מר מוטי ששון:

תכנית שיפוץ גן ילדים ביולי  –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .3

23' 

גני הילדים כי היא שמחה  15במאי הודיעה עיריית חולון להורי  24בתאריך  מר אלרון פנחס:

לבשר להם כי במהלך חופשת הקיץ מחזור א' יעברו הגנים שיפוץ וכתוצאה 

 מכך רשת קהילה ופנאי לא תוכל לתכנן את,

 ר?רגע את השאילתא או הצעה לסד מר מוטי ששון:

 זו הצעה לסדר.  מר מורן ישראל:

 מה אתה קורא? מר מוטי ששון:

 על הגנים. מר אלרון פנחס:

 תכנית שיפוץ בנושא שיפוץ גני הילדים. מר יוסי זיידה:

 יש לו הצעה. מר מורן ישראל:

 זה גני ילדים, תכנית שיפוץ גני ילדים. 3הצעה  מר יעקב מזרחי:

 אתה מדבר?הצעה לסדר נו. על זה  מר מוטי ששון:

 כן, כן.  מר אלרון פנחס:

 פה כתבת שורה אחת. טוב, בסדר. דבר.  מר מוטי ששון:

אני מרחיב טיפה על הנושא, שיידעו מה היה. ההורים כמובן לא יכלו לעצור  מר אלרון פנחס:

בכל זאת  את שמחתם ופתחו בשירה וריקודים. בנוסף הוצע להורים להירשם

לקייטנה והרשת תשבץ אותם בגנים אחרים. ההצעה שהוצעה מצביעה על 

חוסר הבנה מינימלי בתהליכי הסתגלותם של ילדים ובצרכים של ההורים. 

האם מציעים ההצעה מבינים שילד לא נכנס לגן חדש עם ילדים שאינו מכיר 
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מכיר ללא תקופת הסתגלות? האם  וצוות שאינו 

ינים שלא תמיד ההורים ניידים ולא יכולים להגיע ברשת קהילה ופנאי מב

לכל גן שהרשת תחפוץ לשבץ את ילדיהם? האם ברשת מבינים שלא די 

שבאוגוסט לא יהיה לילדים מסגרת, אז עכשיו גם ביולי הילדים יישארו ללא 

 מסגרת. ואני תוהה מדוע מראש לא תוכנן השיפוץ באוגוסט.

השיפוצים של גני הילדים מתוכננת מבעוד מועד אבל מה לעשות שתכנית  מר מוטי ששון:

ולוקחת בחשבון את זמן הביצוע עם ידיעה שיכולים להיות עיכובים בלתי 

צפויים. הכול נלקח בחשבון. במקרים בהם אפשר לשבץ, לשפץ באוגוסט כך 

אנחנו נוהגים. הכול מתואם עם רשת קהילה ופנאי על מנת לאפשר תכנון נכון 

 טנות ולהיערכות לתחילת שנת הלימודים. ומענה מקסימלי לקיי

 יש לכם ניסיון בזה מוטי? זה קורה כל שנה? מר יעקב מזרחי:

 בטח. עו"ד יונת דיין:

 אז זה לא חדש. מר יעקב מזרחי:

 הרי בסוף המטרה, מר יוסי זיידה:

 דקה.  מר מוטי ששון:

 אתה צודק. מר יעקב מזרחי:

 מפריע.לא, הוא חושב. יעקב אתה  מר מוטי ששון:

 אז תתכננו לאוגוסט. מר אלרון פנחס:

 הגן קודם כל צריך להיות מוכן לספטמבר. מר יוסי זיידה:

קודם כל מתחילים באוגוסט ואחר כך משהו משתבש אז בספטמבר יש  גב' נעה צ'פליצקי:

 עיכובים וככה זה נמשך עד ספטמבר,

 ספטמבר זה תאריך יעד. מר יוסי זיידה:

 גנים ילדים. על מה אתה מדבר? 320, כמעט 300חבר'ה, יש  חבר'ה, מר מוטי ששון:

 לא צריך לשפץ את כולם. מר אלרון פנחס:

נמצא אתנו פה לודוויג שהוא מנהל אגף ארגון ובקרה שאחראי על כל הנושא  מר יוסי זיידה:

 של הבינוי, שיפוץ במוסדות חינוך. 

ף ארגון ובקרה. אני עושה את טוב, שלום לכם. שמי לודוויג, מנהל אג מר לודוויג ורגה:

השיפוצים מדי שנה, כבר שנה חמישית. כדי לסבר את האוזן, אנחנו מדברים, 

גנים שאנחנו רוצים להתחיל לבצע אותם בתחילת  15דיברנו בהתחלה על 

יולי וביחד עם העמקה לתוך השיפוצים האלה אנחנו החלטנו שבסופו של 

שיפוץ של מחזור א'. עכשיו, רק אנחנו מכניסים אותם לפעילות ב 10דבר רק 
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מתקנים  10האוזן. אנחנו מדברים על  כדי לסבר את 

אחוז. כאשר אני לוקח בחשבון את  33גני ילדים. אנחנו מדברים על  29מתוך 

אחוז  3.5-סך הכול שיפוצים שאני מבצע במחזור א', אני מדבר על פחות מ

 מכל כלל של כל גני הילדים. 

 מדבר רק על הקייטנות. שאר גני הילדים לא צריך. לא, הוא מר יעקב מזרחי:

 אני מדבר על זה. אני מדבר על פעילות בגני ילדים, מר לודוויג ורגה:

 איפה שיש קייטנות. מר יעקב מזרחי:

 אחוזים בעצם. 3.5זה רק  מר יוסי זיידה:

גן  עכשיו יש, יש מתקנים שבעצם ניתן לעשות אותם כמו שעשינו עכשיו מר לודוויג ורגה:

פנינה, אמרנו רגע בוא נכניס את זה במקביל ללימודים. נביא את הילדים 

לאיזה פעילות אחרת ואנחנו נבצע, עובדים עד הלילה ומבצעים את העבודות. 

אבל יש מקומות שאנחנו רוצים לבנות מרפסות כדי לרווח לילדים את, את 

נושאים של גני הילדים ולא ניתן לעשות את זה תוך שבוע וחצי. אותו דבר 

ראייה. היום מגישים לנו את כל התכניות ראייה ואנחנו צריכים להנגיש 

 אותם לגני ילדים ולא ניתן לעשות את זה בצ'יק אחד. כי,

 אבל זה לוקח יותר מחודש השיפוץ? מר אלרון פנחס:

 יכול להיות, כן. לפעמים כן. בבנייה של שיפוץ, מר לודוויג ורגה:

 בבית לוקח יותר מחודש.השיפוץ  עו"ד יונת דיין:

חבר'ה תתנו לי שנייה להסביר עד הסוף. אם אני לוקח סתם לדוגמה מרפסת  מר לודוויג ורגה:

של גן ילדים, אני יכול להביא במות, אני צריך לעלות למעלה, לעשות תקרות, 

לסגור את הכול כולל מערכות בנייה ואז יש לנו תקלות בחוץ כי כל החצר 

ים אותם יש שקיעות ואז אני צריך להביא קבלן אחר בגלל השיפוצים שעוש

לבצע את העבודה. בנוסף לזה, נושא של הנגשות ראייה זה הנגשות ראייה 

חברים זה לא לשים את המזגן או לשים את הרצפה או תקרה אקוסטית כמו 

שעושים. זה צריך לעשות צבע וצריך לעשות וילונות וצריך לעשות פרגולות 

שנדרש בחצר כדי שאותו ילד שיוכל להיות שם. עכשיו,  וצריך לעשות כל מה

ההנגשות ראייה הקשות ביותר, למה? כי אף פעם אנחנו לא יודעים מה צריך 

לעשות. תמיד היועץ מגיע לשטח, הוא בודק בדיוק מה הנכות של אותו ילד. 

יש ילד שרואה אדום, יש ילד שרואה כחול ולכן בהתאם לזה אנחנו עושים 

 וקח זמן. זה אי ודאות שאנחנו לא יודעים לקחת אותו בחשבון. את זה וזה ל

 הגנים שאתה משפץ ביולי, 15כל  מר אלרון פנחס:

 .10 מר לודוויג ורגה:
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 .15 מר אלרון פנחס:

 .10-הוא ירד ל מר יעקב מזרחי:

 כי אנחנו, 10-זה ירד ל מר לודוויג ורגה:

 ?10-אה, זה ירד ל מר אלרון פנחס:

גני ילדים. מתוכם  4נכון. לכן מה שאני אומר, לפעמים יש לי קונגלומרט של  ורגה:מר לודוויג 

לדוגמה יש לנו חצר, באחת החצרות יש שקיעה. אני לא יכול לעשות שם את 

הילדים. אבל כן אני מה שאני יכול לעשות שהם ישחקו בחצר השנייה של 

את זה בגנים.  הגן. זה בעצם מה שאנחנו עושים היום. אנחנו הולכים לעשות

 אלה בעצם גנים שאנחנו לצערנו, שאני, 

 האם, האם ניתן לשים את הילדים במתנ"ס או משהו שלפחות יהיו ביחד?  מר אלרון פנחס:

 בישיבה הקודמת נדמה לי היה סיפור שבשער האריות נכון? מר מוטי ששון:

 בשער האריות, כן. עם האולם ספורט. גב' נעה צ'פליצקי:

ששם בתיאום עם ההורים המקום הכי טוב היה בדיוק כמו שאתה אומר,  :מר מוטי ששון

 להעביר אותם.

 לא, אבל פה רוצים לפזר אותם. זה לא הגיוני, זה לא יעבוד.  מר אלרון פנחס:

 אבל בהקשר הזה כשעושים, מר שחר האס:

 רגע שחר אי אפשר, אבל אנחנו, מר מוטי ששון:

 יעקב זה מפריע. מר יוסי זיידה:

 אתם רוצים לקיים דיון? בבקשה. מוטי ששון:מר 

כשעושים שיפוץ במהלך השנה, הרי יש תקן למספר ילדים על מטר רבוע. יש  מר שחר האס:

תקן של משרד החינוך. היה ועכשיו יש שיפוץ באחד מהגנים, בחלק מהגנים 

מאחדים בין שני גנים ביחד. הגן שבשיפוץ והגן שקולט את הגן שבשיפוץ. 

נו עומדים באותם תקנים? בוחנים את התקן של מספר ילדים פר עדיין אנח

 מטר רבוע?

 ברור, ברור, עו"ד יונת דיין:

 לכמות הילדים. מר שחר האס:

 לא כולם נרשמים לקייטנות. עו"ד יונת דיין:

גנים באותו, באותה  2-3מה שאני יכול לסבר את האוזן, לפעמים יש לנו  מר לודוויג ורגה:

מנסים לחלק אותם לקבוצות עבודה. בנוסף לזה, יש  קבוצה. אז אנחנו
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שחלק נמצאם בחוץ, חלק נמצאים  לפעמים 

 בפנים. ואז הם מצטרפים וכך הלאה.

אז זה עדיין לא עומד בתקן. סתם לדוגמה תרבוטף היום לקחו לסיס בכלל  מר שחר האס:

 וזה שטח מאוד מאוד קטן והם היו שם עמוסים אחד על השני, עשרות ילדים.

דרך אגב, קיבלנו פעילות, קיבלנו, קיבלנו על זה שהם מאוד נהנים והם רוצים  ר לודוויג ורגה:מ

 לעשות שוב ולחזור לגן ציף. אבל בסדר. 

 אבל עדיין שומרים על התקן, מר שחר האס:

 אלרון. מר מוטי ששון:

 מבחינת מספר ילדים? מר שחר האס:

 קיבלת את ההסברים? מר מוטי ששון:

 כן.  פנחס:מר אלרון 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

מוטי זה בסדר, העולם משתגע. כשלא משפצים, למה לא משפצים.  מר מאיר חלבי:

 כשמשפצים אז אומרים למה משפצים. 

 אלרון, מר מוטי ששון:

 אתה מדבר שטויות, סליחה. לפחות שישימו את הילדים ביחד במקום, מר אלרון פנחס:

 אלרון, תן לאנשי המקצוע לעבוד. אלרון,  מר מוטי ששון:

 גם ההורים צריכים להבין. מר מאיר חלבי:

 אלרון, מר מוטי ששון:

 ההורים מבינים טוב מאוד שעכשיו, מר אלרון פנחס:

 אלרון קיבלת הסברים. אתה מוריד מסדר יום? מר מוטי ששון:

 מוטי זה קיים כל השנים או זו שנה ראשונה שזה קיים? מר יעקב מזרחי:

 כמה שנים. ' נעה צ'פליצקי:גב

 רגע אלרון, מר מוטי ששון:

 אז למה התעוררתם עכשיו? בגלל הבחירות? מר יעקב מזרחי:

 מה זה קשור? מר אלרון פנחס:

 עזוב נו מוטי בוא נמשיך הלאה. מר יעקב מזרחי:

 השיפוצים אולי בגלל הבחירות.  מר אלרון פנחס:
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 אלרון, אלרון.  מר מוטי ששון:

 אלרון לאור ההסברים אתה מוריד מסדר היום? ירד.  יידה:מר יוסי ז

 אני עובר לסעיף הבא. . ירד מסדר היוםאו. קיי  מר מוטי ששון:

 שאילתא.  מר יוסי זיידה:

פעילות למניעת חרם ונידוי  –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .4

 חברתי בבתי הספר

 חרמות ונידוי בנושא של, מר מוטי ששון:

 אלרון השאילתא הזאת היא לא רלוונטית.  יוסי זיידה: מר

או. קיי אני עובר  .היום יורדת מסדרענינו, ענינו. אתה מוריד אותה. היא  מר מוטי ששון:

 לבא. אלרון עוד אחד. 

 אלרון. יעקב. עו"ד יונת דיין:

 מזרחי. מר יוסי זיידה:

 ההקלטה אחר כך לא שומעת את סדר היום. עו"ד יונת דיין:

 תלמידים במרחב לא מוגן –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .5

שאילתא, אלרון בבקשה. לא, ענינו לך על זה, אלרון קיבלת תשובה. אוקיי.  מר מוטי ששון:

 הוריד את השאילתא. אוקיי, אני עובר, שחר האס. שחר האס בבקשה.

 יש עוד אחד שלו.  מר יעקב מזרחי:

 .ירד מסדר היוםריד את זה נו, היא כבר ענתה לו על זה. הוא הו מר מוטי ששון:

התקדמות בתחקיר שעלה מועדת  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .6

 ביקורת 

הלאה. רציתי לדעת בבקשה מה הם ממצאי הבדיקה בתחקיר שבוצע  מר שחר האס:

 5 במסגרת הליקוי שהתגלה  בועדת ביקורת. אני עושה רפרנס שנייה, פרק

מכרזים בהקשר של זכיית המציע עבור ניהול ופיקוח הקמת מרכז חולון גולן 

ספורט גולדה באגף מבני ציבור. אני מקווה שאתם זוכרים את הסיפור שהיה 

 סביב הנושא הזה. הליקוי הזה. 

אוקיי. במקרה זה נכון היה לקבל הצעות מחיר חדשות מכלל המציעים או  מר מוטי ששון:

את הטיעון לבחירת המציע היקר בפרוטוקול הועדה.  לחילופין לווסת

בדיעבד, מובהר לסמנכ"ל תשתיות מינהל אגף מבני ציבור והופנם על ידם כי 

התהליך היה צריך להתנהל בצורה שונה והיה צריך להתקיים בירור עם 

הספק על מנת לברר את הטענה על ניקוי בניינים. יחד עם זאת, יצוין כי 
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המנכ"ל הקודם אשר סיים הועדה עמד  בראשות 

שנים. כמו כן, במהלך השנתיים האחרונות קיימת  3-את תפקידו למעלה מ

הקפדה על קבלת חוות דעת משפטית במקרים מסוג זה. סיכום מנכ"ל, לאור 

ההתייחסויות שעלו בדיון לא נמצא מקום לקיים חקירה נוספת מאחר, זה 

דיון לא נמצא מקום מפריע, סיכום מנכ"ל. לאחר התייחסויות שהועלו ב

לקיים חקירה נוספת מאחר והדברים הובהרו והופנמו. מנכ"ל העירייה 

מנחה את מינהל התשתיות להקפיד בהליך בחינת הבקשות במסגרת הועדה 

למסירת עבודות של בעלי המקצוע השונים המועלים לאישור הועדה. חבר'ה 

 אתם מדברים שם וזה מפריע. 

 יכום המנכ"ל הנוכחי.זה סיכום, ס מר יוסי זיידה:

 מי זה שם שמדבר?  מר מוטי ששון:

 שעושה את הועדה. מר יוסי זיידה:

אריק. אני שומע מהכיוון הזה. יצוין כי לאחרונה הסתיים מכרז יועצים  מר מוטי ששון:

כחלק מהליך תיקון הליקויים אשר מייתר בעתיד את הצורך בקבלת הצעות 

 מחיר כפי שקרה במקרה הזה. 

 אז בעצם האחריות הייתה על המנכ"ל הקודם.  האס:מר שחר 

 לא שהייתה אחריות, זה התנהל בתקופה שלו. מר מוטי ששון:

 זה התנהל לא טוב, מה. מר יעקב מזרחי:

 אי אפשר גם, מר יוסי זיידה:

 זה יושב ראש הועדה למסירת עבודות. מר מוטי ששון:

 זה גם בתקופה שלך מוטי. מר מורן ישראל:

 וגם אי אפשר היה לקבל ממנו התייחסות. ידה:מר יוסי זי

 הוא לא עובד. מר מוטי ששון:

 זה נסיבות מאוד מאוד מסוימות.  מר יוסי זיידה:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

אבל הסיכום מנכ"ל, זה מנכ"ל נוכחי שהוא בעצם יו"ר הועדה לתיקון  מר יוסי זיידה:

 ליקויים.

 ור, ברור.בר מר שחר האס:

 יעקב מה יש לך? אני נותן לך לדבר. מר מוטי ששון:

 אה, השאילתא שלי? טוב.  מר יעקב מזרחי:
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 .7סעיף  מר זוהר נוימרק:

היטל השבחה על מרפסות  –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .7

 שמש

שאני יודע  מוטי השאלה שלי, מה החוק לגבי היטל השבחה על מרפסות? מה מר יעקב מזרחי:

זה שמי שבונה מרפסת שמש הוא פטור מהיטל השבחה כל עוד הוא לא מכר 

 שנים שהסכימו לעשות את המרפסת שמש, זה נכון? 4-את הדירה ב

 לא לגמרי. יש את הפירוט הארוך ברשותכם, לא נקריא את כולו.  עו"ד יונת דיין:

 למה לא? מר מוטי ששון:

מטר, אם זה דורש הקלה  12חריגים מסוימים אם זה מעל  אני אגיד שיש לזה עו"ד יונת דיין:

או איזשהו שינוי בהיתר של כל הבניין. לכן כל מקרה ומקרה, יחידת היטל 

השבחה בודקת למול התקנון כדי לראות אם הוא פטור מבחינת מקום לחיוב 

 מהצד השני. היא מתייחסת פרטנית. רוב המקרים באמת נהנים מפטור.

 ני אתן לך משהו שלמדתי,א מר יעקב מזרחי:

 יש מקרה ספציפי, עו"ד יונת דיין:

 לא סתם אני רוצה להגיד לך משהו. מר יעקב מזרחי:

 אין בעיה, תעביר ונבדוק. עו"ד יונת דיין:

 פנתה אליי תושבת העיר,  מר יעקב מזרחי:

 יעקב שמעת, נקודתית תעביר לבדוק. מר מוטי ששון:

היא לא נתנה לי תשובה. הדבר הזה חשוב. זה תושבת  לא מוטי זה חשוב, מר יעקב מזרחי:

העיר שעשו לה מרפסות שמש. הודיעו לה שהיא פטורה מהיטל השבחה. 

אותה תושבת החליטה לאחר שנתיים להשכיר את הדירה שלה. מסתבר שפה 

שנים את ההיטל  4בעיריית חולון החליטו שהיא צריכה לשלם עכשיו על 

ה, היא אמרה למה לא מכרתי את הדירה. אמרו ל השבחה. היא אמרה למה?

אני משכירה את הדירה ומעבר לזה, גם אם הייתי צריכה לשלם למה לא רק 

 כי שנתיים גרתי בדירה. על החלק היחסי של שנתיים?

 אז, עו"ד יונת דיין:

 אז מה התשובה פה? מר יעקב מזרחי:

 יעקב תביא את המקרה שנבדוק אותו. מר מוטי ששון:

 שנייה. קודם כל על המקרה הספציפי, ין:עו"ד יונת די

שנים  4-זה היה אצל זוהר במקרה ואמרו לה שהיא צריכה לשלם על כל ה מר יעקב מזרחי:

 מוטי.
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תעביר את  מר מוטי ששון: המקרה הקונקרטי ונענה לך.

 בשמחה, תעביר אני אבדוק.  אתה רוצה שנבדוק אותו? עו"ד יונת דיין:

 זה התשובה. מר מוטי ששון:

 אני כן יכולה להגיד לך, עו"ד יונת דיין:

 אבל יש פה פטור השבחה על המרפסת. מר מאיר חלבי:

 מחייבים אותה כי היא השכירה את הדירה. מר יעקב מזרחי:

 לא המקרה.  מר מאיר חלבי:

 לא המקרה? מר יעקב מזרחי:

יא חבר'ה קראתם את מה שכתבתי, את התשובה. אתם רוצים שאני אקר מר מוטי ששון:

 אותה או,

 חלבי, מר יעקב מזרחי:

 אני רוצה שתקריא אותה מוטי. מר זאב ניסים:

 זאב רוצה שתקריא אותה. מר יוסי זיידה:

אני רוצה לדעת איך זה יכול להיות שהוא שואל שאלה ואתם לא עונים לו  מר זאב ניסים:

 כמו שצריך.

 למי? מר מוטי ששון:

 איזה מין דבר כזה? מה זה כל מקרה זה לגופו? מר זאב ניסים:

 לא, יש לו מקרה קונקרטי שיביא אותו. מר מוטי ששון:

 יש היטל השבחה או אין היטל השבחה, צריך להיות דבר, מה זה. מר זאב ניסים:

 אבל זאב אם הקשבת, אז שנייה אחת. זאב אם, עו"ד יונת דיין:

 איפה יש לך מרפסות? אנחנו מדברים על מרפסות, מר זאב ניסים:

 אתה רוצה שהיא תענה לך או שאתה רוצה לדבר? טי ששון:מר מו

 מוטי תקרא את התשובה. מר יוסי זיידה:

מטר  12מטר. אז בוא תגיד לי  12מטר, אנחנו יודעים שנותנים עד  12זה עד  מר זאב ניסים:

 יש היטל השבחה או אין היטל השבחה. 

 מוטי, מוטי יקרא את התשובה.  מר יוסי זיידה:

 אנחנו יודעים מוטי, אני אגיד לך מה הבעיה. ניסים:מר זאב 

 אבל אתה רוצה שאני אקרא או לא רוצה? מר מוטי ששון:
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היטלי השבחה יש בעיה. אני רוצה  כל הנושא של  מר זאב ניסים:

שאתה תפתור את זה, בגלל זה אני אומר לך. אנשים לא מקבלים תשובות 

 הזה. יום, אתה מבין. יש המון בעיות בנושא 90תוך 

 אבל בבקשה, אתה רוצה שאני אענה לך? מר מוטי ששון:

 כן. מר זאב ניסים:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר זאב ניסים:

 למי אתה עונה, לי או לו? מר יעקב מזרחי:

 לך גם.  מר זאב ניסים:

 אתה תקשיב הוא ישמע. מה זה משנה?  מה זה משנה? מר עזרא סיטון:

 ין, זאת השאלה.מי יב מר יעקב מזרחי:

ככלל על פי תקנות התכנון והבנייה )חישוב שטחים ואחוזי בנייה מתוכניות  מר מוטי ששון:

( כך שאם מבקשים להקים גזוזטראות 2008ומהיתרים( )תיקון התש"ח 

מטר לכל יחידה בבניין  12מעבר למעבר לשטח הקבוע בתקנות הבנייה 

ף במניין השטח העיקרי בתחום קווי הבניין המותרים, יבוא השטח העוד

 12-המותר לבנייה. בנוסף, נבחן עם כמה חבות בהיטל השבחה מעבר ל

המטרים הקבועים בתקנות כאמור. כל שטח החורג מקים חבות בהיטל 

 השבחה. 

 מוטי תשובה לא לעניין, סליחה שאני אומר את זה, אני אגיד לך למה. מר יעקב מזרחי:

 ול.אני לא קראתי את הכ מר מוטי ששון:

 השאילתא שלי הייתה, אה אוקיי. אתה מדבר על גודל, לא דיברו פה על גודל. מר יעקב מזרחי:

 יעקב אני לא סיימתי את התשובה. מר מוטי ששון:

 אוקיי סליחה, בוא נשמע עד הסוף. מר יעקב מזרחי:

 זה לא כתוב בשום מקום.  מר זאב ניסים:

שמאפשרת  תב"ע מפורטת )נקודתית( במצב שבו הועדה המקומית אישרה מר מוטי ששון:

תוספת מרפסות שמש לדירות מגורים בבנייני מגורים ברחבי העיר או במצב 

בו הועדה המקומית אישרה בקשה להיתר בנייה הכוללת אישור הקלה לקו 

בניין לשם הקמת מרפסות שמש, מחובתנו לבדוק אם בעקבות אישור 

לה( כמה חבות בהיטל הפעולה התכנונית )אישור תב"ע ו/או אישור הק

השבחה לכל מבקשי ההיתר. כלומר, השיפור התכנוני מאפשר את בניית 

מרפסת השמש בחריגה מקו בניין הוא האלמנט המשביח. במקרים הנ"ל, 
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בהיטל השבחה ואנו מכינים שומת  קמה חבות 

היטל השבחה המתייחסות לכלל שטח המרפסות שאושרו עבור כל דיירי 

סות. יש הוראות בתקנות המקנות פטור מסוים הבניין לשם הקמת המרפ

מהיטל השבחה למרפסות אלה וכך בעצם יוצא שלמרות קיומו של אלמנט 

ההשבחה באישור הקמת מרפסות השמש, רוב דיירי הבניין ברחבי העיר 

זוכים לקבל פטור מהיטל השבחה ובעיקר נהנים מהקמת מרפסת שמש 

 לדירתם. 

 מוטי, מר יעקב מזרחי:

 הבנת? שון:מר מוטי ש

 מוטי, עובדים עליך. מר יעקב מזרחי:

 תראה לי אחד, מר זאב ניסים:

 אתה יודע למה עובדים עליך?  מר יעקב מזרחי:

 למה ככה? עו"ד יונת דיין:

 לא אני רוצה לדבר רגע. אני אגיד לך למה. מר יעקב מזרחי:

 את המקרה הנקודתי אני אבדוק ותקבל תשובה. מר מוטי ששון:

 לא, אני אגיד לך מה התשובה של ההיטל השבחה פה. מזרחי:מר יעקב 

אתה באת למועצה? באת למועצה? העלית את זה לפני המועצה? תקבל  מר מוטי ששון:

 תשובה, נקודה.

אני אגיד לך למה. כי התשובה הברורה שפה מטעים אותך בתשובה שאמרת  מר יעקב מזרחי:

 לי, מטעים אותך. כי פה,

 שמעת מה אמרתי לך? תביא את המקרה הקונקרטי, אתה לא מקשיב. יעקב מר מוטי ששון:

 שנים הוא פטור. 4אתה אומרים שאם הוא לא מוכר את הדירה  מר יעקב מזרחי:

תביא את המקרה הקונקרטי, הנה עכשיו שמת אותו. הנה המקרה  מר מוטי ששון:

 הקונקרטי, עכשיו שמת אותו.

 אני אבדוק לך אותו. עו"ד יונת דיין:

 נבדוק לך אותו. מוטי ששון: מר

 תקבל תשובה. מר זאב ניסים:

 .אני עובר לסעיף הבא מר מוטי ששון:

 2022אישור דו"ח כספי של עמותת עליו"ן לשנת  .8
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של עמותת עליו"ן לרווחת ילדים,  דו"חות כספיים          מר מוטי ששון: 

 . 2022בדצמבר  31נערים ונערות בחולון ליום 

 אסנת מנכ"ל העמותה ודוד רואה חשבון.  מר יוסי זיידה:

 טוב חברים, נו. מר מוטי ששון:

 שאלות? מר דוד קונפורטי:

 חבר'ה, בבקשה. הוא בא ואומר חבר'ה קיבלתם את החומר, מר מוטי ששון:

הוא צודק. תשמע, הוא שואל אותם שאלות אנחנו נותנים אותן תשובות, אז  מר זאב ניסים:

 בשנה. בוא נאשר לו וזהו. בסדר. פעם

 יש שאלות? בבקשה.  מר מוטי ששון:

 שאלות? מר יוסי זיידה:

 אין גירעון? יש גירעון? מר ראובן קייקוב:

טוב, אין לנו גירעון. יש לנו בעיה אחרת. העירייה, סליחה העמותה קבעה  מר דוד קונפורטי:

לבצע את כל לעצמה מדיניות עבודה. אנחנו לא מצליחים ואסנת תכף תפרט, 

העבודות שמתוכננות. אנחנו עושים את העבודה אבל אין לנו את הכוח אדם. 

שאריות  2022', 22לא הצלחנו לגייס בשנת, בשנות הקורונה וגם בשנת 

הקורונה. היום המצב מתחיל להשתנות מבחינת כוח אדם. מצליחים לגייס 

ת לגייס כוח אדם עם מגבלות השכר. מגבלות השכר הן מגבלות מאוד קשו

 כוח אדם טוב. בבקשה אסנת. 

אז אני באמת ארחיב רגע פה. דיברנו על זה גם בישיבה לפני שנה. הקושי  גב' אסנת קנדלי:

המתמשך בגיוס של עובדים. לצד זה אין ירידה בביקוש, אין ירידה בצרכים. 

המסגרות ממשיכות כרגיל, הפעילות נמשכת כרגיל. אם רצינו לפתח מעבר, 

בקשיים. גם את מה שהיה לנו ממש ניסינו להחזיק בשתי הידיים. פה נתקענו 

לא ויתרנו על שום דבר אבל זה היה מאוד מאתגר. לפעמים גם נתקענו 

במצבים שגייסנו כוח אדם שחשבנו שהוא יתאים אבל זה לא היה מספיק 

טוב ובמצב של מחסור בעובדים גם לוותר על עובדים שכבר יש, בסופו של 

שות. קיבלנו גם החלטות. המשכנו עם כל הפעילויות, ממש דבר אין מה לע

כרגיל. אני חושבת שגם המטה פה נקרע אבל הפעילות המשיכה כרגיל. שום 

 דבר לא נפגע.

 זאב, זאב, זה מפריע לאלינור. מר מוטי ששון:

שרצינו לפתוח יותר, רצינו לפתח יותר פה נתקלנו ממש בקושי פשוט רצינו,  גב' אסנת קנדלי:

-רנו. לא הצלחנו להגיע לביצוע. השנה הזאת אנחנו מרגישים שיש כבר באית

' אבל הרגשנו שיפור משמעותי. גם בכלל יציאה מקורונה וגם השכר במגזר 22
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כך לא היה אטרקטיבי בשנים  הציבורי שכל 

האחרונות פתאום בשנה האחרונה הרגשנו שכן אנשים מחפשים את 

. אנחנו, אנחנו מגייסים גם כוח היציבות, כן רוצים את התפקידים האלה

אדם שאנחנו רגילים אליו. זאת אומרת אנחנו לאורך השנים התרגלנו לעבוד 

עם אנשים עם תארים, אפילו כאלה שבמשרד החינוך עדיין הם מתקשים 

למצוא ואנחנו פונים אלינו, ניגשים אלינו ואנחנו באמת לוקחים בשתי 

בעובדים, לקחנו את זה הרבה הידיים. אנחנו מאוד משתדלים גם להשקיע 

יותר לתשומת ליבנו מבחינת להשאיר אותם, לתת להם יותר והכשרות 

כמובן. הכשרות מעבר, דברים שאנחנו כן יכולים לתת כי לא בשכר אי אפשר 

 לתת יותר מדי. 

 כי יש מגבלות? מר מורן ישראל:

ך עם זה. זאת אומרת גם בוודאי, כן. יש מגבלות ואנחנו מתכננים גם להמשי גב' אסנת קנדלי:

לעובדים הסוציאליים לתת את המעטפת, הייעוצית, המלווה. זאת אומרת 

כן לחזק אותם במקומות שלהם, לאתר יותר את הקשיים וגם אנחנו כמטה 

נמצאים יותר עבור הצוותים כי יש מקומות שיש צוותים שעדיין מתקשים 

ריך לגשר פה על בדברים מסוימים. לדוגמה עם קשר עם מורים כי היה צ

פערים שלא היו, כשהיה מחסור בעובדים סוציאליים. אז עובדים סוציאליים 

שלנו במטה כן היו שם בשבילם. אבל זה בעצם לעשות, להיות בשני כובעים 

וזה לא דבר פשוט לאורך זמן. אבל אנחנו בהחלט מרגישים את התכנית, 

באה, שבשנה רואים את זה גם בדו"חות הכספיים. אני צופה שבשנה ה

הנוכחית כלומר אנחנו כבר נמלא את הכול, את כל המשרות. אנחנו כבר 

עובדים אבל אנחנו עוד נעלה. גם מטפלים  60-בעמותה כבר היום יותר מ

אנחנו מתחילים להעסיק יותר ויותר אז ככה שאנחנו מתחילים לתת מענים 

יותר יותר טובים לדעתי ברמה המקצועית, יותר, יותר מעטפת כלומר. 

מעטפת לעובדים. יש לנו עובדים מאוד ותיקים, אנחנו רוצים לשמור אותם 

כי הם מקצועיים. הם אלה שנותנים את כל, הם באים גם ביוזמות. זאת 

אומרת יש לנו את האפשרות לעבוד איתם עוד קדימה ולפתח את זה ואנחנו 

העניין רוצים להשאיר את זה. אז אנחנו גם לקחנו את זה לתשומת ליבנו את 

 הזה של לעטוף אותם.

 מה המשכורת של עובדת סוציאלית שם? מר מאיר חלבי:

 , משהו כזה.8,400-עובדת סוציאלית מתחילה במשרה מלאה בסביבות ה גב' אסנת קנדלי:

 אי אפשר להעלות את השכר? על מנת לגייס כוח אדם.  מר מאיר חלבי:

ברורות. אפשר, יש, העובדים אצלנו  יש מגבלות מאוד, יש הגדרות מאוד גב' אסנת קנדלי:

שייכים לדירוגים. הדירוג אומר שיש הסכם קיבוצי שאותו עובד מועסק לפי 
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אם זה עובדים סוציאליים אז יש להם  הדירוג שלו. 

דירוג של עובדים סוציאליים. זה הסכם שהאוצר וההסתדרות חתמנו 

 כן. ביניהם, ואז זה מחייב אותנו, עמותות במגזר הציבורי, כן. 

 זה מגזר ציבורי. מר זוהר נוימרק:

 הם מאוגדים גם כן. גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה מגזר ציבורי יש לו בעיות. מר מוטי ששון:

 גם העובדים הסוציאליים מאוגדים, בלי שום קשר. גב' אלינור מטלון:

אפשר לתת תוספות שכר. זה לא משהו שאפשר, נהוג  אז גם כשרוצים, אי גב' אסנת קנדלי:

לתת אותו. גם שעות נוספות. זאת אומרת יש מגבלות מאוד ברורות לגבי 

 הנושאים האלו. 

 בחוק. מר מוטי ששון:

יש דברים מאוד מצומצמים שכן ניתן דרך שלטון מקומי ככה שדברים שניתן  גב' אסנת קנדלי:

מצמים. אין, זה לא משהו שישנה את על פי חוק אבל זה משחקים מאוד מצו

' נתקלנו בעובדים 22הדברים בצורה דרמטית. אנחנו בשנות הקורונה ועד 

שפשוט פנו להייטק, ויתרו על המקצוע ופשוט החליפו, עשו ריסטרט, חשיבה 

מחודשת. אנשים פשוט שינו מסלול. היום אנחנו מרגישים שצעירים כן 

ם צעירים גם ותיקים אבל דווקא מחפשים לבוא לזה וגם, זאת אומרת, ג

במקצועות של מדריכים אנחנו מקבלים אנשים שעבדו במשרת חינוך או 

עבדו, אנשים עם תארים שעבדו במתנ"סים, בכל מיני מסגרות כאלה 

 ואחרות בלתי פורמליות ופונים אלינו. אז,

 גם ממעון בית. גב' אלינור מטלון:

 ה עדיין קשה.משהו משתנה. מעון בית ז גב' אסנת קנדלי:

 קשה, מאוד קשה. גב' אלינור מטלון:

 עדיין קשה, כן. אבל, גב' אסנת קנדלי:

 יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

אני רק רוצה להגיד מוטי כי גם אנחנו בדיונים בעצם גם עם העמותה ביחד  גב' אלינור מטלון:

הם מאוזנים והכול. אנחנו יודעים את העבודה הקשה  קודם כל הדו"חות

שלוש האחרונות -שהם עושים על מנת באמת לאייש את התקנים בשנתיים

והם באמת עושים עבודה ממש קשה ואני באמת מברכת את נטע ואת אסנת 

ואת כולם על העבודה הקשה. אני גם חושבת שמגיע להם באמת שאפו, 

 ום מאוד מאוד קשה. לנסות לראות באמת אנשים. זה תח

 או. קיי, מי בעד? מי בעד אישור, מר מוטי ששון:
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רגע יש לי  מר ראובן קייקוב: שאלה,

 לא, השאלה אם יש עוד משהו שאפשר לעשות. מר אלרון פנחס:

 שקל? 25,000סיימתם באופן של  מר ראובן קייקוב:

 התקציב מעל ומעבר, מר מוטי ששון:

 רים שרוצים לעבוד, תפנה אליה. אם יש לך חב גב' אלינור מטלון:

 יש משהו שאנחנו כמועצה יכולים לעזור? מר אלרון פנחס:

 תביא חברים. גב' אלינור מטלון:

 תביא אנשי מקצוע. מר מורן ישראל:

 תביא אנשי מקצוע. גב' אלינור מטלון:

 יש שאלות עוד חברים? מה, תשאל את השאלה.  מר מוטי ששון:

 מועצה ראובן קייקוב רוצה לשאול שאלה. כן, חבר ה מר יוסי זיידה:

 מוטי מאושר, קדימה. מר זאב ניסים:

 קייקוב. זאב אומר לאשר את זה, נו. מר מוטי ששון:

נו מה, היא המליצה אז אני מקבל את ההמלצה שלה. אני יודע שהיא עושה  מר זאב ניסים:

 שיעורי בית.

 לראובן יש שתי שאלות. מר יוסי זיידה:

 תגיד אלינור עושה עבודה טובה, אתה יכול להגיד. מטלון: גב' אלינור

 אלינור, אלינור. מר זאב ניסים:

 תאפשרו לראובן לדבר בבקשה, חברים. מר יוסי זיידה:

 לפרוטוקול. בוא.  גב' אלינור מטלון:

 אלינור, מר זאב ניסים:

 רגע, רגע, חברים.  מר מוטי ששון:

 תנו לו לדבר. מר יוסי זיידה:

 האם העמותה פועלת לשם הבאת תקציבים ממשרדי ממשלה? קייקוב: מר ראובן

 אישרנו, מה הוא מדבר. מר זאב ניסים:

 תגיד לי זה נראה לך,  מר מוטי ששון:

 שנייה רגע, שנייה רגע, שכן יש זה טעות, מר ראובן קייקוב:

 אנחנו כבר אישרנו. נגמר. תנו לו לדבר, אישרנו זהו. מר זאב ניסים:
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מתוקצבת על ידי המשרד, משרד  העמותה  קנדלי:גב' אסנת 

 החינוך, משרד הרווחה.

 מתוקצבת על ידי עיריית חולון. מר ראובן קייקוב:

 זה עובר דרך עיריית חולון. גב' אסנת קנדלי:

 הכול עובר דרך העירייה. מר דוד קונפורטי:

 אנחנו מעבירים להם גם. מר מוטי ששון:

 עיריית חולון.עם השתתפות של  גב' אסנת קנדלי:

 מה, מה משתתפים דרך אגב, מה השתתפות? מר ראובן קייקוב:

 .30-70יש, יש מודל.  גב' אסנת קנדלי:

 ?50? 70? 30 מר ראובן קייקוב:

 . 70 30כן,  גב' אסנת קנדלי:

 , או. קיי. דיברת על שנה קשה.70 30 מר ראובן קייקוב:

 השלישית.תחבר את השאלה השנייה עם  מר מוטי ששון:

 שנתיים קשות. גב' אלינור מטלון:

 שקל. 425,000דיברת על שנה קשה. מצד שני סיימתם בעודף של  מר ראובן קייקוב:

וכמו שאמרתי, מסגרות שהן מתוקצבות הן ממשיכות. האוכלוסייה, אנחנו  גב' אסנת קנדלי:

מטפלים עדיין באותה כמות של אנשים. העובדים, שם אתה רואה את 

כי המחסור בעובדים מייצר, עיקר ההוצאות שלנו זה גם שכר. אז  העודפים

 שם אתה רואה את העודפים. וגם הקושי בפיתוח הוא למצוא את האנשים.

אוקיי, מי בעד הדו"חות הכספיים של עמותת עליו"ן, עמותה לרווחת ילדים  מר מוטי ששון:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1(. מי בעד? 2022בדצמבר  31ונערים ונערות בחולון )ע.ע ליום 

 . 16בעד. אין נגד, מי נגד? אין נמנעים.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 אושר. מר יוסי זיידה:

  אושר. מר מוטי ששון:

 דו"ח מילולי של עמותת העליו"ן.  מר יוסי זיידה:

 2022אישור דו"ח מילולי של עמותת עליו"ן לשנת  .9

אז או. קיי,  מותת עליו"ן. קיבלתם את זה, יש שאלות? לא?דו"ח מילולי של ע מר מוטי ששון: 

בעד. אין נגד, אין  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? 

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר נמנעים.
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של החברה לפיתוח  2022לשנת אישור דו"ח כספי  .10

 תיאטרון מחול מוסיקה ואמנות חולון בע"מ

 החברה לפיתוח תיאטרון. ששון:מר מוטי 

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

 תודה רבה.  גב' אסנת קנדלי:

לפיתוח תיאטרון, מוזיקה, אמנות ומחול חולון בע"מ. הדו"חות הכספיים  מר מוטי ששון:

. בבקשה דני, אתה ומי עוד? אוקיי. דני וייס, מי 2022לדצמבר  31ליום 

 דני?שעכשיו ידבר. אתה תדבר ראשון 

 דורון.  מר דני וייס:

 ואחר כך דורון שהוא, מר מוטי ששון:

 הוא רואה החשבון. מר דני וייס:

 הוא רואה החשבון של החברה.  מר מוטי ששון:

 טוב. שנת, מר דני וייס:

 דורון עברי, בסדר? מר מוטי ששון:

 אפשר? אפשר? מר דני וייס:

 כן, דבר, דבר. מר מוטי ששון:

' של החברה לפיתוח תיאטרון, מוזיקה, 22הדו"חות הכספיים של שנת  טוב, מר דני וייס:

מחול בע"מ של חולון מוצגים בפניכם. אני אומר את זה בגדול. זאת הייתה 

' שהיו שתיהן שנים 21-' ו20שנת פריצה באופן, לא רק באופן יחסי לשנים 

 שמטבע הדברים היו בצילה של הקורונה וכל מוסדות התרבות והפנאי בארץ

נפלו חזק בפעילות שלהם. אנחנו לא, לא יוצאים מן הכלל בעניין הזה. אז זה 

' אלא בחלק מהפרמטרים הוא גם 21לא רק שהגידול היה באופן יחסי לשנת 

גידול משמעותי גם לשנים קודמות יותר עוד טרום הקורונה. סך הכול מחזור 

שקל,  מיליון 74.5-' ל21מיליון שקל שהיה בשנת  64.5-החברה עלה מ

כשהגידול המשמעותי ביותר הוא בהכנסות העצמיות שפה לדעתי אנחנו 

מיליון שקל לעומת  26'. 18-ו 2019במספרים שלא הכרנו אפילו גם בשנת 

מיליון שקל בהכנסות העצמיות שלנו, שזה עכשיו  11. זה גידול של 15.5

 2-דווקא בהקצבות הציבוריות שלנו שזה הממשלה והעירייה פה ירדנו ב

'. אפשר לייחס את זה לנטרול של מענק חד פעמי של 22-' ל21-מיליון שקל, מ

הקורונה שהגיע ממשרד התרבות בזמן הקורונה. בסך הכול החברה סיימה 

מיליון שקל בנטרול פחת. דורון יוכל להסביר  1.300-' בעודף של כ22את שנת 

אבל בסך לכם על החישובים שלנו לגבי העניין של הפחת ולמה זה בנטרול, 
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הפיננסי הוא יציב. צריך לייחס כמה  הכול המצב 

וכמה הצלחות שהיו לנו בשנה הזאת כמו תערוכת הנשף והתערוכה של אלבר 

אלבז, שהיו בשתי הקצוות של השנה הזאת ותרמו משמעותית להכנסות 

העצמיות. תיאטרון המדיטק שעשה עבודה יפה, מוזיאון הילדים עדיין לא 

אחוז אבל  65-70-בחינת הפעילות והוא יותר באזור ההגיע לרמתו המלאה מ

שם והבעיה היא לא בגלל עודף ביקוש, אלא בגלל חוסר ביקוש לקהל, אלא 

בגלל שפשוט קשה כפי שאנחנו מכירים את זה גם במקומות אחרים, קשה 

לגייס עובדים. מדריכים וכדומה. בתקופת הקורונה גרמה לעזיבה גדולה 

דול מהם למעשה לא רצה לחזור לעבודות. זאת מאוד של עובדים שחלק ג

הסיבה שאנחנו מביאים לכם כל הזמן להאריך שירות של מקצועות כמו 

סדרנים וספרנים וכדומה כי פשוט אנחנו לא מצליחים לגייס עובדים וזה נכון 

לכלל מוסדות החברה. הדבר האחרון שאני רוצה להגיד לכם בנימה אישית 

 רון שאני מציג בפניכם.שזה בעצם הדו"ח הכספי האח

 בהצלחה. גב' נעה צ'פליצקי: 

חודשים למעשה בסוף  3-בתפקידי כמנכ"ל. בעוד כחודשיים וחצי, קרוב ל מר דני וייס:

אוגוסט אני מסיים את תפקידי וזאת עקב מינויי לתפקיד המנכ"ל של 

שנים  6שנים,  6התיאטרון הלאומי הבימה. אז בכך אני אסיים בדיוק 

רה. לדעתי אני המנכ"ל הראשון של החברה. המנכ"ל השלישי כמנכ"ל החב

 של המדיטק והראשון של החברה.

 אבל ככה להשתנמך? מר מורן ישראל: 

 מה? מר דני וייס:

 ככה להשתנמך. מר מורן ישראל:

 כן, באמת. מר דני וייס:

 זה מוטי כנראה. מר זאב ניסים:

 אני רוצה, זאת היא הזדמנות, מר דני וייס:

 זה עבודה שלך לא? ניסים: מר זאב

 מה? מר מוטי ששון:

זו הזדמנות מצוינת להודות לכם קודם כל, כמי שהרוח הגבית הציבורית לכל  מר דני וייס:

הפעילות של החברה. תאגיד עירוני שאתם, שהוא של העיר שלכם. ובראש 

ובראשונה למורי ורבי, הבוס שלי, יושב ראש הדירקטוריון שלי, ראש העיר 

 ייתה זכות גדולה לעבוד עבורו ואיתו וזהו. ותודה לכם. שזו ה

 בהצלחה.  מר יעקב מזרחי:
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דני אנחנו עוד  מר מוטי ששון: ניפרד בחברה אבל,

 הצגה ראשונה כרטיסים לכולם על חשבונך.  מר יעקב מזרחי:

 כרטיסים עד עכשיו. 7,000כבר יש ביקוש של איזה  מר יוסי זיידה:

 ין אתכם לקזבלן.הוא יזמ מר יעקב מזרחי:

 לא, עכשיו אני דואג לחבר'ה הצעירים,  מר מוטי ששון:

אם אפשר שאלה? אני יודעת שאתה עוזב, בהצלחה. למה אין הצגות ילדים  גב' נעה צ'פליצקי:

 במהלך השבוע? רק בשבת?

מסיבה נורא פשוטה. קודם כל יש. ההצגות הקטנות דווקא אנחנו מציגים  מר דני וייס:

פעם באמצע השבוע אבל גילינו אחרי הרבה פעמים, הרבה אותם מדי 

ניסיונות שבהם פשוט נפלנו על האף זה שבאמצע השבוע אנחנו לא מצליחים 

לקושש קהל. עכשיו, בסופי שבוע הסיבה שאנחנו מלאים בסופי שבוע זה כי 

באים אלינו מכל גוש דן. כי גם זה נוח, זה סוף שבוע, אין לימודים אין עבודה 

גרש חניה. באמצע השבוע המקום הרבה פחות נגיש והקהל החולוני ויש מ

מקומות ולהפוך את ההצגות האלה  400לבד לא מצליח למלא אולם של 

 כרנטביליות.

 אז אפשר באולמות הקטנים. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, אז באולמות הקטנים אנחנו עושים. מר דני וייס:

 אומרת.לא, באמצע השבוע אני  גב' נעה צ'פליצקי:

באמצע השבוע אנחנו עושים באולמות הקטנים אבל מטבע הדברים פחות כי  מר דני וייס:

עיקר הביקוש שאנחנו גילינו הוא בסופי שבוע ולעומת זאת אם תסתכלי על 

יום -מקום כמו סינמטק הילדים שהוא בית קולנוע לילדים, פה הוא עובד יום

 3, ובשבתות הוא עושה גם באמצע השבוע ובסופי שבוע בימי שישי עושה

הקרנות ביום והוא מלא ומצליח. אז זאת פעילות לילדים למשל שקורית גם 

 באמצע השבוע, הסרטים.

 כן, אבל סוג מסוים של האוכלוסייה, גב' נעה צ'פליצקי:

הסיבה היא מאוד, הסיבה היא כלכלית. כדי להחזיר, כדי לכסות עלות של  מר דני וייס:

כרטיסים.  300-ל 250צריך למכור משהו כמו בין הצגה באולם הגדול אתה 

לעומת זאת כדי לכסות עלות של סרט קולנוע בסינמטק הילדים אתה פחות 

כרטיסים. וגם אם אתה מוכר קצת פחות אז  20-25-או יותר מאוזן באזור ה

אתה לא התרסקת מבחינה כלכלית. ולכן הרבה יותר קל להפעיל אולם 

לנו מאשר הצגת ילדים. זה פשוט אופרציה קולנוע באמצע השבוע במקרה ש

 יקרה מדי.
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באולם הקטן הצגה? אז כמה צריך  וכדי לאזן עוד  מר מורן ישראל:

 בערך מתוך?

שם זה מדובר על הצגות של שחקן אחד או שניים עם תפעול מאוד מאוד  מר דני וייס:

לא נמוך, ואז זה אומר שאנחנו מאוזנים כבר שוב. גם העלויות פה הן לא, הן 

מקומות הוא  60משמעותיות ולכן גם הרווח שאנחנו לא עושים על אולם של 

גם לא כזה בשמיים ככה שאנחנו מריצים את זה בין השאר כי גם אנחנו 

מקבלים ניקוד על ההרצות שלנו, על כמויות ההרצות שלנו וזה לא מבדילים 

ת את בין הצגות קטנות לגדולות. וחוץ מזה שיש המון אנשים שרוצים לראו

 ההצגות האלה, גם באמצע השבוע.

אז כמה הצגות ילדים אפשר לומר שיש בשנה במהלך השבוע, אפילו אם זה  מר מורן ישראל:

 באולם הקטן?

תיאטרון המדיטק, זה  2017אני יכול לתת לכם מספרים להשוואה. בשנת  מר דני וייס:

הצגות בשנה. הרצות בשנה של כלל  420-לתפקיד, הריץ כ השנה שבה נכנסתי

שזאת השנה גם של הדו"ח אנחנו  2023-22ההצגות של הרפרטואר. את 

הצגות בבית שזה פחות  350, 300הרצות שזה בערך מתוכם  1,700סיימנו עם 

הרצות  1,100-האפשרי. אבל למעלה מ maximum capacity-או יותר ה

לת מילולית. זאת אומרת אנחנו ממש מגיעים לכל ברחבי הארץ, מדן ועד אי

מקום. תיאטרון המדיטק היום הוא תיאטרון גדול, הוא הוגדר על ידי משרד 

התרבות, הוא עבר ממעמד של תיאטרון בינוני לתיאטרון גדול והוא היום 

השני בגודלו בארץ אחרי תיאטרון אורנה פורת במספר ההרצות. אז זה נותן 

הפקות שונות  27-28ר פה במפעל שמריץ בו זמנית לך סדר גדול. מדוב

שחקנים ואני לא  300-הפקות חדשות ומעסיק למעלה מ 6שמייצר מדי שנה 

יודע עוד כמה עובדים במעגל וזה רק התיאטרון. החברה כולה מעסיקה 

שחקנים  300עובדים במקצועות נוספים, לא כולל אותם  480-למעלה מ

 שנמצאים בתיאטרון המדיטק.

שאלתי כמה הפקות אבל לא, אני חושב שלא ענית לי כמה הצגות יש  מורן ישראל:מר 

 באולמות הקטנים ובימי חול לטובת ילדים. 

 ?350-מתוך ה מר דני וייס:

 יוצאים בכלל החוצה. 1,000-כי תיארת שלמעלה מ מר מורן ישראל:

מעריך שבאזור  הרצות בשנה שאנחנו עושים באולמות, אני 350נכון. מתוך  מר דני וייס:

 100-הצגות גדולות באולם הגדול ובערך כ 250זה ההצגות הקטנות.  100

 באולמות הקטנים.

 כמה בסופי שבוע וכמה במהלך השבוע?. 100-ומתוך ה מר מורן ישראל:
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אחוז באמצע  30-40-בסופי שבוע ו אחוז  60-70 מר דני וייס:

 שבוע.

 או. קיי. מר מורן ישראל:

 , זה תלוי באיזה שנה.זה גם מר דני וייס:

זה נכון גם להצגות בשטיינברג או שזה במקרה הזה בגלל שזה רשת קהילה  מר מורן ישראל:

 ופנאי,

 לא, זה לא שייך אליי. לא שייך אליי. מר דני וייס:

 שואל. מר מורן ישראל:

או. קיי, יש שאלות חוץ מעל התכנים, על הכסף? זה דו"ח כספי, לא  מר מוטי ששון:

 ל. להתבלב

מיליון. זה בגלל הנפח של  27-מיליון ל 21-אני רואה שהוצאות השכר עלו מ מר אלרון פנחס:

 הפעילות?

לגמרי. בגלל העלייה בפעילות ואל תשכח שחלק גדול מהשכר שלנו,  מר דני וייס:

מהעובדים שלנו הם עובדים שעתיים שהם עובדים גב אל גב מול פעילות. 

צגה זה יותר סדרנים וכדומה ואת העלייה זאת אומרת שיש קבוצה, כשיש ה

 הזאת אפשר לייחס כמעט באופן בלעדי לעלייה בפעילות. 

אוקיי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים של החברה לפיתוח תיאטרון,  מר מוטי ששון:

, 3, 2, 1, מי בעד? 2022לדצמבר  31-מוזיקה, אמנות ומחול חולון בע"מ נכון ל

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר

 

של החברה לפיתוח תיאטרון, מחול, מוזיקה  2022אישור דו"ח מילולי לשנת  .11

 ואמנות חולון בע"מ

 הדו"ח המילולי. מר דני וייס:

של העמותה, החברה לפיתוח תיאטרון, מחול,  2022 הדו"ח המילולי לשנת מר מוטי ששון:

. בבקשה, מי 512287350מוזיקה ואמנות חולון בע"מ )חל"ץ( מספר עמותה 

. אני אושרבעד. אין נגד אין נמנעים.  17. 17בעד? כולם בעד אני רואה. אז 

 עובר לסעיף הבא.

 מוטי, בקשה. מר יוסי זיידה:

 לדני, תודה רבה. אני אשלח לך אנשים שם,רגע אני רק רוצה לומר  מר מוטי ששון:

 חודשים.  3יש לך עוד  מר זאב ניסים:



 563 פרוטוקול 04.06.2023 –ליום  69מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

50 
 

להתחיל לקדם  מר מוטי ששון: את החולונים שאני שולח לך. 

 יש הנחה לתושבי חולון. מר יעקב מזרחי:

 לא, לא, יש שחקנים מוכשרים בחולון. חבר'ה אתם לא מכירים. מר מוטי ששון:

שות שאני מקבל זה דווקא לסדר חנייה בחניון יותר מאשר אגב רוב הבק מר דני וייס:

 לסדר כרטיסים להצגות.

 תודה רבה לדני. מר יוסי זיידה:

 תודה לכם. מר דני וייס:

חברים בקשה, דורון עברי שהוא רואה החשבון של החברה נמצא פה בעוד  מר יוסי זיידה:

. אז בואו 22כובע של בקר, של הבקר של ועדת תמיכות והסעיף הבא שלו זה 

 נקדים את דורון, לא נחזיק אותו פה. הוא כבר דיבר. 

 זה פרוטוקול ועדת תמיכות. 22 גב' אלינור מטלון:

כן, כן, הוא רואה החשבון של ועדת התמיכות. אז אם אפשר. לא, בשביל  מר יוסי זיידה:

 דורון. אני פה בכל מקרה.

 טוב בואו נסיים. מר יעקב מזרחי:

 ם רוצים, אתה ממהר?את מר מוטי ששון:

 כן, מסכן.  עו"ד יונת דיין:

 הוא לא ממהר אבל סתם להחזיק אותו. מר יוסי זיידה:

 כן, אם כבר, אם כבר אני פה. מר דורון עברי:

 אתה הולך ברגל הביתה.  אתה חולוני, מה הבעיה? מר מוטי ששון:

 . 22-בואו רגע נעבור ל מר יוסי זיידה:

 טוב נו, יאללה.  מר מוטי ששון:

 היינו צריכים לשבץ את זה מראש בסדר הזה.  מר יוסי זיידה:

 הגעתי לפה מראש העין, צריך לנסוע הביתה הילדים מחכים.  מר דורון עברי:

 נעכב את שמשון עוד קצת.  מר יוסי זיידה:

 רגע דורון יימצא את זה אצלו. גב' אלינור מטלון:

 לא? 12סעיף  מר יעקב מזרחי:

 .22 יוסי זיידה:מר 

 או. קיי. מר מוטי ששון:



 563 פרוטוקול 04.06.2023 –ליום  69מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

51 
 

, אתה לא 22 גב' אלינור מטלון: מקשיב.

 ועדת תמיכות.  מר מוטי ששון:

 סליחה, סליחה. מר יעקב מזרחי:

 .22סעיף  מר מוטי ששון:

רגע צריך למצוא את זה בתוך החומר, נשמה. יש פה חומר של ספריית  גב' אלינור מטלון:

 מדיטק. 

  2023פרוטוקול ועדת תמיכות, טבלת חלוקת כספי הישגיות לשנת   .22

 יש כאן את הפרוטוקול של ועדת תמיכות וספורט.  מר מוטי ששון:

 זה הגיע בסופ"ש. מתי זה הגיע? גב' אלינור מטלון:

. מכתב, פרוטוקול 2023. טבלת חלוקת כספי הישגיות בספורט 24.5.2023-מ מר מוטי ששון:

שחתום שם יוסי זיידה, רחמים בינוני ועורכת דין אביבה  . מי24.5.2023-מ

 שרון. בבקשה. אתה מציג את זה?

 אם יש שאלות. אנשים קיבלו את החומר. מר יוסי זיידה:

 שנייה, שנגיע. מר מורן ישראל:

 שנגיע, רגע. אתם קפצתם עכשיו. זה תהליך.  מטלון:  גב' אלינור

 ר. זה קבוע, כל שנה אותו דב מר מוטי ששון:

 אז אולי כדאי לשנות את זה.  גב' אלינור מטלון:

 לא, הכלל הוא קבוע. מר יוסי זיידה:

 או. קיי, זו נקודה טובה. אולי גם את זה צריך לשנות.  גב' אלינור מטלון:

 כשצריך מעלים את זה לדיון אז מעלים. אבל ממעטים, משתדלים שלא. מר יוסי זיידה:

 שזה ועדה של פקידים.  תשים לב, שים לב מר מוטי ששון:

 אפשר לקבל פשוט את הדו"ח המפורט יחד עם הקריטריונים? מר מורן ישראל:

 לא הגישו לכם את הדו"ח מפורט לפי כל, מר דורון עברי:

 לא, יש פה רק דף אחד. גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, כל קבוצה, כל קבוצה, מר דורון עברי:

משהו, אני מבקש. לא אומר לו מה השאלה, רק אומר, מה  שנייה, יש מר מורן ישראל:

שקיבלנו מפרט את הסכומים. לא מפרט את הפירוק של האופן שבו התחשיב 

 מבוצע.

 אה, או. קיי. מר דורון עברי:
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ובהקשר הזה  מר מורן ישראל: נשמח לקבל.

של אני אסביר. באופן עקרוני יש את התבחינים שמופיעים גם באתר  מר דורון עברי:

 העירייה, התבחינים של ההישגיות שהם,

 שאנחנו אישרנו. מר מורן ישראל:

כוללים לא מעט פרמטרים שעל בסיס אותם פרמטרים אנחנו בעצם בונים  מר דורון עברי:

את הנוסחה שהיא בעצם קובעת כל קבוצה וקבוצה כמה מגיע לה על פי 

ים. נניח ההישגיות שלה. אליפות הארץ, השתתפות במשחקים כאלה ואחר

 אליפויות בעולם,

 דורון אני לא, אני לא שם, מר מורן ישראל:

 נסיעות לחו"ל. מר דורון עברי:

יש נוסחה? יש פירוק של הגורמים? רק את האקסל הזה שבסופו של דבר  מר מורן ישראל:

מראה איך גם פירקתם כל אחד מהסכומים, תציגו לנו את זה. זה מה 

 ו אחר כך.שביקשתי, לא עכשיו. תשלחו לנ

 הוא רוצה לדעת לפי הניקוד, הוא עושה את החשבון. מר זאב ניסים:

 כן, יש את הניקוד.  מר דורון עברי:

 איפה זייפתם או לא נתתם פרוטקציות, כל הדברים האלה. מר זאב ניסים:

 לא, חס וחלילה. לא אל תכניס לי מילים שאני לא, מר מורן ישראל:

 ק.לא, לא הוא צוד מר זאב ניסים:

 זה החלק מהבקרה שלנו, מר מורן ישראל:

 זה הכיוון. מר זאב ניסים:

 זה גם לראות את הדו"חות כמו שצריך. מר מורן ישראל:

 אתה צודק, זה בסדר.  מר זאב ניסים:

 או. קיי, נעביר את האקסל. דורון תשלח לי אני אעביר למורן. מר יוסי זיידה:

 אני רק נגעתי בנקודה.  מר זאב ניסים:

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1או. קיי, מי בעד?  מוטי ששון: מר

 .אושר אין נגד, אין נמנעים.

 זהו, חוזרים חזרה. מר יוסי זיידה:

 תודה דורון. עו"ד יונת דיין:

 ה צורך. תודה רבה לדורון ותודה רבה גם לעצמון שהגיע כדי לסייע אבל לא הי מר יוסי זיידה:
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עצמון, מה שלומך? מזמן לא דיברנו,  בוא  למה? גב' אלינור מטלון:

 בוא נדבר עצמון. 

או. קיי. הסעיף הבא. החברה לבידור ובילוי חולון בע"מ, דו"חות כספיים  מר מוטי ששון:

 . בבקשה. 2022לדצמבר  31ליום 

 של החברה לבילוי ובידור חולון בע"מ  2022אישור דו"ח כספי לשנת  .12

 אני אציג את הדו"ח. גב' כרמית רותם:

 את תציגי את הדו"ח? מר מוטי ששון:

כן, אני כרמית רותם, סמנכ"ל כספים של החברה לבידור ובילוי. איתי נמצא  גב' כרמית רותם:

מנכ"ל החברה מר שמשון חן ורואה חשבון יזהר קנה ממשרד פיין קנה. 

 הדו"חות הכספיים של החברה לבידור לבילוי,

 תדברי בקול רם. וטי ששון:מר מ

 ,2022לשנת  גב' כרמית רותם:

 שיהיה גם שקט. גב' אלינור מטלון:

הייתה שנה של חזרה לשגרה  2021, במאזנים. שנת 3אני מתחילה בעמוד  גב' כרמית רותם:

 123-מיליון לכ 127-לאחר משבר הקורונה. ניתן לראות שסך המאזן קטן מכ

. בלקוחות חל גידול 2022יה לחברה בשנת מיליון. הקיטון נובע מההפסד שה

 כתוצאה מגידול במחזור.

 ?2022סליחה, ההפסד לשנת  מר יעקב מזרחי:

 כן, תכף אני אגיע לזה. גב' כרמית רותם:

 יעקב תן לה לדבר.  מר מוטי ששון:

 לא, אולי זה טעות. מר יעקב מזרחי:

לירידה בהיקפי המאזן מהון ההפסדים, לא זה לא טעות. ההפסדים הביאו  גב' כרמית רותם:

מיליון שקלים. בנכסים הירידה נובעת ממספר  67-מיליון לכ 71-עצמי של כ

סעיפים ובעיקר מירידה במזומנים וברכוש קבוע מכיוון שרכישות הרכוש 

מיליון  7.6הקבוע היו נמוכות יותר מאשר הפחת. הפחת השנה היה 

עיקר בפרויקט של הגג מיליון שקלים, ב 3.5-היו כ 2022וההשקעות בשנת 

 בבריזה.

 איזה פרויקט, סליחה? גב' אלינור מטלון:

, לדו"ח רווח 4הגג בבריזה. שיפצנו את הגג במרכז בריזה. אני עוברת לעמוד  גב' כרמית רותם:

 61-קודם כל ניתן לראות גידול במחזור ההכנסות מ 2022והפסד. את שנת 

היא בעייתית  2021אה מול שנת מיליון ואני רוצה לציין שההשוו 84-מיליון ל
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קיים גידול משמעותי במחזור כי  כי מצד אחד 

עדיין היה משבר קורונה ועדיין חלק  2021במחצית הראשונה של שנת 

 מהמרכזים היו סגורים ומצד שני המדד עלה בשנתיים האחרונות,

 מהקורונה? מר מורן ישראל:

 מה? גב' כרמית רותם:

 מקורונה? מר מורן ישראל:

אחוזים בשנתיים האחרונות מה שאומר שהאינפלציה  8-המדד עלה בכ כרמית רותם: גב'

 גולמה בעלייה של ההוצאות. מים, חשמל, שכר ועלויות נוספות של החברה. 

 יוסי, מר מוטי ששון:

 זה נכנס לרווח הפסד? מר יעקב מזרחי:

בין המחזורים של  רגע. בהשוואה בין המחזורים, תכף אני אענה. בהשוואה גב' כרמית רותם:

ניתן לראות שהמחזורים כמעט זהים בערכים  2022לשנת  2019שנת 

מיליון, בשנת  83.5המחזור הכנסות של החברה היה  2019נומינליים. בשנת 

מיליון. זאת אומרת שההכנסות לא הדביקו את הפער של עליית  84 2022

מו שציינו , אז כ2019המדד. ואם אנחנו לוקחים את ההוצאות שהיו בשנת 

כאן לפניי ההוצאות הן בהתאם לעלייה בהכנסות ובהיקפי הפעילות של 

 החברה.

 איזה עמוד את? ההוצאות? מר מורן ישראל:

 . ההוצאות בהתחלה.4בעמוד  גב' כרמית רותם:

 ',22, בשנת 2019סליחה, בשנת  מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה, יעקב אני מבקש. תנו לה לסיים. מר מוטי ששון:

 מה, תן לשאול שאלה. אני שואל שאלה. ב מזרחי:מר יעק

 אחר כך תשאל שאלה. עכשיו היא מדברת, לא להפריע לה. מר מוטי ששון:

 אבל זה באמצע מוטי, זה יפריע לה אחרי זה. מר יעקב מזרחי:

 לא, אתה מפריע לה עכשיו.  מר מוטי ששון:

 זה מוציא אותך מריכוז? מר יעקב מזרחי:

 כרמית, דברי ביותר קול. בבקשה מר מוטי ששון:

מחזור ההכנסות היה כמו שציינתי  2019אני אסיים ואחר כך תשאל. בשנת  גב' כרמית רותם:

מיליון. בהתאמה בשנת  80מיליון והעלות מתן השירותים מעל  83.5קודם, 

מיליון ועלות מתן השירותים  84ניתן לראות שמחזור ההכנסות הוא  2022
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מיליון.  82.5 2021כלים בדו"ח בין אם אתם מסת

היו הנחות ארנונה על חצי שנה בגלל משבר הקורונה  2021-, אז ב2022לבין 

אחוז בדמי הזיכיון וניתן  30והירידה במחזור ההכנסות והיו הנחות של 

ניתן  2021מיליון שקיבלנו הכנסות ממענקי קורונה ולכן בשנת  1.3לראות גם 

הפסד. באופן כללי החברה  4.3 2022מיליון ובשנת  2.4לראות רווח של 

באמות המידה הפיננסיות ודבר נוסף שאני רוצה לציין  2022עומדת בשנת 

. יש את העסקאות עם צדדים קשורים של החברה 17לפני השאלות, בעמוד 

מול העירייה. סך הכול החברה משלמת לעיריית חולון מיסים עירוניים, דמי 

הלוואות מתקופת הקורונה, סך הכול זיכיון וכחצי מיליון שקלים ריבית על ה

 מיליון הוצאות שהחברה משלמת לעירייה והעירייה מעבירה לחברה, 9.5-כ

 על פי חוק. תדגישי, על פי חוק. מר מוטי ששון:

מיליון  9.5על פי חוק, כמובן. אני רק מציינת שהחברה מקבלת מהעירייה  גב' כרמית רותם:

נהלת והחברה משלמת לעירייה שקלים עבור המרכזים המתופעלים שהיא מ

מיליון עבור המרכזים העסקיים שזה ימית, בריזה, נופשונית ולפארק.  9.5

זאת אומרת שסך הכול במכלול של החברה היא לא מקבלת כספים 

אחוז מההכנסות שלה הן הכנסות עצמיות. עכשיו אני  90-מהעירייה ובעצם כ

 אענה על שאלות אם יש. 

 אחוז? 10-מה ה מר מורן ישראל:

 שאלות. מר מוטי ששון:

אחוזים הכנסות  90אחוז הכנסות, סליחה. הכנסות מהעירייה,  10-כן, כ גב' כרמית רותם:

 עצמיות. 

 זה שלא היא לא מקבלת. מר מורן ישראל:

 מה? גב' כרמית רותם:

 זה לא שהיא מקבלת. מר מורן ישראל:

מיליון  9.5היא גם משלמת.  היא מקבלת. אבל אני אומרת באותה מידה גב' כרמית רותם:

 מיליון משלמת.  9.5-מקבלת ו

 העירייה בסופו של דבר היא זו שנותנת את הגיבוי הפיננסי. מר מורן ישראל:

, אנחנו משלמים 17כמובן. כרגע אנחנו משלמים, רואים את זה גם בעמוד  גב' כרמית רותם:

בתקופת  לעירייה כחצי מיליון רק ריבית על ההלוואות שהעירייה נתנה

הקורונה שהיה משבר. ימית הייתה סגורה שנה וחצי. נאלצנו לסגור את כל 

המרכזים, את כל החוגים, להחזיר כספים ללקוחות ואכן העירייה סייעה 

 לחברה. 
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להסביר למה העלות למתן שירות  את יכולה  מר אלרון פנחס:

 ?88-גדל ל 55-לדמי השכירות זה מ

 מי מדבר? מר מוטי ששון:

 כן.  מית רותם:גב' כר

 אלרון, אלרון. גב' נעה צ'פליצקי:

 אלרון אני לא שומע אותך פה. מר מוטי ששון:

 היא שומעת. מר אלרון פנחס:

 אני צריך לשמוע גם, אני מנהל את הישיבה.  מר מוטי ששון:

 אני אענה. גב' כרמית רותם:

 שאלתי, את רוצה שאני אחזור? מר אלרון פנחס:

 שמעתי את השאלה. לא, לא מר מוטי ששון:

 .82-ל 55-שאלתי למה העלות מתן השירותים לדמי השכירות גדל מ מר אלרון פנחס:

כפי שציינתי קודם, עדיין החברה הייתה חלק ממרכזי  2021ככה. בשנת  גב' כרמית רותם:

מעובדי החברה  החברה היו סגורים. זאת אומרת שחלק גדול, מרבית אפילו

החברה  2022היו בחל"ת. זאת אומרת שההוצאות היו נמוכות יותר. ובשנת 

טרם משבר הקורונה  2019-ו 2018חזרה לפעילות רגילה שהייתה בשנת 

זה עלייה בהיקף הפעילות, החזרת  82-ל 55. 82-ל 55-ובנוסף לזה, הוא שאל מ

ושא של עליית זה בדיוק הנ 82-ל 80-עובדים מחל"ת, פתיחת מרכזים. מ

המדד שאנחנו מתמודדים כפי שציינו קודם גם עם כל ההעלאות שיש במשק. 

עליית מים, חשמל, ארנונה, עובדים, שכר המינימום עכשיו עלה באפריל 

אחוזים בשנתיים  8-. המדד, כל מה שאצלנו מוצמד למדד עלה ב2023

 האחרונות ולכן אתם רואים הפסד בדו"חות הכספיים.

 כל, כל המשק. אל:מר מורן ישר

זה כשאמור להיות בתפוקה מלאה, סליחה, בעצם ההוצאות בממוצע בשנים  מר אלרון פנחס:

 הבאות?

מיליון  83היית רואה שבאמת  2019אז אם הייתי מעבירה את הנתונים של  גב' כרמית רותם:

זה מאוד דומה למחזור של החברה טרם  82-ו 84-הוצאות. ו 80מחזור, 

 תקופת הקורונה.

 קיבלתם הלוואה שנה שעברה, מר יעקב מזרחי:

 בבקשה יעקב, למה אתה מתפרץ? אלינור. מר מוטי ששון:

 היא בכלל לא ביקשה לדבר. מר יעקב מזרחי:
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מה אתה  מר מוטי ששון: אומר?

 סליחה, לא ראיתי. סליחה. סליחה לא ראיתי.  מר יעקב מזרחי:

 .17וד . בעמ613הכנסות חד פעמיות,  גב' אלינור מטלון:

 או. קיי.  גב' כרמית רותם:

. אני אשמח רגע להסבר 1,212' 21-וב 613הם  2022-הכנסות חד פעמיות ב גב' אלינור מטלון:

 מה זה אומר. מה זה ההכנסות החד פעמיות האלה.

אני לא בטוחה אם זה על מירוץ חולון, שמשון אתה זוכר? הכנסות חד  גב' כרמית רותם:

 יה.פעמיות שקיבלנו מהעירי

 ?613הכנסה חד פעמית  מר שמשון חן:

 אני,  גב' כרמית רותם:

 אולי מענקי קורונה זה מה שקיבלתם. מר זאב ניסים:

 לא, לא, מענקי קורונה, גב' כרמית רותם:

 מענקי קורונה זה המדינה. מר יעקב מזרחי:

 אל תתנו תשובה לאנשים, גב' אלינור מטלון:

 יש לי פירוט. גב' כרמית רותם:

 אז אני אשמח בבקשה לדעת מה זה. אלינור מטלון:גב' 

יש אקסל אצלי במשרד. הכנסות חד פעמיות זה בדרך כלל או איזושהי  גב' כרמית רותם:

 פעילות מיוחדת שהעירייה עשתה כמו מירוץ חולון.

 '. אז אני רוצה לראות מה זה מהם.22-' ל21-כי זה ירד מ גב' אלינור מטלון:

 להיות,יכול  גב' כרמית רותם:

 אה רגע, לא היה, מר שמשון חן:

 יכול להיות שזה סל הספורט? אתה צריך לדעת. גב' כרמית רותם:

 אולי היה, לא היה את הפעילות הזו של אגרת, זה כספים שהעירייה, מר שמשון חן:

זה כספים, בגדול הכנסות חד פעמיות זה אירועים חד פעמיים כמו אליפות  גב' כרמית רותם:

 2022מו מירוץ חולון, כמו צעדה. כנראה שזה לא התבצע  בשנת אירופה, כ

 אז,

 אני אשמח לתשובה מדויקת מחר בבוקר בבקשה. גב' אלינור מטלון:

 אין בעיה. דרך מי להעביר? גב' כרמית רותם:

 ליוסי. יוסי? גב' אלינור מטלון:
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 כן, בבקשה. מר מוטי ששון:

 של הכנסות חד פעמיות?יוסי להעביר לך את הפירוט  גב' כרמית רותם:

 כן, תעבירי את זה אליי ואני אעביר. מר יוסי זיידה:

 תודה רבה. ולחברי הסיעה שלי.  גב' אלינור מטלון:

אחוז מההכנסות  10יש לי שאלה כדי להבין. את מתארת סיטואציה שבה  מר מורן ישראל:

הם למעשה תמיכה של העירייה ותוך כדי השיחה עכשיו את, נאמר שיש גם 

שירותים שבסופו של דבר העירייה צורכת מהחברה. האם עם כל השירותים 

 אחוז? 10שהעירייה צורכת זה עדיין לא עולה על 

זה מצוין פה. כל הכספים שעיריית חולון מעבירה לחברה לבידור מופיעים  גב' כרמית רותם:

. אני יכולה לפרט לך. רובם זה עבור פעילות שהחברה עושה 17פה בביאור 

ר העירייה. אם זה ניהול מרכזי ספורט, יושב כאן עצמון. געש, בגין, קציר, עבו

גולדה, קריית הספורט, מירוץ חולון שאנחנו עושים עבור העירייה ומרכז 

תרבות, המרכז לתיאטרון בובות. אז יש פה כספים מרשויות ממשלתיות 

שזה מינהל הספורט והתרבות ויש פה כספים מהעירייה שאנחנו מקבלים 

 עבור ניהול הפרויקט העירוניים. 

 אם אפשר עוד שאלה. מר מורן ישראל:

עבור מרכזי הספורט אנחנו לא מקבלים כסף. אנחנו מקבלים על קריית  מר שמשון חן:

הספורט מטרה, פארק פרס. דברים שהם, הבעיה שאתה עושה שם עבודות 

ד שני תפעוליות שאין בצידן הכנסה אז העירייה מעבירה לנו. ואנחנו מצ

במקביל כמו שאמרה כרמית, מחזירים לה את זה דרך אגרות והכול כך שזה 

 רק הון עצמי.

אין בעיה. רק כדי שנוכל ללמוד בסופו של דבר את העניין. נשמח לקבל פשוט  מר מורן ישראל:

 רשימת השירותים שהעירייה צורכת מכם ובאיזה עלות, שיהיה ידוע.

 . אני אעביר מחר ליוסי פירוט בדיוק על מה.17פירוט של ביאור  גב' כרמית רותם:

 יוסי נשמח לקבל את זה. מר מורן ישראל:

 הלאה, כן זאב.  מר מוטי ששון:

' אנחנו נמצאים. עברנו משברים ועברנו את כל 23שאלה, צפי לשנה הבאה.  מר זאב ניסים:

על מנת שבאמת שנהיה  הדברים האלה. מה את הולכת עכשיו לספר לנו

 '23אופטימיים ונאשר את התקציב? 

 אתה יודע מה יהיה? מר מוטי ששון:

לא יודע, אבל עד היום מינואר, סליחה, התחלנו בינואר. עכשיו אנחנו בחודש  מר זאב ניסים:

 חודשים האלה מה? מה אתם רואים? 6-יוני. אז קדימה, ב
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בוא, אני אגיד  מר שמשון חן: לך.

 שמשון נראה לי שאתה צריך להתקרב למיקרופון. ר מטלון:גב' אלינו

 לא, לא, זה בסדר.  מר שמשון חן:

 לא, לא משנה. שומעים. שומעים, שומעים. מר מוטי ששון:

 יש לי קול מהחזקים.  מר שמשון חן:

 גם אותי. גב' אלינור מטלון:

מאי אנחנו בגידול. קודם כל מבחינת מנויים, נכון לעכשיו ברגע זה עד סוף  מר שמשון חן:

 מה,

 בכמה אחוזים? מר זאב ניסים:

החברה, החברה מרוויחה בשני תנאים. כשיש לה גידול במנויים ויש לה גידול  מר שמשון חן:

במשרות חד פעמיות, בעיקר על נסמכת על 'ימית'. לפי מה שהצפי שלנו 

 לימים סגורים ובכלל מה שיש הזמנות, נראה לי שאנחנו נצמצם את הפערים

לחלוטין ואנחנו נגדל גם בהכנסות ונצמצם את ההוצאות. אל תשכח שיש לנו 

בעיה די רצינית עם כוח אדם. כוח אדם היום הוא מאוד יקר. אם היינו 

שקלים למציל לשעה גג, היום אנחנו כבר משלמים לחד  40משלמים פעם 

 . אתה לא יכול להשיג גם. אז לצד ההוצאות שגדלות כל הזמן80-ו 70פעמי 

שאנחנו משלמים בעיקר על כוח אדם, אנרגיה ומים, הבדלים. לא סתם יראה 

 לכם רווחים עוד מעט מ'שקמה', אתה מקבל הרבה כסף. 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 לכן אני אומר הצפי הוא שאנחנו, מר שמשון חן:

 הכול בסדר. מר זאב ניסים:

 או. קיי. מישהו רוצה לשאול עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 לא. מר יעקב מזרחי:

לא. או. קיי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים של החברה לבילוי ולבידור  מר מוטי ששון:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? 2022בדצמבר  31-חולון בע"מ ל

 .אושרבעד. אין נגד אין נמנעים,  16, 15, 14, 13

 ת מה שביקשנו שיעבירו לנו. שרק לפרוטוקול באמ גב' אלינור מטלון:

 אני אעביר לכם. גב' כרמית רותם:

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

 או. קיי אני עובר. פה אין את הדו"חות המילוליים? מר מוטי ששון:
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יש לנו עוד  גב' כרמית רותם: נושא, אישור מסגרת האשראי. 

 רגע, רגע. זה בסדר.  מר מוטי ששון:

 הבא. הנושא גב' כרמית רותם:

 זה דבר שהוא טריוויאלי, אבל אני שואל אין פה את, מר מוטי ששון:

 לא, דו"ח מילולי לא היה. מר זוהר נוימרק:

 לא, זה רק להשקיע מוטי. זה לא עמותה. מר שמשון חן:

 זה רק לדירקטוריון. גב' כרמית רותם:

 ת יתר. או. קיי. אני עובר לסעיף הבא. היתר לקבלת מסגרת למשיכ מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח, לשנה  7אישור מסגרת אשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי בסך  .13

 2024 -נוספת 

 בכל שנה, גב' כרמית רותם:

החברה לבילוי ובידור חולון בע"מ. כל שנה עושים את זה, גם העירייה עושה  מר מוטי ששון:

 את זה.

 מה הריבית? מר ראובן קייקוב:

 מיליון ש"ח. 7עד לסך של סכום האשראי  מר מוטי ששון:

 מיליון. 7 מר יוסי זיידה:

 .31.12.2023-מיליון ש"ח. התקופה, עד ה 7לא משתמשים. עד לסך של  מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת לא משתמשים בזה? מר יעקב מזרחי:

תנאי האשראי כפי שייקבע עם הבנק. ביטחונות ערבות עיריית חולון. מטרת  מר מוטי ששון:

פעילות שוטפת. התאגיד בשליטת עיריית חולון. על פי מכתבו של, האשראי, 

 היתר, אנחנו קיבלנו היתר ולפי מכתבו של, אבל מאיזה תאריך? 

 צירפתי את ההיתר, גב' כרמית רותם:

 . על ידי יאיר הירש המנהל הכללי. מי בעד?2022בדצמבר  12 מר מוטי ששון:

 משתמשים בזה?מוטי מה זאת אומרת לא  מר יעקב מזרחי:

 זה מסגרת אשראי.  גב' כרמית רותם:

 כמה זה עולה לנו? מר ראובן קייקוב:

 גם העירייה לא.  מר מוטי ששון:

 איך? מר יעקב מזרחי:
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גם העירייה  מר מוטי ששון: לא משתמשת. 

 אז למה צריך מסגרת? מר יעקב מזרחי:

 גיבוי שקרה לך משהו. מר מוטי ששון:

 אופציה לגמישות,זה נותן  מר שמשון חן:

 תפעולית. גב' כרמית רותם:

 יעקב, יעקב, קרה לך איזה פנצ'ר, משבר פתאום ואין לך כסף.  מר מוטי ששון:

 אז )לא ברור(. השאלה אם המסגרת הזאת עולה כסף? מר יעקב מזרחי:

 לא, לא. גב' כרמית רותם:

 כן. מר ראובן קייקוב:

 לא, לא. מר מוטי ששון:

 מיליון שקלים לא עולה כסף? 7לא? מה  מר יעקב מזרחי:

 לא עולה כסף? מר ראובן קייקוב:

 מיליון לא עולה כסף? 7 מר מוטי ששון:

 זה רק אשראי, זה לא. מר זאב ניסים:

 מסגרת הקצאת אשראי עולה כסף. מר יעקב מזרחי:

 לפי מה שאנחנו מבינים, שהם הולכים, מר זאב ניסים:

 היא עולה כסף. גב' נעה צ'פליצקי:

 מסגרת הקצאה, מר יעקב מזרחי:

 כרמית תעני לו. מר מוטי ששון:

 רגע, רגע. גב' נעה צ'פליצקי:

 יעקב היא תענה לך.  מר מוטי ששון:

 יעקב אני תמיד מקבל אישור מהמועצה. מר שמשון חן:

אתה תקבל אישור מהמועצה, אני רק רוצה לדעת משהו אחר. מסגרת  מר יעקב מזרחי:

 ראי עולה כסף או לא? תודה רבה. הקצאת אש

 וודאי, וודאי.  מר זאב ניסים:

 אה, ודאי. הבנתי, ודאי.  מר יעקב מזרחי:

 רגע, רגע. גב' כרמית רותם:

 אתה לא נותן לה לענות לך, תקשיב רגע. מר מוטי ששון:
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 לא, מר יעקב מזרחי:

 אבל הוא רב עם זאב, לא איתה. עם זאב. גב' אלינור מטלון:

 כרמית, כרמית רוצה לדבר. זיידה:מר יוסי 

 לא, בבקשה כרמית רוצה לענות לך. מר מוטי ששון:

אני רוצה לענות כי כתאגיד עירוני אסור לנו בעצם להיכנס למינוס בבנק. אז  גב' כרמית רותם:

מה שאנחנו עושים פה כל שנה כדי לקחת אשראי וזה לא משנה אם זה בצורה 

ראי, אנחנו חייבים אישור דירקטוריון, של הלוואה או בצורה של מסגרת אש

אישור מועצה ואישור משרד הפנים. עכשיו, הנושא של מסגרת אשראי ברוב 

השנים באמת לא השתמשנו. זאת אומרת לא נכנסנו למינוס כי לא היינו 

 צריכים. במשבר הקורונה,

 ושילמתם כסף על האשראי, מר יעקב מזרחי:

 לא, שוב. גב' כרמית רותם:

 על המסגרת.  מזרחי:מר יעקב 

 זה כביטחון. מר מוטי ששון:

שוב, יש פיקים תפעוליים. בקיץ יש לנו יותר הכנסות, בחורף יש לנו פחות.  גב' כרמית רותם:

לפעמים יש לנו פרויקטים שאנחנו עושים תב"רים עבור העירייה עד שהכסף 

 מגיע. לפעמים אנחנו משלמים לקבלנים. יש כל מיני פעילויות,

 אז את כן משתמשת בזה. ב מזרחי:מר יעק

 רגע, תן לי לסיים. אני אומרת שהיו, גב' כרמית רותם:

 מוטי אתה חלקלק, מר יעקב מזרחי:

 תן לה לענות.  מר זוהר נוימרק:

 אתה לא נותן לה לדבר.  מר שחר האס:

מאוד נמוכות  עכשיו עוד פעם, העמלות, העמלות שאנחנו משלמים הם מאוד גב' כרמית רותם:

 כי אנחנו מוצמדים לעיריית חולון גם בתנאים שלנו.

 אני קצת מבין בכספים, אל תדאג. מר יעקב מזרחי:

 לא, מר זאב ניסים:

אני קצת מבין בכספים. כשאומרים לי לא משתמשים ופתאום כן  מר יעקב מזרחי:

 משתמשים.

 מי אמר לך לא משתמשים? מר זאב ניסים:

 אמרה. היא  מר יעקב מזרחי:
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 לא.  מר זאב ניסים:

 עכשיו למה? מר יעקב מזרחי:

 בחוב אנחנו בכלל לא משתמשים. מר שמשון חן:

 אז למה אתה לא מבקש? מר יעקב מזרחי:

 יש פיקים. הפיקים באים בתקופה ואתה צריך, מר שמשון חן:

 אם יש פיקים בתקופה מסוימת למה לא נותנים לתקופה הזאת המסוימת? מר יעקב מזרחי:

 שאני לא אהיה בחסר. מר שמשון חן:

שמשון אני מבין בכספים. למה צריך לשלם על, למה צריך לשלם מסגרת  מר יעקב מזרחי:

 אשראי לשנה שלמה כשהפיק שלך הוא בחודשיים בשנה?

 יעקב יש תהליך.  מר יוסי זיידה:

 לא, לא, לא.  מר יעקב מזרחי:

 יש תהליך של החברה, מר יוסי זיידה:

יוסי גם אתה לא מבין בזה. יוסי, סליחה גם אתה לא מבין בזה. מוטי מבין  מזרחי:מר יעקב 

 בזה, לא. 

 לא, יעקב. מר שמשון חן:

 אני לא, מר מוטי ששון:

אתה צריך לקבל אישור של משרד הפנים לשנה שלמה. אתה, אנחנו תאגיד  מר שמשון חן:

 עירוני,

 אסור לך לקבל לחודשיים? מר יעקב מזרחי:

 אני לא עסק פרטי שלך. שמשון חן:מר 

 נכון, נכון. מר יעקב מזרחי:

לכן המדינה כדי שאני אקבל את האשראי, היא רוצה את זה לשנה. אחרי  מר שמשון חן:

 שנה,

 אתה מקבל לשנה? מר יעקב מזרחי:

רגע, תקשיב עד הסוף. אחרי שאנחנו נקבל את האישור של המועצה, אנחנו  מר שמשון חן:

ה למשרד הפנים כדי שייתן לנו עד סוף השנה. ולכן אתה לא מגישים את ז

 יכול לקבל שבוע כן שבוע לא. זה לא עסק פרטי.

 לא, שמשון אתם לא עונים לו.  מר מוטי ששון:

 לא, לא שמשון, מר יעקב מזרחי:
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אתם לא עונים  מר מוטי ששון: לשאלה שלו.

 לך גם למה. שמשון ההסבר שלך הוא לא נכון אני אגיד מר יעקב מזרחי:

 שמשון, שמשון. מר מוטי ששון:

 משרד הפנים, מר יעקב מזרחי:

 רגע יעקב. אני, מר מוטי ששון:

 אז תן לי לשאול. מוטי  אני שאלתי אבל., מר יעקב מזרחי:

אתה אמרת, אני רוצה להסביר שמשון. הוא בא ואומר ככה. מתי הפיקים  מר מוטי ששון:

 שלך? הוא אומר ברגע,

 בחודשי הקיץ. מזרחי:מר יעקב 

שיש פיקים, אבל מה שאתה עונה ובצדק שאתה מקבל את האשראי לשנה  מר מוטי ששון:

שלמה. מתי שאתה רוצה אתה יכול להשתמש בה. עכשיו הוא בא ואומר בוא 

תקצר את זה ותאמר איפה הבעיות יהיו לך, באיזה חודשים, בדיוק בזמן 

 הוא בא להגיד.הזה תיקח ולא תשלם על כל השנה. זה מה ש

 ברור. מר יעקב מזרחי:

 אבל אתה צריך אישור. מר מאיר חלבי:

 אבל תבינו, מר שמשון חן:

 הוא לא צריך אישור. מר יעקב מזרחי:

יעקב, יעקב, תקשיב. יש לי פרויקטים שאנחנו מבצעים, גם לדוגמה עשינו  מר שמשון חן:

 מיליון שקל, או. קיי? 2את הגג של בריזה. זה עלה כמעט 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 אם יש לי נפילה בתזרים, מר שמשון חן:

 אתה לוקח מהמסגרת. מר יעקב מזרחי:

 לוקח, יש לי את זה, יש לי כמו שיש לך עודף שנשאר לך בבנק, מר שמשון חן:

 זה שכל איש מקצוע יענה. שמשון תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 שואל שאלה.אני  לא, לא, מה תודה רבה? מר יעקב מזרחי:

 לא, לא. רואה החשבון עונה לך.  מר מוטי ששון:

 תשמע רגע שמשון. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, רואה החשבון עונה לך. לא הוא. מר מוטי ששון:

 הוא מסדר פה כספים סתם מוטי, אתה קולט מה שאתה עושה פה? מר יעקב מזרחי:
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 תגיד לי אתה, מר מוטי ששון:

 פים אני מתפלא עליך.אתה איש כס מר יעקב מזרחי:

 הוא עונה לך אז רק רגע. איש הכספים של החברה. מר מוטי ששון:

 מי זה איש הכספים? אה, הוא? בבקשה.  מר יעקב מזרחי:

 רואה החשבון. מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר יעקב מזרחי:

 אומרת לנו מנהלת הכספים שהעלות היא, מר יזהר קנה:

 אפסית. מר מוטי ששון:

 בסכומים נמוכים של מאות שקלים. עכשיו,  ה:מר יזהר קנ

 מיליון שקלים זה מאות שקלים? 7 מר יעקב מזרחי:

 לא, גב' כרמית רותם:

 שנייה. מר יזהר קנה:

 יש עמלת הקצאת אשראי שזה גם אם השתמשת וגם אם לא, ויש, גב' כרמית רותם:

שונים. קודם כל דרך יש בתוך המערכות של האשראי יש לך שני דברים שהם  מר יזהר קנה:

אגב, יש פערים מאוד מאוד גדולים בין עלויות ההקצאה בין גופים. יש הרבה 

אחוז עמלת הקצאה ויש הרבה  2מאוד גופים במשק שמשלמים אחוז או 

 ואפילו פחות. 0.1, 0.2שמשלמים 

 שזה אנחנו. מר מוטי ששון:

בא לבנק ואתה סוגר איתו  אז זה, אז זה דבר אחד. דבר שני, גם כאשר אתה מר יזהר קנה:

את מסגרת האשראי אתה לא חייב לנצל את כולו במסגרת לצורך העניין 

שלך. אלא רק אתה מקבל את האישור העקרוני שלו, שברגע שאתה תרצה 

לקחת בחכ"דים תוכל לקחת קודם, בדיוק. ולכן כל עוד שאתה לא מנצל זה 

 עולה לנו. אומרת מנהלת הכספים,

 דיוק, זה מה שאני מנסה להגיד.ב גב' כרמית רותם:

שמכירה את המספרים, שזה עולה לה מאות שקלים עד לכדי אלפי שקלים  מר יזהר קנה:

 בודדים בשנה. אני חושב שאם, ברגע שהיא אמרה את זה זה פתר את העניין.

 יש ביטחון. יש לנו ביטחון לשנה. מר מוטי ששון:

 בדיוק. מר יזהר קנה:

 ע, אני לא הבנתי. שנייה. יש לי שאלה. כשאת מגיעה לבנק,רגע, רג מר יעקב מזרחי:
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 שאלת המשך. מר מוטי ששון:

מיליון שקלים, את משלמת בשנה  7ואת מבקשת מסגרת אשראי ששילמת  מר יעקב מזרחי:

 מאות שקלים בודדים?

 אם אני לא משתמשת, כן.  גב' כרמית רותם:

 ני קצת מבין בהקצאות אשראי.אל תלמד אותי מה הקצאות אשראי. א מר יעקב מזרחי:

 יש, גב' כרמית רותם:

מיליון, גם אם ניצלת ולא ניצלת זה מאות  7אם את במסגרת אשראי של  מר יעקב מזרחי:

 שקלים?

 יעקב אתה, אתה כל האוויר תעביר לי עכשיו? מר מוטי ששון:

 זוהר אתה רואה חשבון.  מר יעקב מזרחי:

 נכון. מר זוהר נוימרק:

מיליון שקלים? מוטי לא מקבל את זה, מה זה קשור  7-יועץ כללי מגיע ל י:מר יעקב מזרח

 בכלל?

 אבל העירייה, מר זאב ניסים:

 לא מגיעים לסכומים האלה. מר יעקב מזרחי:

 יעקב כל גוף עם החוסן הפיננסי שלו. מר מוטי ששון:

 אפשר להגיד כמה זה עולה לנו במספר? גב' אלינור מטלון:

 אני אגיד ליוסי. גב' כרמית רותם:

 פחות מאלף שקל. עו"ד יונת דיין:

 תגידי מספר. גב' אלינור מטלון:

 תגידי לפרוטוקול. מר יעקב מזרחי:

 היא אמרה, אתה לא מקבל את ההסבר. עו"ד יונת דיין:

משנה  אני מוכן להתערב איתכם פה, שאם את מקבלת מסגרת אשראי לא מר יעקב מזרחי:

מיליון  7ניצלת או לא ניצלת, שילמת מיליון שקלים בשנה כשיש לך מסגרת 

 שקלים ומאות שקלים בשנה, אני מוכן לשים פה, מחר להתפטר.

 תתפטר. מר מוטי ששון:

 מחר. מר יעקב מזרחי:

 פרוטוקול. גב' אלינור מטלון:

 ואני לא מתמודד לראשות העיר גם. מר יעקב מזרחי:
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 פרוטוקול.  ן:גב' אלינור מטלו

לא, הנה אני מוכן עכשיו לשים לכם פה. על מה אתם מדברים? אני ניהלתי  מר יעקב מזרחי:

מיליון, בחיים לא היה דברים כאלה. על מה אתם מדברים  500חברה של 

 מאיפה מאות שקלים?  איתי בכלל?

 אבל אתה מדבר על גוף פרטי יעקב. מר שמשון חן:

 חלת לענות להם? נו.טוב, טוב. הת מר מוטי ששון:

 מוטי יש לי שאלה. גב' אלינור מטלון:

 מאות שקלים? מר יעקב מזרחי:

רק הוא יענה לו, רק הוא יענה לו. טוב יעקב, יעקב תצביע נגד וזהו. נגמר  מר מוטי ששון:

 העניין. 

 אתה בכלל מתבלבל. מר שמשון חן:

 הם לא משלמים אבל. מר זאב ניסים:

 בבקשה. זאב. זאב מר מוטי ששון:

 שקל.  5,000כל השנה הם משלמים בסביבות  מר זאב ניסים:

 לא הבנתי. אה, זה אלפי שקלים או מאות שקלים? מר יעקב מזרחי:

 אני אומר לך לא יותר. מר זאב ניסים:

 היא אמרה מאות עד אלפי שקלים, היא אמרה. גב' אלינור מטלון:

 מיליון שקל. 7לא יותר, על  מר זאב ניסים:

 בשנה זה יוצא כמה אלפים. מית רותם:גב' כר

 יש לי שאלה, מוטי. אני יכולה לשאול שאלה בבקשה? גב' אלינור מטלון:

 כן, כן. מר מוטי ששון:

 תודה.  גב' אלינור מטלון:

 שקל, 100,000אני משלם על ערבות בנקאית של  מר יעקב מזרחי:

 לך. בבקשה אלינור.  יעקב אולי תפסיק כבר? קיבלת תשובה, לא נראה מר מוטי ששון:

 מיליון.  5שקל על  10,000אני משלם  ד"ר מאיר רוק:

 והוא אדם פרטי, חברה. אין לו את הגיבוי של עיריית חולון. מר מוטי ששון:

 על מסגרת חכ"ל. ד"ר מאיר רוק:

 כמה? מר יעקב מזרחי:
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 לשנה? מר ראובן קייקוב:

 בעו"ש. מיליון מסגרת חכ"ל. 5-שקל ל 10,000 ד"ר מאיר רוק:

 לשנה? לשנה או לרבעון? מר ראובן קייקוב:

והוא חברה ואנחנו עירייה. אלינור בבקשה תשאלי נו. הוא לא ייצא מזה.  מר מוטי ששון:

יעקב אני קורא אותך לסדר פעם ראשונה. פעם ראשונה לסדר, אתה מפריע 

 לניהול הישיבה. בבקשה אלינור. 

ה כאדם פרטי לא כעירייה. עיריות לא משלמים, יעקב, יעקב הוא נתן דוגמ מר זאב ניסים:

 מה קרה לך.

 זאב כולכם מבינים. בבקשה אלינור, תדברי. מר מוטי ששון:

 אבל, 4.6-יש לי שאלה. הדו"ח הגיע, כאילו הבקשה בעצם הגיעה אנחנו ב גב' אלינור מטלון:

 אני אגיד לך, כל שנה אתם שואלים אותי את זה ואני אענה. גב' כרמית רותם:

 .31.12-ועדיין זה עד ה גב' אלינור מטלון:

לדצמבר. עכשיו יש לנו פה ישיבת  31-אני אגיד לך. כרגע הבנק אישר לי עד ה גב' כרמית רותם:

מועצה ביוני. עד שאני אקבל את הפרוטוקול, עד שאני אשלח אותו למשרד 

שלושה וכבר -הפנים, עד שאני אקבל ממשרד הפנים זה גם עניין של חודשיים

היה לי מקרה שבדצמבר במשרד הפנים עד שהביאו לי אישור המסגרת כמעט 

 נפלה.

 .2023לא, אין בעיה. אבל זה עד, זה עד  גב' אלינור מטלון:

 ואז זה עולה עמלה נוספת. גב' כרמית רותם:

 ?2024אז למה את לא עושה עד דצמבר  גב' אלינור מטלון:

. עכשיו אני מבקשת מכם לאשר עד 2023דצמבר  עכשיו, לא. יש לי אישור עד גב' כרמית רותם:

 '.24דצמבר 

 אבל פה, זה האישור בעצם, גב' אלינור מטלון:

 '.23זה אישור עד  גב' כרמית רותם:

 '. ואז בעצם, אה זה לא,23של  גב' אלינור מטלון:

 לא, יש כבר אישור. את צריכה אישור, מר זוהר נוימרק:

 צירפתי את ההיתר. גב' כרמית רותם:

 הבנתי. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי חברים, מי בעד? מר מוטי ששון:
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לא כאילו  גב' אלינור מטלון: שנבין שזו הבקשה עצמה שאת מגישה.

 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מי בעד? מי בעד? בבקשה. מי בעד? מר מוטי ששון:

 בעד. 

 אני גם בעד? מר זאב ניסים:

 גם כן?אתה  מר מוטי ששון:

 בוודאי. מר זאב ניסים:

 בעד. מי נגד?  14 מר מוטי ששון:

 יש לו גידול בהכנסות. מר זאב ניסים:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרנמנעים.  3. 3, 2, 1מי נגד? אין נגד. מי נמנע?  מר מוטי ששון:

 

 

 של תאגיד מי שקמה חולון בע"מ 2022הצגת דו"ח כספי לשנת  .14

 . אריק, איפה אתה? 2022בדצמבר  31מי שקמה, דו"חות כספיים מיום  מר מוטי ששון:

 חברים שקט, אריק מולה רוצה לדבר.  מר יוסי זיידה:

 יעקב צא החוצה דבר איתה, יעקב. בבקשה מי מציג? מר מוטי ששון:

 ערב טוב. נמצא פה רואה חשבון עקיבא זינגר, רואה החשבון שלנו.  מר אריק מולה:

 יעקב, מר יוסי זיידה:

 יעקב, עו"ד יונת דיין:

 יעקב אני קורא אותך לסדר. מר מוטי ששון:

 יעקב זה מפריע לי. מר אריק מולה:

 ניסיתי. הם מדברים איתי אבל. אתה לא רוצה מה הם עושים? מר יעקב מזרחי:

 אתה לא נותן לי. מר אריק מולה:

 אז אל תענה להם. מר מוטי ששון:

 תגיד.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אנשים צריכים לקום מחר בבוקר. עו"ד יונת דיין:

 טוב, רואה חשבון עקיבא זינגר יציג לנו בראשי פרקים את המאזן.  מר אריק מולה:

' של מי שקמה. עיקרי 22לדצמבר  31שלום, ערב טוב לכולם. דו"חות כספיים  מר עקיבא זינגר:

אנחנו נלך  הדברים, לא ניכנס, כמובן לשאלות אחרי הצגת הדברים. אז אם
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שזה תוצאות הפעילות, רואים  6מספר  ישר לעמוד 

מיליון שקל וחלקו נובע אכן מגידול בכמויות המים אבל  174-שמחזור גדל ל

גם בחלקו מעליית מחירי המים. אני מזכיר, מי ששולט במחירי המים 

לצרכנים זה רשות המים, לא התאגיד. התאגיד רק מנסה להתייעל במעט 

 מרווח שיש לו. 

 זה מע"מ. מר שחר האס:

 סליחה? מר עקיבא זינגר:

 ומשית מע"מ בגלל זה על התושבים. מר שחר האס:

 אל תתחילו. מר מוטי ששון:

 מע"מ זה מדינת ישראל. מר זוהר נוימרק:

 יש לי על זה תשובה ארוכה אבל זה ייקח את כל הערב אז בוא נעזוב את זה. מר עקיבא זינגר:

 הרבה זמן.יש לנו  מר מורן ישראל:

 רווח התאגיד, מר עקיבא זינגר:

 לא, זה החלטת ממשלה.  מר ראובן קייקוב:

 אנחנו עדיין לא ויתרנו. מר זאב ניסים:

 זה מעיר אותך בלילה מורן? עו"ד יונת דיין:

את אמרת יש אנשים שצריכים להתעורר בבוקר, אני לא יודע מה זה לישון  מר מורן ישראל:

 בכלל במהלך הלילה. 

מיליון ש"ח לפני מיסים.  11-מבחינת תוצאות הפעילות התאגיד הרוויח כ עקיבא זינגר:מר 

' יש מיסים על תאגידי מים. אולי 20אני מזכיר לכולם שהחל מאמצע שנת 

אם יעבור התיקון חקיקה שוועדת הכלכלה יזמה בתקופה הקרובה יבטלו 

 את המס. גם עכשיו יהיה לך דיבידנט שתקוע משנה קודמת.

 כמה אחוזים המס? אלרון פנחס:מר 

אנחנו רואים את, את  8אחוז. כן. אם נעבור לעמוד מספר  23מס חברות,  מר עקיבא זינגר:

מיליון שקל השנה. תכף אריק  44-הפעילות הענפה של התאגיד. הוא השקיע כ

מיליון שקל  25-יספר לכם איפה הוא בזבז את הכסף. מצד שנ הוא גבה רק כ

ביל של ההיטלים בעירייה. סך הכול יתרת המזומנים דמי הקמה שזה המק

-מיליון שקל. נקודה מעניינת, ההלוואות שלו מאוד נמוכות, כ 16שלו היא 

מיליון שקל.  460-מיליון שקל ביחס לרכוש קבוע, רכוש קבוע והקמה של כ 28

 שיעור מינוף מאוד נמוך. פרויקטים, אריק. 
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לא מצביעים על זה, זה מאחר ואנחנו  טוב חבר'ה  מר מוטי ששון:

 רק דיווח של החברה. זו חברה שמאוגדים בה חולון, אזור, 

 בת ים, מר יעקב מזרחי:

 בית דגן ואור יהודה. מר עקיבא זינגר:

 לא, לא, לא, מר מוטי ששון:

 בית דגן. מר עקיבא זינגר:

 בית דגן, כן. מר מוטי ששון:

 מי האסיפה הכללית? מר ראובן קייקוב:

 מה הפרויקטים להשקעות? ישראל:מר מורן 

אה, בגדול הפרויקטים הגדולים, הכי גדול זה הנחת קו ביוב ברחוב הגאולים.  מר אריק מולה:

סנטימטר.  80זה  800. 800אנחנו, אנחנו מניחים עדיין עכשיו ביוב בקוטר של 

' השקענו שם 22-זה אני יודע, משהו כזה, בדחיקה. בשיטה מאוד מיוחדת. ב

 14מיליון שקל. סך הכול עד היום אנחנו עומדים, סוף שנה היה  11כמעט 

מיליון שקל עלויות של הנחת הקו שם. זה פרויקט  18-מיליון. אנחנו נגיע ל

מאוד גדול. רבינוביץ' החלפנו את קווי המים מאסבסט האחרונים. גם כן, 

מיליון. ברחוב אילת  5-'. סך הכול כ22-מיליון שקל השקענו ב 3בסביבות 

מיליון שקל בערך. זה יחד עם נת"ע בא', נתיבי  2השקענו שם בקו הביוב 

מיליון  2.200מיליון, סך הכול  1.300איילון, עם מהיר לעיר. מונטיפיורי עוד 

החלפנו שם קווי מים. מניה שוחט עוד איזה מיליון שקל. סך הכול בגדולים 

מיליון  45בערך מיליון שקל השקענו בשנה שעברה וכמו שעקיבא ציין,  18-כ

היישובים. נתח גדול זה באור יהודה, יש שם גם כן  4שקל השקענו בכלל 

היקף גדול של פיתוח. אור יהודה הולכת לרבע את עצמה בשנים הקרובות. 

כמעט. יש שם אני חושב שיונת גרה  140-ומשהו אלף תושבים יגיע ל 30-מ

וא מאוד מאוד שם, בבית בפארק. אז זהו. בגדול, אה. פחת מים שלנו ה

 אחוז שזה יפה, יפה מאוד ברמה ארצית. 4.7מעולה. סביב 

 זה ברמה מאוד מאוד נמוכה ברמה ארצית. מר זוהר נוימרק:

מיליון קו"ב מים שאנחנו קונים אנחנו מאבדים פחות מחצי,  20כלומר מתוך  מר אריק מולה:

לו יותר. אחוז ואפי 20-אחוז. פחות ממיליון קו"ב כשבעבר זה היה סביב ה 5

 עבדנו מאוד קשה כדי להקטין את פחת המים.

 למה הפחת נמוך כל כך? מר אלרון פנחס:

 כי אנחנו משקיעים בצנרת. מר אריק מולה:

 מחליפים תשתיות. מר זוהר נוימרק:
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מחליפים  מר אריק מולה: צנרת ומחליפים תשתיות.

 מחליפים צנרת, אין נזילות. מר זאב ניסים:

 ה משפיע על תעריף המים של הקנייה שלנו, משקיע על הרווחיות שלנו.וז מר זוהר נוימרק:

 או. קיי. מר מוטי ששון:

כשמנסים לתכלל רגע את כמות הפרויקטים העתידיים שחולון צריכה באופן  מר מורן ישראל:

 משמעותי, היקף של כמה מיליוני שקלים?

 מאות מיליונים. מר אריק מולה:

 מיליונים? איך מתעדפים?מאות  מר מורן ישראל:

שנים להכין תכנית אב  5-כזה דבר. קודם כל אנחנו כתאגיד מחויבים פעם ב מר אריק מולה:

 שנה קדימה. 30-ו 20שהיא רואה 

 מתי הוכנה בפעם האחרונה? מר מורן ישראל:

שנים או שנתיים, אפילו עכשיו. לפני שנתיים בערך סיימנו את  3כלומר לפני  מר אריק מולה:

, שהיא כבר כוללת את חולון בהיקף של 2040כנית שהיא חוזה על פני הת

 תושבים? 430,000, זה האחרון נכון? 400

 זה, כן.  2040 מר מוטי ששון:

אלף תושבים. אנחנו לוקחים בחשבון את כל ההתפתחות, את כל  50או  430 מר אריק מולה:

זה אנחנו התב"עות המאושרות, את כל התב"עות שתהיינה בעתיד ומתוך 

 גוזרים תכנית עבודה לשנים הקרובות.

 אבל זה רק הפיתוח. זה לא הפרויקטים הקיימים או שגם? מר מורן ישראל:

לא, לא, זה כולל. חלק גדול מהעבודה שלנו זה לשדרג קווים אם הקו בקוטר  מר אריק מולה:

היא אומרת  צו"ל. הכול בתכנית האב 10-צו"ל אני צריך להרחיב אותו ל 6של 

 לי איך, איך לשדרג כל קו ובאיזה גודל.

אתם משתדלים, אתם משתדלים לסנכרן את זה יחד עם העבודות הקיימות  מר מורן ישראל:

 כי כרגע,

העבודה מסונכרנת, ממש מסונכרנת עם העירייה אחד לאחד. כל פרויקט  מר אריק מולה:

 שאנחנו צריכים,

 , השאלה גם אם נת"ע ועם נת"א.לא עם העירייה ברור מר מורן ישראל:

 ברור. מר זוהר נוימרק:
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אנחנו, אנחנו למעשה עובדים לפי  ברור. ברור.  מר אריק מולה:

התכניות שלהם. במסגרת נת"ע אנחנו פה הולכים להרוויח פה איזה עבודות 

 מיליון שקל שהם עושים על חשבונם. 40או  30בהיקף של 

 כי הם עושים תיעול. מר מורן ישראל:

לא רק תיעול. כשהם מניחים קו מסילת רכבת ברחוב שנקר למשל, אז אני  מר אריק מולה:

 מחליף באותה הזדמנות את קו הביוב ברחוב הזה וזה על חשבונם. 

 והמים. מר מוטי ששון:

אני, ברור שזה גם מים. כלומר כל, כל התשתיות שעוברות בתוואי של הרכבת  מר אריק מולה:

צריך אפילו מפצלים את הביוב או את המים לשני, הם מזיזים אותו ואם 

משני צדי המסילה. גם הכול עם תכניות שלנו בהתאם לשיתוף עם ההנדסה 

 .2040-2050לשנת 

 אפשר לקבל עותק של התכנית? מר מורן ישראל:

מורן גם יש לנו תחזית מבחינת, מבחינת פיתוח טכנולוגי אנחנו עשינו דברים,  מר זוהר נוימרק:

 קווים לאו דווקא לפי קו אלא לפי, יש לנו כל מיני שיטות,החלפת 

 לפי מצב הקרקע. לפי אחדות הקרקע. מר אריק מולה:

 אנחנו יודעים לפי כל מיני מצבים טכנולוגיים, מר זוהר נוימרק:

 אני מניח שיש טכנולוגיות קיימות. מר מורן ישראל:

ו יודעים מה העובי של הצינור, אנחנו לפי כל מיני אמצעים טכנולוגיים אנחנ מר זוהר נוימרק:

יודעים מראש לפי תקנות, לפי מערכות מאוד מאוד מתוחכמות שלנו אנחנו 

יודעים לחזות מתי אנחנו נצטרך להרחיב את הקו. יכול להיות שיש קו שהוא 

שנה ולא  40שנה, אתה צריך להחליף ויש קו של  20או  10יחסית חדש, אולי 

 הוא טוב.צריך להחליף כי המצב שם 

כשהייתי, כשהייתי במשל"ט של הקורונה הבחור שיש מולי דאג לראות איך  מר מורן ישראל:

מאתרים דרך קווי הביוב את הנגיף. אז אני מניח שאם מצליחים לאתר 

 נגיפים דרך הביוב אז בוודאי את מצב התשתיות.

 מורן מה ביקשת? מר יוסי זיידה:

 שהייתה לפני שנתיים בערך של מי שקמה. ביקשתי את תכנית האב מר מורן ישראל:

 אז עם כל הטכנולוגיה הזאת הצפי בשנקר ובאילת מתי לסיום עבודה? מר מאיר חלבי:

 תשאל את נת"ע. עו"ד יונת דיין:

באילת לדעתי אנחנו כבר, מבחינת ביוב אנחנו לקראת הסוף אבל זה לא רק  מר אריק מולה:

 אנחנו. באילת עושים גם ניקוז לדעתי,
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אתה מדבר עם  מר מאיר חלבי: נת"א בא'.

 נת"א בא' זה נתיבי איילון, המהיר לעיר.  מר אריק מולה:

 זה ברחוב, רחוב אילת. מר מוטי ששון:

 מעפילים עד, מר אריק מולה:

 עד הלוחמים. מר יוסי זיידה:

 יש מקומות כמו רחוב אילת, כמו רחוב שנקר, אם אתם לוחצים על, מר מאיר חלבי:

 זה לא רק אנחנו. מולה: מר אריק

 אפשר לסיים את זה, מר מאיר חלבי:

 אבל זה לא רק אנחנו. זה עבודות, מר אריק מולה:

 אז מי יפנה אליהם? מר מאיר חלבי:

 נת"ע ונת"א.  עו"ד יונת דיין:

 מי? מר מאיר חלבי:

 זה עבודות שהם קודם כל בפיקוח, מר אריק מולה:

 אבל הוא בקשר איתם. מר מאיר חלבי:

 לא רק. מר אריק מולה:

 אבל זה לא. עו"ד יונת דיין:

 לא? מר מאיר חלבי:

 2מיליון שקל. לא יודע כמה, ברחוב אילת  2אני נתח קטן מתוך העבודה,  מר אריק מולה:

 מיליון שקל. העבודות שם הם,

 טוב חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 הם על הצנרת של הניקוז.  מר אריק מולה:

 עוד שאלה. יש לי עוד שאלה מוטי.יש לי  מר זאב ניסים:

אבל הוא נתן לי. בעצם אמרת וציינת פה כמה פרויקטים ואת העלות שלהם.  גב' אלינור מטלון:

 מה העלות של,

 זה הגדולים. מר אריק מולה:

הגדולים .מה העלות של שנקר או מה הצפי של העלות של שנקר כי את זה  גב' אלינור מטלון:

 לא ציינת.

 אבל זה על חשבונם. זה על חשבון נת"ע. נוימרק:מר זוהר 
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זה לא על  מר אריק מולה: חשבוני.

 שום דבר? גב' אלינור מטלון:

בשנקר אני כמעט ולא מוסיף כלום למיטב זיכרוני. דבר אחד שיש שם, לא.  מר אריק מולה:

 זה גם על חשבונם. אין לנו, אין לנו,

 שנקר אין שום זה, תודה. גב' אלינור מטלון:

 לא צריך להיות משהו. למיטב זיכרוני אבל, אל תתפסי אותי במילה. מר אריק מולה:

 אני תופסת, מה זאת אומרת? גב' אלינור מטלון:

שאלה אחרונה. שאלה. אני זוכר שפעם הייתם עובדים לפי מכסות. היה  מר זאב ניסים:

 אחוז בשנה. זה עדיין, 5מוגדר שצנרת מחליפים משהו בסביבות 

 אחוז אלא הם, 5גם היום, גם היום יש, לא זה לא לפי  מולה: מר אריק

 בזמנו זה היה ככה. מר זאב ניסים:

 הם קבעו גיל של צינור. גיל של קו. אני צריך להחליף אותו לפי קווי ביוב. מר אריק מולה:

 אבל זוהר אמר שזה לא לפי גיל. מר יעקב מזרחי:

  לא, זה הכללים של רשות המים. מר אריק מולה:

חבר'ה, בעידן הטכנולוגי אתה יכול לדעת בכל נקודת מצב מה מצב הצנרת  מר מוטי ששון:

 באותו מקום.

 אז זה לא גיל. מר יעקב מזרחי:

 לא, ברמה העקרונית זה גיל.  מר אריק מולה:

 יש לנו מערכות, מר זוהר נוימרק:

שם יותר מדי  אבל אם אני רואה קו שהוא אכול ואני מגיע למסקנה שיש מר אריק מולה:

 פיצוצים או יותר מדי סתימות אני משקיע בו, מחליף אותו לפני הזמן. 

 יש לך מערכות מאוד מתוחכמות.  מר זוהר נוימרק:

 תודה רבה. לילה טוב. מר אריק מולה:

 תודה רבה. מר זוהר נוימרק:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושראוקיי תודה רבה,   מר מוטי ששון:

 של רשת קהילה ופנאי בע"מ 2022לשנת אישור דו"ח כספי  .15

 קייקוב כמה נשאר סעיפים? מר יעקב מזרחי:

 חצי. זה הרבה.  גב' נעה צ'פליצקי:
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הבא, אין לנו זמן, נו. יעקב, יעקב אתה  יאללה סעיף  מר זאב ניסים:

 לא הולך.

 אפשר? גב' בתיה כהן:

 כן, תתחילו. מר מוטי ששון:

. 2022ופנאי אנחנו נציג את הדו"חות הכספיים לשנת ערב טוב, רשת קהילה  גב' בתיה כהן:

 כמו ששמעתם,

 רק תכתבו את השמות שלכם לפרוטוקול בבקשה. עו"ד יונת דיין:

 מה? גב' בתיה כהן:

 תאמרו גם את השמות שיהיה בפרוטוקול בבקשה. עו"ד יונת דיין:

 כן בטח. בתיה כהן, מנכ"לית הרשת.  גב' בתיה כהן:

 דגנית מיכאלוביץ, סמנכ"לית הכספים. :גב' דגנית מיכאלוביץ

 רק בקול רם.  מר יוסי זיידה:

 הוא שמע.  עו"ד יונת דיין:

 בסדר? שמע? גב' בתיה כהן:

 איפה רואה חשבון המבקר? בדרך כלל הוא מגיע. מר ראובן קייקוב:

 אני רואת חשבון. דגנית מיכאלוביץ.  גב' דגנית מיכאלוביץ:

רואה החשבון המבקרים בדרך כלל. כל מי שהציג לצדו ישב רואה כן אבל  מר ראובן קייקוב:

 חשבון שלו. לא, זה הסמנכ"לית כספים. רואה חשבון מבקר.

ורואת חשבון. ראובן תן להם להציג את הדו"ח, היא רואת חשבון  עו"ד יונת דיין:

 הסמנכ"לית כספים.

חשבון מבקר כמו שעכשיו לא, רואה חשבון מבקר. לא רואה חשבון, רואה  מר ראובן קייקוב:

 היה לך פה זינגר והוא מבוקר. 

 נו, דו"ח מבוקר. אפשר להציג אותו. עו"ד יונת דיין:

 מועלם ומועלם. גב' נעה צ'פליצקי:

 מועלם ומועלם, נו איפה הם? מר ראובן קייקוב:

 נחכה לו, זה לא מעניין אותי.  מר מוטי ששון:

ר וחתום. אם יש שאלות שהם לא ידעו לענות אז יציגו אותו. הדו"ח מבוק עו"ד יונת דיין:

 נעביר לרואי חשבון. 
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, דו"חות מאוחדים על הפעילות. 5 תפתחו בעמוד  גב' דגנית מיכאלוביץ:

מיליון  41מיליון לעומת  46 2022מחזור הפעילות. הכנסות ממוסדות, בשנת 

ידול . יש כאן ג2021-מיליון ב 77מיליון לעומת  106. גבייה עצמית, 2021-ב

-מיליון ב 119מיליון לעומת  153אחוז. סך הכול הכנסות עצמיות  38של 

מיליון לעומת  96 2022-. עלות הפעילויות. שכר עבודה והוצאות נלוות, ב2021

 2022-מיליון ב 45. קניות, שירותים ועבודות חוץ 2021מיליון לשנת  76

מיליון  5לעומת  2022-מיליון ב 6.7. הוצאות תפעול, 2021-מיליון ב 30לעומת 

. הכנסות נטו 2021-מיליון ב 111מיליון לעומת  148. סך הכול 2021-ב

. הוצאות הנהלה 2021-מיליון ב 7לעומת  2022-מיליון ב 5מפעילויות, 

. הכנסות נטו, הכנסות 2021-מיליון ב 5לעומת  2022-מיליון ב 6.7וכלליות, 

מיליון.  1.9לעומת רווח של מיליון  1.6הוצאות נטו לפני מימון, הפסד של 

. הכנסות הוצאות לפני הכנסות 486,000מיליון לעומת  1.3הוצאות מימון נטו 

. 2021-ב 1,480,204לעומת רווח של  2,999,799של  2022-אחרות, הפסד ב

יש  2022. סך הכול עודף גירעון בשנת 300,000של  2021-הוצאות אחרות, ב

. אני רוצה להגיד מילה 1,180,204ח של לעומת רוו 2,999,799לנו הפסד של 

שזה לא באמת רווח כי הוא כולל בעצם מענקי קורונה  2021על הרווח של 

 מיליון. אז יש לכם שאלות? 1.7בסך  2021שהוכרו בשנת 

 כן, הוצאות אחרות. הוצאות אחרות לפני הכנסות אחרות. מר ראובן קייקוב:

 ?300,000 גב' דגנית מיכאלוביץ:

 מיליון.  3לא,  קייקוב:מר ראובן 

 ההפסד, ההפסד. גב' אלינור מטלון:

אתה רוצה הסבר על ההפסד? או. קיי. בשנת, אני אסביר. ההפסד הוא מורכב  גב' דגנית מיכאלוביץ:

פברואר -בחודשים ינואר 2022חלקים. החלק הראשון זה שנת  3-בעצם מ

ים. כנגד הבידודים אנחנו זיכינו את תושבי חולון בסך מיליון שקל בגין בידוד

האלה אנחנו שילמנו שכר עבודה בעצם לעובדות שלנו שזה בגין ימי מחלה. 

כאמור זיכינו במיליון שקל. החלק השני זה בעצם הקושי שלנו בגיוס כוח 

אדם. אנחנו נאלצנו בספטמבר האחרון לאור זה שיש לנו גם הסכם קיבוצי, 

אדם לבתי הספר.  לפנות לחברת כוח אדם חיצונית ודרכה לגייס כוח

המשמעות הכספית של העסקת העובדים דרך חברת כוח אדם חיצונית 

בתעריפים שהם יותר גבוהים מתעריפי הרשת היא  כחצי מיליון שקל. גידול 

בהוצאה לעומת מה שאנחנו צפינו מראש והחלק השלישי זה בעצם קיטון 

עברה. משמעותי בילדי מעונות היום כתוצאה ממשבר שהיה באפריל שנה ש

-שהוא בעצם גרם לנו לקיטון בהכנסות בחודשים ספטמבר עד דצמבר של כ

 מיליון שקל.  3
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מוטי היא  מר יעקב מזרחי: סיימה לדבר.

 גבייה עצמית. מר מורן ישראל:

 היא סיימה לדבר. מר יעקב מזרחי:

 גבייה עצמית עלתה, מר מורן ישראל:

 היא סיימה. מר יעקב מזרחי:

 אבל למורן יש שאלה. תן למורן לשאול.  עו"ד יונת דיין:

 הוא מדבר, מה יש לך היום יעקב? מה קורה? מר שחר האס:

 לא, לא אמרתי למוטי שלא מקשיב. מר יעקב מזרחי:

 כי אתה לא מפסיק לדבר. תפסיק לדבר קצת, תן, זה. מר שחר האס:

 מיליון שקלים. 30-גבייה עצמית עלתה כמעט ב מר מורן ישראל:

 הוא צודק יעקב. ששון:מר מוטי 

 אחוז.  38 גב' דגנית מיכאלוביץ:

הסתכלתי על הפירוט. הפירוט שלכם הוא לא פירוט תחומי הוא פירוט  מר מורן ישראל:

 מחלקתי. מתנ"סים לצורך העניין,

 עשינו מרכזי רווח, נכון. גב' דגנית מיכאלוביץ:

דול נובע מהם? מה הם האם אפשר להצביע מה הם התחומים שעיקר הגי מר מורן ישראל:

מיליון שקל  30-התחומי הרווחים או המכניסים יותר שהצמיחו את הרשת ב

 ?2022-ל 2021בין 

כאן אתה בעצם רואה את הגידול בהכנסות. הגידול בהכנסות כאן נובע  גב' דגנית מיכאלוביץ:

 ,2021-. אני מזכירה שוב שב2022-ל 2021מגידול בפעילות בין 

 ייתה קורונה.ה מר זוהר נוימרק:

אנחנו היינו עדיין בשנת קורונה. גם מבחינת הצהרונים, גם מבחינת כל  גב' דגנית מיכאלוביץ:

פברואר שבהם ממש -' מלבד החודשים ינואר22-הפעילות של הרשת. בעצם ב

עדיין היה משמעות מאוד גדולה לקורונה, אנחנו התחלנו בעצם לחזור 

 הגידול בהכנסות. להיקפים שלנו ובגלל זה אתם רואים את

עדיין השאלה אם אפשר לקבל פירוט או הסבר, לפרק את זה באילו תחומים  מר מורן ישראל:

היה עיקר הגידול בגבייה לעומת התחומים האחרים? כי יכול להיות שעיקר 

התחומים פה הוא מתחום מסוים. קייטנות, צהרונים, מועדוני גימלאים, אני 

לקבל פירוט רוחבי על התחומים השונים לא  לא יודע. אם אנחנו לא נוכל גם

נוכל להתעמק באמת ברשת קהילה ופנאי. כי רשת קהילה ופנאי מהמספרים 
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מספרים יחידתיים, מחלקתיים. אנחנו  פה הם 

 יכולים להסתכל כמה מתנ"ס קליין וכמה,

 יש לך את הסך הכול. מר מוטי ששון:

ן? אז ברשת הזאת זה לא רק עבודה נכון, אבל בסוף, בסוף זו רשת נכו מר מורן ישראל:

 אופקית אלא זה גם,

 תשאל שאלה קונקרטית, יענו לך קונקרטי. מר מוטי ששון:

רוחבית. אז זה מה שאני מבקש לדעת. אחד, זה מה הפירוק של הגידול הזה.  מר מורן ישראל:

 אני אשמח לקבל אותו כדי להבין באיזה תחומים היה.

 רשמתי. גב' בתיה כהן:

 תעני לו. ששון: מר מוטי

מיליון היו על הערכת חסר  3-זה אחד. שתיים, הערת שחצי מיליון מתוך ה מר מורן ישראל:

 לצורך העניין בעבודה אל מול הספקים שגייסו כוח,

 הוצאה, הוצאה יותר גדולה. גב' דגנית מיכאלוביץ:

 הוצאת יתר.  מר מורן ישראל:

 ח אדם.ההוצאות של חלק מהנושא של כו גב' בתיה כהן:

כהערכת חסר או בין אם כי היה צורך גדול יותר תוך כדי תנועה. כמה סך  מר מורן ישראל:

הכול היקף הכסף שהומצא לחברה חיצונית על מנת לגייס כוח אדם ובכמה 

 משרות בערך מדובר? 

 זה משרות בבתי הספר. זה, גב' דגנית מיכאלוביץ:

 צהרוני בתי הספר. גב' בתיה כהן:

עובדות בחודשים ספטמבר עד דצמבר.  80-צהרוני בתי הספר ומדובר על כ דגנית מיכאלוביץ: גב'

 אנחנו שילמנו כחצי מיליון לחודש לחברת תגבור. 

 ובסך הכול? מר מורן ישראל:

 מה זאת אומרת בסך הכול? גב' דגנית מיכאלוביץ:

 עילות?בסך הכול כמה כסף שולם לאותה חברה במהלך שנת הפ מר מורן ישראל:

 חצי מיליון. עו"ד יונת דיין:

 מדובר רק על חודשים ספטמבר עד דצמבר. גב' דגנית מיכאלוביץ:

 חודשים. 4היא אמרה  גב' אלינור מטלון:

 חודשי פעילות? 4בעבור  מר מורן ישראל:
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 כן. גב' דגנית מיכאלוביץ:

 הפעילות האלה,חודשי  5זה אומר שבסך הכול במהלך שנת הפעילות בעבור  מר מורן ישראל:

 הקושי הגדול שלנו הגיע בספטמבר לאור הגידול, גב' דגנית מיכאלוביץ:

 עובדים. 80מיליון שקלים בעבור גיוס של  2שולמו  מר מורן ישראל:

 חודשים. הם היו הגורם שמעסיק אותם.  4עובדים במשך  80נכון. העסקה של  גב' דגנית מיכאלוביץ:

 לחלוטין. out sourcingאז ממש עשו  מר מורן ישראל:

 של העסקה. out sourcingעשינו  גב' בתיה כהן:

 כאילו של העסקה. של איזה תפקידים? סייעות? מר מורן ישראל:

 בעיקר במפעילי הצהרונים. צהרוני בתי הספר ומעט צהרוני גני הילדים.  גב' בתיה כהן:

 שם זה הבעיה. גב' נעה צ'פליצקי:

 כמעט ולא.  מעונות גב' בתיה כהן:

זה אומר שהיקף העסקה הממוצעת באמצעות החברה הזאת לעובד היה אם  מר מורן ישראל:

? זה פחות או יותר סדר הגודל של 80-ולחלק ב 4-מחלקים, צריך לחלק ב

 עלות מעביד שלהם?

העלות הנלווית, העלות הנלווית היא קשורה לתשלום שאנחנו משלמים  גב' בתיה כהן:

 ייקר.לאותו גוף שזה מ

 אנחנו עמותה, גב' דגנית מיכאלוביץ:

 לא, ברור. זו השאלה, אנחנו רוצים להבין את הדלתא. מר מורן ישראל:

חשוב להבין את המשמעות. מכיוון שאנחנו עמותה אנחנו משלמים לחברת  גב' דגנית מיכאלוביץ:

תגבור, חברה בע"מ אנחנו משלמים לה מע"מ ואנחנו לא יכולים להתקזז 

 במע"מ. 

 טוב. איזו חברה זאת? מר מורן ישראל:

 תגבור. גב' דגנית מיכאלוביץ:

 תגבור. גב' בתיה כהן:

 והיא עוברת איזשהו מכרז פנימי? מר מורן ישראל:

 לא, סיימנו כרגע בנקודה, גב' דגנית מיכאלוביץ:

מיליון שקלים יש מכרז  2לא, בכלל. לפני התקשרות כזאת בסדר גודל של  מר מורן ישראל:

 כלשהו? 
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כרגע בנקודה הזאת זה היה נקודה,  לא, מה שהיה,  גב' דגנית מיכאלוביץ:

שוב אני אומרת. נתקלנו בקושי בספטמבר. לא יכולנו להעסיק אותם באופן 

ישיר בגלל ההסכם הקיבוצי שאנחנו נמצאים בו. נכון להיום לנקודת זמן 

 העובדים בחזרה להעסקה ברשת.  שאנחנו נמצאים אנחנו החזרנו את כל

 איך אנחנו נערכים לשנה הבאה כדי שזה לא ייקרה שוב?  מר מורן ישראל:

אז קודם כל אנחנו פועלים לטובת העניין שכל העובדים יעבדו ברשת ולא  גב' בתיה כהן:

נצטרך להשקיע או לבזבז כסף על עובדים שמועסקים באמצעות גורמים 

בתוך משא ומתן, יש לזה משמעויות. אנחנו  אחרים. אתם יודעים שאנחנו

מקווים שנוכל להדק גם את התחום הזה כדי ליישר קו ולייצר נקרא לזה שני 

מסלולי העסקה. מסלול העסקה אחד שמדבר על עובדים שעתיים, נלוות 

כחוק. כי היום רוב הגיוסים הם שעתיים. אנשים לא מעוניינים להגיע לטובת 

ות יותר והשכר השעתי נמוך יותר. זה מסלול משרות כשהנלוות הן גבוה

שהוא מאוד נקרא לו רווח היום, בתוך שוק העבודה שלנו. המסלול השני 

ימשיך להיות משרתי כמו שאתם מכירים, מבינים ונלוות על פי ההסכם 

הקודם בתנאים מסוימים, בוריאנטים מסוימים שלו. זה קודם כל דבר אחד 

הנושא הזה. כל העובדים יהיו ברשת ואת  שאנחנו עושים ניקיון יסודי של

כולם אנחנו נכניס להסכם הקיבוצי בשני המסלולים שציינתי. אז זה טיפול 

אחד שאנחנו עושים. הדבר השני זה בנינו מחדש את האמון של ההורים 

במסגרות מעונות היום שלנו. והגידול, הגידול הוא משמעותי. זאת אומרת 

ילדים ורישום לשנה  430עומדים היום על כשאני נכנסתי, אנחנו  360-70

הבאה כמעט מלא. זאת אומרת גם זה דבר שאנחנו מבססים כדי לטפל בבעיה 

ובאובדן ההכנסות וגם באובדן השירות כי פחות צרכו את  2022-שנוצרה ב

 השירות שלנו. אז זה המסלול השני שאנחנו עובדים עליו. כל הנושא,

 על השירות של התושבים? אתם עושים סקרים מר מורן ישראל:

 כן, כן, יש לנו סקרים של שביעות רצון. גב' בתיה כהן:

 מתי עשיתם לאחרונה? מר מורן ישראל:

חודשים בדקנו את  3-אנחנו עכשיו, ממש עכשיו יוצאים, עשינו. עשינו לפני כ גב' בתיה כהן:

ים הנושא במסגרות החינוכיות של הגיל הרך. הצגנו את הנתונים. אנחנו הולכ

ממש עכשיו בחודש יוני לעשות סקרים בכל המישורים. גם חוגים, גם 

במסגרות החינוכיות של הגיל הרך. חשוב לנו מאוד לראות איפה אנחנו 

 עומדים מול,

 נשמח לקבל אותם גם לראות. מר מורן ישראל:

בשמחה. אגב אנחנו מפרסמים אותם. אנחנו גם עושים סרטונים, מפרסמים  גב' בתיה כהן:

 ונים. הכול גלוי, הכול כתוב.נת
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נתחיל  מר מורן ישראל: בלשלוח במייל. 

 תקבל. גב' בתיה כהן:

 מה, מה מצבנו מבחינת תקנים? תקן מול איוש.  מר שחר האס:

משרות לא מאוישות. שוב, תלוי  30אנחנו עומדים ברוב הזמן בסדר גודל של  גב' בתיה כהן:

 איזה. 

 מתוך? 30 מר שחר האס:

 עובדים. 1,300מתוך  30 כהן:גב' בתיה 

 בצהרונים? גב' נעה צ'פליצקי:

לא, לא, בכלל. אני אומרת, בכלל. יש לנו בעיה, תראו. נושא האיוש הוא,  גב' בתיה כהן:

 שמעתם. אני לא מחדשת לכם שום דבר. בכל המגזרים.

חבר'ה אנחנו גולשים, אנחנו מדברים על הדו"חות הכספיים. תתייחסו  מר מוטי ששון:

 לדו"חות הכספיים. אני נתתי לגלוש אבל זה לא דיון על רשת קהילה ופנאי.

השכר הוא משהו שהוא מתוך הדו"ח. שכר העובדים אבל מוטי זה משהו  גב' אלינור מטלון:

 מאוד עיקרי מהדו"חות הכספיים.

אוקיי. אז חברים, שמעתם. קיבלתם הסברים. מי בעד? הדו"חות הכספיים  מר מוטי ששון:

. 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. 2022לדצמבר  31ליום 

 . אושר בעד, אין נגד אין נמנעים. 16

 אני עובר לסעיף הבא.                                           

 תודה רבה לכם. גב' בתיה כהן:

, מנכ"לית החברה ברשותכם אני רואה שפנינה מנכ"לית, תודה רבה לכם מר מוטי ששון:

 הכלכלית לא הגיעה.

 הייתה איזושהי בעיה ואנחנו מבקשים לדחות את זה לישיבה הבאה.  מר יוסי זיידה:

תעבירו את זה לישיבה הבאה, לא הגיעה. עכשיו, אישור מועצה למינוי למתן  מר מוטי ששון:

פטור חלקי מארנונה. אתם יודעים, את המוסד מתנדב לשירות הציבור. זה 

חדש. רגע, רגע, רגע. איפה דו"ח קבוצות? דו"ח מילולי להם יש? בתיה  חוק

 היה לכם? איפה הדו"ח המילולי שלכם?

ביוני. ברגע שנאשר  30אנחנו עוד לא, הדו"ח המילולי יש לנו פרק זמן של עד  גב' בתיה כהן:

 אותו, נעביר אותו. 

 אוקיי, זה יגיע למועצה הבאה אם ככה. עו"ד יונת דיין:

 אז תביאי אותו למועצה הבאה. מוטי ששון:מר 
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 אין בעיה. גב' בתיה כהן:

 אוקיי. בבקשה. מי מציג?  מר מוטי ששון:

 סיון.  מר יוסי זיידה:

 בואי, בואי סיון.  מר מוטי ששון:

 יש שאלות? השאלה אם יש שאלות. קיבלו את החומר, יש שאלות? עו"ד יונת דיין:

 החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"משל  2022אישור דו"ח כספי לשנת   .16

 בשל היעדרות המנכ"לית הגב' פנינה שנהב הדיון נדחה לישיבה הבאה. מר מוטי ששון: 

 אישור בקשת פטור למוסד המתנדב לשירות הציבור .17

 בנושא הפטור מוסד מתנדב יש שאלות לפי החומר שקיבלתם? מר יוסי זיידה:

 מה זה מוסד מתנדב? גב' אלינור מטלון:

 מוסד מתנדב לציבור, ד יונת דיין:עו"

 אלה שקיבלו כבר, גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע אני לא שומעת. גב' אלינור מטלון:

מוסד מתנדב לציבור, זה כבר פעם שניה או שלישית נראה לי שאנחנו מביאים  עו"ד יונת דיין:

לפי הנוהל המעודכן של משרד הפנים שהעביר למעשה את ההחלטה אל 

ואם גוף שלא קיבל את זה מהרשות המקומית לא מרוצה  הרשות המקומית

הוא עורר על זה למחוז של משרד הפנים. אז החומרים שההמלצות עליהם 

בועדה המקצועית העירונית לפניכם. אם יש שאלות סיון פה לענות. אם לא, 

 תצביעו.

 כל מוסד מתנדב, מר יעקב מזרחי:

 הטבלה?שוב, זה המוסדות זה בעצם  גב' אלינור מטלון:

 סיון בואי לפה. אין שם מקום. מר זאב ניסים:

על פי קריטריונים בתקנות בנוהל משרד הפנים. הועדה המקצועית עברה על  עו"ד יונת דיין:

 הבקשות.

יש ועדה שהוקמה ובדקה את הכול, הם ממונים על הקריטריונים ועל  מר מוטי ששון:

 הנהלים של משרד הפנים.

 ותה פונה לועדה? בעצם העמ מר יעקב מזרחי:

 כן. הגוף המתנדב. עו"ד יונת דיין:

 כי עמוס ירושלמי לא פטור מארנונה. יש לו הארכה רק.  מר יעקב מזרחי:
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אם הוא לא  עו"ד יונת דיין: 100עומד, קודם כל הפטור הוא לא 

 אחוז.

 רגע, רגע יעקב, תשמע. מר מוטי ששון:

 אחוז. כדי להינות, 100הפטור הוא כבר שנים לא  עו"ד יונת דיין:

 שני שליש. גב' נעה צ'פליצקי:

 כדי להינות מהפטור, עו"ד יונת דיין:

 אחוז? 100אה, הפטור הוא לא  מר יעקב מזרחי:

אחוז. תיקון  100שנה נדמה לי כבר לא  15-20אחוז.  100הוא כבר שנים לא  עו"ד יונת דיין:

לקבל את ההנחה בחקיקה הארצית, לא החלטה של העירייה, או. קיי? כדי 

שנקראת פטור צריך להגיש טפסים עם מסמכים מסוימים, לעמוד 

בקריטריונים. הועדה המקצועית לעירייה בודקת את הכול ומגבשת עמדה 

 ומביאה לאישורכם. אם יש איזשהם שאלות על החומרים, סיון פה. 

 הרשת לא מבקשת? מר מורן ישראל:

 ת בתנאים.אני לא בטוחה שהיא עומד עו"ד יונת דיין:

 לא שמעתי, מה השאלה? גב' סיון ריאבוי:

 רשת קהילה ופנאי. עו"ד יונת דיין:

 רשת קהילה ופנאי לא אמורה לבקש? היא פטורה? מר מורן ישראל:

 לא. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, היא לא. קודם כל, גב' סיון ריאבוי:

 מה הסטטוס?  מר מורן ישראל:

 מותות.לא, לא. זה רק ע גב' סיון ריאבוי:

 רשת קהילה ופנאי? מר מורן ישראל:

 אבל היא לא עמותה. מר יעקב מזרחי:

 היא לא הגישה בכלל. יכול להיות שאם היא יודעת שהיא לא, גב' סיון ריאבוי:

 חבר'ה יש קריטריונים.  מר מוטי ששון:

 אם העמותה משלמת ארנונה, היא לא משלמת ארנונה. היא משלמת ארנונה? מר מורן ישראל:

 למיטב זיכרוני היא מחויבת. יש הסכם איתה, עם העמותה. עו"ד יונת דיין:

 13קודם כל אם היא לא הגישה, כנראה שהיא יודעת שהיא לא תעמוד כי יש  גב' סיון ריאבוי:

קריטריונים שהם מאוד נוקשים. אז יכול להיות שמראש היא יודעת שהיא 
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בהם. שני הקריטריונים העיקריים  תעמוד  לא

שלא עומדים בהם זה מכירת שירותים. ואתה יכול לעבור על כל הסעיף. זה 

 פעילות עסקית.

 מוטי אתה חבר הנהלה, הם משלמים ארנונה או לא משלמים ארנונה? מר מורן ישראל:

 אבל יש גם סוגי נכס שמותר לו, גב' נעה צ'פליצקי:

 הילה ופנאי פטורה בחלקיות מסוימת בארנונה?רשת ק מר מורן ישראל:

 יש הסכם סדור איתם. עו"ד יונת דיין:

בגלל הסטטוס שלהם שהם לא עונים על קריטריונים יכול להיות שהם לא  מר מוטי ששון:

 הגישו כי הם לא מקבלים.

 נכון, בטח. ככל ויש מכירת שירותים, גב' סיון ריאבוי:

 ת אני מבין. אתה יודע או לא יודע?בסדר, יכול להיו מר מורן ישראל:

 אה, לא. לא יודע. מר מוטי ששון:

 לא, הם לא מחויבים. נכון שרון? הם לא מחויבים? גב' סיון ריאבוי:

 למיטב זיכרוני בהסכם הם מחויבים בארנונה. עו"ד יונת דיין:

 אני יכול רגע לשאול את דני. מר יוסי זיידה:

 תשאל אותו.  מר מורן ישראל:

 בוודאות הם לא הגישו אבל שוב. סיון ריאבוי:גב' 

 לא, בסדר. הבנתי לא הגישו. השאלה מה הסטטוס. מר מורן ישראל:

 חבר'ה תתייחסו למה שיש פה. מר מוטי ששון:

 כי לדעתי בעבר הם כן היו מבקשים. הם היו אפילו פטורים. מר מורן ישראל:

 ומר הזה ששלחו לכם. חבר'ה אני מתייחס למה שמופיע פה, בח מר מוטי ששון:

 אחוז בכל מקרה? 100יונת אז אין פטור לעמותות  מר יעקב מזרחי:

 אחוז.  100לא, אין  מר מוטי ששון:

 אחוז? 100אין  מר יעקב מזרחי:

 לא, לא. אין. גב' סיון ריאבוי:

 מה שזה אומר שחלק אולי לא הגישו. מר מוטי ששון:

 מה המקסימום שנותנים? מר יעקב מזרחי:

 שני שליש. זוהר נוימרק:מר 
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בתקנה הזאת  עו"ד יונת דיין: שני שליש. 

 סליחה? מר יעקב מזרחי:

 בתקנה הזאת שני שליש. לא מקסימום, זה או נותנים או לא נותנים. עו"ד יונת דיין:

 חבר'ה מה שמופיע פה זה מה שמבקשים את האישור.  מר מוטי ששון:

 שנייה רגע אחד, שאלה.  מר ראובן קייקוב:

אבל ראובן באמת, באמת, ראובן אבל באמת אלינור מצביעה מאוד יפה  עו"ד יונת דיין:

 ומחכה.

 סליחה, אין בעיה. מר ראובן קייקוב:

אבל אף אחד פה לא שם לב לאחרים. אז לפי מה שהטבלה פה אני רואה יש  גב' אלינור מטלון:

 בעצם רק שני אישורים. 

 נכון.  גב' סיון ריאבוי:

 של האגודה למלחמה בסרטן ושל יד שרה. מטלון:גב' אלינור 

 נכון. גב' סיון ריאבוי:

 האם תנועות הנוער הגישו במידה, אני זוכרת פעם הקודמת גם, גב' אלינור מטלון:

 הם משלמים? מר ראובן קייקוב:

 לא, הפטור מתוקף תקנה אחרת.  גב' סיון ריאבוי:

 יש להם תקנה אחרת. עו"ד יונת דיין:

 הם מתוקף תקנה אחרת.  ריאבוי:גב' סיון 

 יש להם תקנה אחרת. עו"ד יונת דיין:

 אפשר לשאול שאלה? מר ראובן קייקוב:

 ראובן מצביע מאוד יפה. מר שחר האס:

 טוב שחר. הקשבתי לך. טוב שאתה עוזר לי. בוא שב פה.  מר מוטי ששון:

 עוד מעט.  מר שחר האס:

 רוצה להיות מנכ"ל או עוזר? לא הבנתי. מה אתה עו"ד יונת דיין:

 לא משנה. מר שחר האס:

 שחר התכוונתי פה.  מר מוטי ששון:

 אה.  מר שחר האס:

 לך דבר משם שחר, עדיין זה מתאים לך בנוף.  גב' אלינור מטלון:
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המשפטית, גם מנכ"ל וגם עוזר  היועצת  מר מורן ישראל:

ז אני מניח שלא הבטחת את להזכירך זה הבטחת תפקיד ורגע לפני בחירות א

 זה לשחר בטעות. 

לא, חלילה. אני מניחה ששחר לא ביקש את טובת ההנאה הזאת מראש  עו"ד יונת דיין:

 העירייה כשהוא אמר עוד מעט, נכון?

 אפשר להתקדם בבקשה? ראובן מצביע יפה.  מר שחר האס:

 תופס. את מבינה?יונת, כשמגיעים לבחירות אז מה שאמרת זה לא תמיד  מר זאב ניסים:

 אני לא מדבר על המקרה הספציפי הזה פה.

 קטונתי. עו"ד יונת דיין:

 אני מדבר בכל העיריות. לפעמים בשביל לנצח עושים הכול. מר זאב ניסים:

המוסד אינו פועל למטרת רווח ואינו עוסק בפעילות  3סליחה, בקריטריון  מר ראובן קייקוב:

איך אתן בוחנות את זה?  חנים את זה?כספית. הרבה מאוד, ואיך אנחנו בו

אתן מסתכלות על מה מקור ההכנסות בעצם נכון. מה מקור הכנסות. עכשיו, 

הרבה פעמים העמותות עושות טעויות, כן. כי יש הרבה מאוד אנשים 

שמתנדבים בעמותה, כן. מצד שני, זה לא מקבל ביטוי בדו"חות הכספיים. 

אתם  לא מראיינים את אותם אתם מסתכלים על דו"חות כספיים הרי. 

 עמותות. אז אתם מסתכלים. יש פה שורת רווח הכנסות,

 זה הקריטריונים שנקבעו על ידי משרד הבריאות. גב' סיון ריאבוי:

יש פה שורת רווח. הכנסות מלא יודע, קופת חולים נניח. או הכנסות  מר ראובן קייקוב:

אחרות. אז שנייה  מהקצבות ממשלה. אבל אתם לא רואים שם עוד תרומות

 רגע. יש לעומת זאת יש הרבה מאוד אנשים שמתנדבים שם. עכשיו,

 זה תגמול בשווי. מר זוהר נוימרק:

שזה תרומות בשווי. בדיוק, זה תרומות בשווי ועל כן זה כן צריך לקבל ביטוי  מר ראובן קייקוב:

ן בדו"חות הכספיים. ואם אנחנו נבדוק את הדו"חות הכספיים כאשר כן נית

 ביטוי לתרומות בשווי, אז הם כולם כן יעמדו באותם קריטריונים.

 אבל ראובן יש לנו קריטריונים ממשרד,  עו"ד יונת דיין:

 יש להם אפשרות להשיג את התרומות בשווי.  גב' סיון ריאבוי:

 אז כנראה שהם לא מודעות לכך, הם לא מודעות כך. מר זוהר נוימרק:

 מה שאתה מדבר עליו, אבל עדיין גב' סיון ריאבוי:

 או שאתן לא מודעות לכך ואחר כך הם באים, מר ראובן קייקוב:
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הנחיות, רגע שנייה זוהר. לפני שאתם  ראובן יש  עו"ד יונת דיין:

נכנסים לחשבונאות. יש הנחיות ממשרד הפנים שאומרות לנו מה לבדוק 

מיסוי של  ואיך לבדוק. הרשות העירונית היא לא גוף חוקר. היא לא רשות

מס הכנסה של דו"חות כספיים. היא לא רשות רישוי העמותות שבוחנת אם 

הם מילאו דו"חות חשבונאים כמו שצריך או לא או אישרו אותם כמו שצריך 

או שלא. אנחנו מקבלים דו"ח חשבונאי חתום ועליו אנחנו מסתמכים. אין 

ו הכול. תקן לנו יכולת לבדוק אם הכניסו בתוכו הכול או לא הכניסו בתוכ

חשבונאי הוא משהו אחר. מה שאתה מעלה את השאלה זה אם עמותות לא 

יודעות להגיש דיווחים חשבונאים או אם רשם העמותות לא תופס אותם על 

 זה, זה לא במנדט שלנו. 

או. קיי, בסדר. בכל אופן, האינטרס שלנו כאשר יש לנו עמותות שפועלות  מר ראובן קייקוב:

 לנו לאפשר להם לתת ולפעול בתחום שלנו. בתחום העירוני ש

ולכן כשעמדו בקריטריון של משרד הפנים, הועדה ממליצה לכם. כשלא  עו"ד יונת דיין:

 עומדים בקריטריונים היא לא ממליצה לכם.

אז אולי כדאי, אז כדאי גם להמליץ לאותה ועדה המכובדת שגם תתריע בפני  מר ראובן קייקוב:

 אותן עמותות.

 על מה? אין לה סמכויות כרגע. ת דיין:עו"ד יונ

 הן צריכות לבקש. מר זוהר נוימרק:

 לפנים משורת הדין.  מר ראובן קייקוב:

 ראובן אתה יודע כמה עמותות יש? מר יוסי זיידה:

 טוב חברים. מר מוטי ששון:

אני רוצה להגיד לך שיש ועדה שמתכנסת ורוצה לתת מענה, הועדה מתכנסת  גב' סיון ריאבוי:

נותנת, לפני שמתכנסת ועדה אנחנו בודקים את הדברים לעומקם ויש להם ו

אפשרות לכל העמותות ולשאת ולתת איתנו. שרון פה אמונה על כל החומר 

הזה ואם יש להם שאלות ובירורים ומענים יש להם את המספר הישיר ואת 

המייל הישיר שלה. וכשהן פונות תמיד יש מענה. אם יש שאלות כאלה 

וכמו שיונת אמרה, מי שמגיש את הדו"חות הכספיים הם רואי  ואחרות.

 חשבון שכבר מצויים בזה והם יודעים איך להתנהל.

את יודעת מתי העמותות האלה נזכרות? אחרי שבוע מאשרים, סליחה, לא  מר ראובן קייקוב:

 מאשרים להם את הארנונה אז הם נזכרות העמותות האלה לבוא. 

 לות אחרי זה,הן יכו גב' סיון ריאבוי:

 יש להן זכות ערעור. עו"ד יונת דיין:
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זה משרד  מר מוטי ששון: הפנים? מה קרה.

 שנייה רגע. מר שחר האס:

 בשביל  זה יש איסטנציה יותר גבוהה שזה משרד הפנים. מר מוטי ששון:

 נכון, אם אנחנו שוללים אותם הם יכולים לפנות למשרד הפנים. גב' סיון ריאבוי:

 אבל משרד הפנים, קוב:מר ראובן קיי

 טוב חבר'ה.  מר מוטי ששון:

סתם מבדיקה מאוד מאוד פשטנית ולא, שלא אומרת המון אבל היא יכולה  מר שחר האס:

של משרד  guide starלתת איזושהי אינדיקציה, סתם לדוגמה. בעמוד של 

המשפטים שנותן פירוט על כל העמותות בישראל, אז בפילוח על פי עמותות 

עמותות. כמה מהן פעילות, פתוחות  439בחולון אנחנו מדברים על שמשכנן 

 עדיין וכאלה,

 הוא לא, guide star-לתועלת הציבור יש קריטריון בתקנות של הארנונה. ה עו"ד יונת דיין:

ניגשו  13לא, לא, בסדר. תנו לי לסיים את הפואנטה, דקה. עצם העובדה שרק  מר שחר האס:

היכולת שלנו להפיץ את הדבר הזה החוצה. יכול  בכלל אומר אולי משהו על

מאוד להיות שאין מספיק הסברה מצדנו או פנייה שלנו באופן יזום לארגונים 

 חברתיים ולעמותות להסביר להם בכלל על היכולת שלהם לבקש בכלל,

 רובם לא, עו"ד יונת דיין:

 מה זה? מר שחר האס:

 שחר אבל דיברנו כבר, מר מוטי ששון:

 התקנה הראשונה של התקנות הארציות, יונת דיין:עו"ד 

 יכול להיות אבל קשה לי להאמין, מר שחר האס:

הקריטריונים. ולשים בצד גופים שפטורים לגמרי  13-ועוד יותר מזה, ב עו"ד יונת דיין:

 מסעיפים אחרים.

 אבל היו לנו ישיבות שאישרנו. מר מוטי ששון:

עמותות מתחיל  400ך דמיוני, לוקח לתוכו בסדר. אבל לוקח רגע משפ מר שחר האס:

 שרק הגישו? 13לצמצם, לצמצם. בסופו של דבר יש לכם 

 זה רק מי שהגישו השנה. יש השנה. 13-לא, אבל אני רוצה לדייק ש גב' סיון ריאבוי:

 ברור שרק הגישו שנה. מר שחר האס:
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לא, אבל יש גם  גב' סיון ריאבוי: עמותות שהגישו לפני שנה ושנתיים.

שנים. אז יש עמותות שהגישו לפני שנה ושנתיים והם זכו  3-הפטור הוא ל

 כבר, אז הם לא הגישו שוב השנה.

 שנים מותר להם להגיש שוב עכשיו? 3ולפני  מר שחר האס:

 שנים. 3כן, הן צריכות להגיש כל  גב' סיון ריאבוי:

ם הארנונה כאחת שעסקה בתחום הארנונה, בתור אחת שעסקה בתחו עו"ד יונת דיין:

 שנים רוב העמותות לא עומדות בתנאים האלה. 10-למעלה מ

 רוב העמותות לא עומדות בכלל בתנאים? מר שחר האס:

 בוודאי. יש קריטריונים. מר זאב ניסים:

 אם רק שתיים זכו. גב' אלינור מטלון:

נדב טוב חבר'ה, מי בעד? אישור מועצה למתן פטור חלקי מארנונה, מוסד מת מר מוטי ששון:

. מי 17.5.2023-לציבור. מכתבה של אביבה שרון, סגן היועץ המשפטי מה

 בעד? 

 פה אחד. מר מאיר חלבי:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר

לא שמת לב או שמישהו לא שם, שהדפים הפוכים. יש בעיה. למה יוסי אתה  גב' אלינור מטלון:

 או שזה רק אני. הכול הפוך.

 טוב. מרכז מורשת. בבקשה. מר מוטי ששון:

חוות דעת לאישור ההקצאה + נוסח  –הקצאת מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון  .18

 מוצע לאישור מועצת העיר

. גוש 580283083רשומה  מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון בישראל. עמותה מר מוטי ששון:

ברחוב פנחס לבון. הקצאת קרקע להקמת בית מורשת  155חלקה  6872

 ליהדות סוריה ולבנון בישראל. בבקשה. אנחנו עשינו כבר.

 הקצנו בעבר. מר מורן ישראל:

 נכון. מר מוטי ששון:

 ביטלנו את ההקצאה. מר מורן ישראל:

 זה הוקצה ליהדות בבל.  מר יעקב מזרחי:

 מאשרים. ניסים:מר זאב 

 עכשיו אפשר להגיד להם יעקב כמו שאתה אמרת, שיוסיפו גם בבל. מר מוטי ששון:
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 ברור.  מר יעקב מזרחי:

 זה שיהיה בעמותה. עו"ד יונת דיין:

השטח הזה הוקצה על ידי יצחק רבין לרב חמרה וליהדות בבל אחרי זה מוטי  מר יעקב מזרחי:

 אני לא רואה שיהדות בבל מופיעה פה. הוסיף אותם. עכשיו

קודם כל זה היסטוריה. פנחס אילון בעבר הקצה את הקרקע ליהדות בבל.  מר מוטי ששון:

או. קיי? כשבא הסיפור עם הרב חמרה, אז ביקשתי כבר אם אתם מקצים 

 תקצו גם מה שאילון הבטיח. ואז הם הסכימו.

 אבל גם רבין לחץ.  מר יעקב מזרחי:

 מה? ון:מר מוטי שש

 גם רבין לחץ פה. מר יעקב מזרחי:

לא על יהודי עיראק. אני אומר לך זה הייתה, אמרתי שהוא נתן. מה זה, מה  מר מוטי ששון:

 זה, אילון יש מכתב של אילון שהבטיח להם.

 מוטי זה היה הפרויקט של יוסף כהן ז"ל לא? מר זאב ניסים:

 כן, כן.  מר מוטי ששון:

 בבל לא מופיע פה מוטי. יהדות מר יעקב מזרחי:

 הוא לא זכה. מר מוטי ששון:

 זה כתוב בצוואה שלו. מר זאב ניסים:

אבל בהסכם שלהם הם חייבים להקצות להם שטח למען עמותה, עמותה  מר מוטי ששון:

עיראקית. כן, כן, כן. אל תדאג. דאגתי לזה בהסכם. או. קיי. אז, או. קיי. לא, 

העיר מחליטה לאחר קבלת חוות דעת צריך לקרוא את ההחלטה. מועצת 

משפטית ולאחר הדיונים שהתקיימו בוועדת ההקצאות בבקשת העמותה 

 580283083מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון בישראל. עמותה רשומה 

מטר הידועים  1,681להלן העמותה, להקצות לה את המקרקעין בשטח של 

קומות,  4ת מבנה בן ברחוב פנחס לבון לצורך הקמ 6872בגוש  155כחלקה 

( 1,530, שטחי שירות ומרתף 2,868מטר )עיקרי  4,398מרתף וגג, בשטח של 

על ידי עמותה למטרת בית מורשת ליהדות סוריה ולבנון בישראל אשר יכלול 

בית כנסת, מקווה, בית מדרש, כיתות לימוד, משרדים ומוזיאון להצגת 

בנון? ליהדות סוריה המורשת של יהדות סוריה. ולמה, למה הושמט פה ל

משנת  25ולבנון, להלן המבנה. הדיונים התקיימו בוועדת ההקצאות מספר 

מיום  59, בוועדת הקצאות 11.3.2019-מ 44וועדת ההקצאות מספר  2015

לאשר את המלצת ועדת  16.3.2023מיום  62וועדת הקצאות מספר  4.8.2022

 15-שנים ו 24ההקצאות להקצות לעמותה את המקרקעין לתקופה של 
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למטרת בית מורשת ליהדות סוריה  חודשים 

 ולבנון בישראל. בעד ההחלטה לאישור הצביעו, מי בעד?

 רגע, אתה לא מוסיף את בבל? מר יעקב מזרחי:

 רגע, בבל. לא הוספת בבל. מר מאיר חלבי:

 לא הוספת בבל.  מר יעקב מזרחי:

 זאת העמותה. מר ראובן קייקוב:

 יעקב. מר מוטי ששון:

 רגע. אתה לא מוסיף גם את בבל? יעקב מזרחי:מר 

 יעקב, תקשיב. מר מוטי ששון:

 לא, לא, זה משהו אחר. מר זוהר נוימרק:

 איזה משהו אחר? זוהר.  מר יעקב מזרחי:

 מוטי, עו"ד יונת דיין:

יעקב אני אומר לך, מה שאתה אומר זה נכון. לקחו את, החזירו את השטח  מר מוטי ששון:

ין מי שימשיך את זה. אני במסגרת ההסכמים איתם אמרתי הזה לעירייה. א

בכל זאת, הקרקע הייתה שלהם. הם הלכו לעולמם אבל להשאיר את הדבר 

הזה שיהיה שם את העמותה יוצאי בבל. יהיה להם בכניסה חדר, אולם קטן 

 שלהם שיוכלו,

 זה לא מופיע פה. מר יעקב מזרחי:

 אלה היורשים של העמותה. מר מוטי ששון:

 זה לא מופיע פה אבל. מר יעקב מזרחי:

 זה לא מופיע פה אבל בהסכם מופיע. מר מוטי ששון:

 זה בהסכם בין שתי העמותות, קיים. מר יוסי זיידה:

 אתה ראית את ההסכם? מר יעקב מזרחי:

 אני הכנסתי את זה. מי? מר מוטי ששון:

 אתם גם תראו את ההסכם. עו"ד יונת דיין:

 בהסכם?זה  מר יעקב מזרחי:

 זה מה שדובר.  מר יוסי זיידה:

ואם אתה רוצה להציע להם כסף, אתה צריך לראות שבהסכם הזה מופיע  מר יעקב מזרחי:

 הדבר הזה שהם עושים חדר ליהדות בבל. 
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אני אומר לך  מר מוטי ששון: בהסכם אני דרשתי את זה.

 לא, אתה ראית את ההסכם ביניהם? מר יעקב מזרחי:

 הנה, ההסכם פה. לא רשום. ן:גב' אלינור מטלו

 למיטב זיכרוני כן. מר מוטי ששון:

 לא רשום, בבקשה. מר יעקב מזרחי:

 אבל המגרש ברחוב יבנה, מר מאיר חלבי:

 שחור על לבן. גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה, עכשיו באה עמותה חדשה של הרב ניצן.  מר מוטי ששון:

 של איזה רב? גב' אלינור מטלון:

 ניצן, לבנוני.  :מר יעקב מזרחי

 מוטי המגרש ברחוב יבנה של בבל, מה איתו? מר מאיר חלבי:

 איזה יבנה? מר יעקב מזרחי:

 לקחו אותו נו. מר זאב ניסים:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1זה היסטוריה. אוקיי, מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. נגד החלטת האישור  16בעד החלטת האישור,  16בעד.  16, 15, 14, 13

ברוב חברים. עכשיו אני עובר.  אושרהצביעו, אין אף אחד. נמנעו אף אחד. 

 יעקב. אני עובר לסעיף הבא. 

 לפקודת העיריות )נוסח חדש( 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .19

 בקשה למחיקת חובות. מר יוסי זיידה:

לפקודת העיריות )נוסח חדש(. חוב  338לפי סעיף  בקשה למחיקת חובות מר מוטי ששון:

שנים לפחות ונראה שאינו ניתן לגיבוי. מה שאושר על פי מכתבה  5מפיגור של 

של, תכף אני אראה מי חתום על המכתב, עוד פעם. אני חתום, גזבר העירייה 

. מי 23.3.2023אמנון ארץ קדושה ויונת דיין היועצת המשפטית מתאריך 

 בעד? 

 זה הפטר נכון? ן ישראל:מר מור

 כן, כן.  עו"ד יונת דיין:

 גם הסעיף הבא זה הפטר. גב' סיון ריאבוי:

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 זה אותו דבר, שני קלסרים שונים. גב' סיון ריאבוי:
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בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7 , 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

  .אושראין נגד, אין נמנעים. 

 לפקודת העיריות )נוסח חדש( 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .20

 .20גם הסעיף הבא אותו דבר,  גב' סיון ריאבוי:

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 היא אומרת אותו דבר. 20סעיף  מר זאב ניסים:

וסח לפקודת העיריות נ 338אוקיי, בבקשה. בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

 שנים לפחות ונראה שאינו ניתן לגבייה.  5חדש, חוב בפיגור של 

 יש לי שאלה רגע. גב' אלינור מטלון:

 איפה אביבה? מה עשיתם לאביבה? מר ראובן קייקוב:

 יש לי שאלה. גב' אלינור מטלון:

 היא כרגע עדיין בנאפולי. עו"ד יונת דיין:

 אז זה מכתבם של ראש העיר, מר מוטי ששון:

 מוטי יש לי שאלה, אפשר? אלינור מטלון:גב' 

גזבר העירייה והיועצת המשפטית החתומה הילה הורוביץ מתאריך  מר מוטי ששון:

 . מי בעד?7.5.2023

 רגע יש לי שאלה. גב' אלינור מטלון:

 רגע יש לאלינור שאלה. עו"ד יונת דיין:

 שכל מספר נכס, זה בעצם חברה אחת 5-ו 4, 3אני רואה פה בעצם  גב' אלינור מטלון:

 יש שניים. רגע באיזה קלסר את? גב' סיון ריאבוי:

 .338אני עכשיו בצרכן חדש, אני יודעת מה. סעיף  גב' אלינור מטלון:

 מי? לא, יש שתיים כאלה. אבל איזה? גב' סיון ריאבוי:

 לא משנה. גב' אלינור מטלון:

 לא משנה. גב' סיון ריאבוי:

  זה לא משנה. גב' אלינור מטלון:

 כן, מה השאלה? גב' סיון ריאבוי:

 הכנסתם פה כמה נכסים פיזיים, נכון? גב' אלינור מטלון:
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משלם אחר. הנכסים יכולים להיות  כן, כל סעיף זה  עו"ד יונת דיין:

 בתוך, לאותו משלם באותו מתחם למשל המחסן מקבל מספר נפרד מהחנות.

 כי התעריף הוא אחר. מר מוטי ששון:

 או כל מיני דברים כאלה.  עו"ד יונת דיין:

 וזה יכול להיות בעצם, גב' אלינור מטלון:

 קרקע מספר מופרד מהבנוי. עו"ד יונת דיין:

באזור נגיד או מתחם של כמה חנויות שכולם שם או שזה בעצם יכול להיות  גב' אלינור מטלון:

 אותו בן אדם?

אני לא יודעת איפה את רואה את זה. זה לא, זה בדרך כלל אנשים פרטיים.  גב' סיון ריאבוי:

אנשים פרטיים, מישהו שמקבל הפטר יכול להיות שפעם אחת הוא גר לאורך 

 השנים, הוא פעם גם ברחוב ארץ פעם ברחוב אילת ופעם, לאורך כל השנים.

עזבי נגיד, אני רואה פה, אני לא יודע איזה דפים אין פה דפים באמת. אבל  גב' אלינור מטלון:

 נכסים. 5, 5, 4, 3, 2, 1יש לך פה  3מספר 

 לפי המספרי נכס זה כנראה כתובות שונות. עו"ד יונת דיין:

נכסים  10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1יש לך פה  4-שקל, וב 112,000ועל חוב של  גב' אלינור מטלון:

 שקלים. 278,000בשווי 

 לפי המספרים והתקופות זה כתובות שונות. עו"ד יונת דיין:

זה בעצם יכול להיות משפחה, זוג שבעצם היו להם כמה נכסים בכמה  גב' אלינור מטלון:

 מקומות?

זה לא כמה, זה בדרך כלל שכירויות, כן. שהם גם לאורך השנים, זה משנת  גב' סיון ריאבוי:

' ולאורך כל השנים הם 80-' פה. יש אנשים שיש להם חובות משנות ה80

 החובות. הם עברו כמה כתובות. קיבלו הפטר ואז נמחקו להם כל

 את תראי שליד כל נכס יש תקופה שונה. עו"ד יונת דיין:

 כן, כן, לא, בדיוק. אני רואה. בגלל זה ניסיתי להבין אם זה מדובר, גב' אלינור מטלון:

 על שוכר. עו"ד יונת דיין:

 כאב, כאילו כמשפחה אחת, גב' אלינור מטלון:

 פחה, אחים. זה הוא. משפחה אחת. מש עו"ד יונת דיין:

 זה בן אדם יחיד או בני זוג. זה לא משנה, ששניהם קיבלו הפטר. גב' סיון ריאבוי:

 ששניהם קיבלו הפטר. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:



 563 פרוטוקול 04.06.2023 –ליום  69מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

 

96 
 

 תודה. גב' אלינור מטלון:

. אין נגד, אין נמנעים. בעד 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

. עוד בקשה, בקשה לאישור מועצת העיר מחיקת חובות בהסדרי אושר

 פשרה. 

 בקשה למחיקת חובות בהסדרי פשרה .21

 . בבקשה. מי בעד? 2023למאי  14-על פי מכתבה של סיון ריאבוי מ מר מוטי ששון:

 שאלה. מר מורן ישראל:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

במסגרת הנוהל הזה של מחיקת חובות בהסדרי פשרה, לצורך העניין הבנתי  מר מורן ישראל:

שיש איזשהו עניין של תנועות הנוער שקיבלו איזושהי דרישת עבר על חלק 

 מחובות כמו חשמל, מים וכן הלאה,

 זה לא קשור. מר זוהר נוימרק:

 אני שואל כדי להבין מה המסלול, מר מורן ישראל:

 לדעתי לא מדובר על זה. פה מדובר, מר מוטי ששון:

 האם הם רשאים, האם הם רשאים, מר מורן ישראל:

 זה לא פה. מר מוטי ששון:

 גם לגשת במסגרת המסלול הזה של, מר מורן ישראל:

אני לא מכירה. אבל אני מניחה שזה בבדיקה של הכנסות ושל הגזבר  עו"ד יונת דיין:

ה אז גם הוא יובא ובהתאם ינהגו. אם יש מקום שמראה איזשהו הסדר פשר

 לפה, ודאי.

 זה לא מופיע פה.  מר מוטי ששון:

 הסדרי פשרה על חובות, תשלומי חובה מגיעים לאישור פה. עו"ד יונת דיין:

, 4, 3, 2, 1, אבל זה לא קשור לפה. עכשיו, אוקיי. מי בעד? 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

נמנעים.  3בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, יעקב מה איתך? 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 . אושר

 אני עובר לסעיף הבא.                                           

 , תדלג אחד. 23עובר לסעיף  מר יוסי זיידה:

 עשינו.  22 עו"ד יונת דיין:

 .23תמיכות כבר עשינו. נעבור לסעיף  מר מוטי ששון:

  בינוי שקיבלו מתן תוקףאישור מועצה להכרזה על מתחמי פינוי  .23
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 אישור מועצה. עו"ד יונת דיין:

הכרזה על מתחם פינוי. כחלק מהנחיות הממשלה אני מבקש אישור להכרזה  מר מוטי ששון:

 על מתחם פינוי בינוי עבור הפרויקטים,

של התחדשות עירונית והמתחם השני זה חנקין  224ח/מק/ 5-23ראש פינה  עו"ד יונת דיין:

 ח/מק, 37-61

 .37לא  57 מר זוהר נוימרק:

. שני מתחמים של התחדשות עירונית 223, סליחה. בשעה הזאת. ח/מק/57 עו"ד יונת דיין:

שאושרו בועדה המקומית. אם אתם זוכרים מפעם שעברה, בהתאם לרשות 

 להתחדשות הארצית מחויבים גם לעבור אישור במועצת העיר. מי בעד?

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, רגע. יעקב מזרחי:מר 

 רגע, שאלות. מר זאב ניסים:

 מה השאלות? עו"ד יונת דיין:

 זה הפרויקט הגדול הזה בראש פינה? מר יעקב מזרחי:

 דנתם בזה בוועדה המקומית, אישרתם את זה שם. עו"ד יונת דיין:

 אנחנו, מר זאב ניסים:

 אישרתם את זה בוועדה המקומית.  מר מוטי ששון:

 לפי אותם תנאים. יין:עו"ד יונת ד

 ראש פינה זה הקבלן הזה לוינסקי? מר יעקב מזרחי:

 אני לא יודע מי זה. מר מוטי ששון:

 לא יודעת. עו"ד יונת דיין:

 לא, אבל אני, מר זאב ניסים:

 זה לא מעניין גם הקבלן. עו"ד יונת דיין:

 אתם מדברים כללי על כל העיר? מר זאב ניסים:

אישרתם שתי תכניות של התחדשות עירונית, מתחמי פינוי בינוי בוועדה  עו"ד יונת דיין:

 המקומית. 

 נכון. מר יעקב מזרחי:

אחת הכתובות בראש פינה, השנייה הכתובות בחנקין. כדי שהרשות הארצית  עו"ד יונת דיין:

 להתחדשות העירונית תכיר בהם כמתחמי פינוי,
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 נכון, אישרנו. מר יעקב מזרחי:

 צריך לאשר אותם גם במועצת העיר. ולכן אנחנו פה.  ין:עו"ד יונת די

אבל אנחנו שואלים שאלה אחרת. אתם מדברים על הכתובת הזאת בלבד או  מר זאב ניסים:

 שגם מסביב יש למשל,

 מה שבתוך הקו הכחול של התב"ע. עו"ד יונת דיין:

 אני אסביר. אז זה כנראה שמישהו הגיש בקשה, איזה חברה? מר זאב ניסים:

 לא. עו"ד יונת דיין:

 אושרה.  מר זוהר נוימרק:

 זה כללי. אם זה, אם זה כללי יש עוד רחובות שם.  מר זאב ניסים:

 יהיו, יבואו. יבוא עוד אחד. מר מוטי ששון:

 לא, למה אנחנו לא מאשרים את הכול? מר זאב ניסים:

 יש,  עו"ד יונת דיין:

 למה אתם מאשרים דווקא את זה? מר זאב ניסים:

 יש שתי תב"עות. עו"ד יונת דיין:

 למה קדושי בלזן למשל שזה צמוד, למה שם אנחנו לא, מר זאב ניסים:

 דרישות, 5חודש קודם אושרו פה  עו"ד יונת דיין:

 זה בקשה או שזה העירייה באה לאשר? מר זאב ניסים:

 אני אגיד לך למה הוא אומר את זה. מר יעקב מזרחי:

 . אגב אני בעד מר זאב ניסים:

 זה יבוא עוד פעם וזהו. מר מוטי ששון:

בישיבת המועצה האחרונה, הועדה המקומית האחרונה, ועדת משנה  מר יעקב מזרחי:

 האחרונה שהיינו פה,

 אבל זה מה שקיבל כבר מתן תוקף. בלזן עוד לא קיבל מתן תוקף. מר זוהר נוימרק:

 למה לא קיבל? למה הם קיבלו ואלה לא? מר זאב ניסים:

 כי צריך לאשר את התב"עות. יונת דיין:עו"ד 

 אני אגיד לך מה קרה. מר יעקב מזרחי:

 אז זהו, אז זה חברה שהגישה.  מר זאב ניסים:
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להגיד לך מה קרה פה? זאב שואל את  זוהר, אני יכול  מר יעקב מזרחי:

 השאלה הזו לא סתם. אנחנו יושבים פה הרבה בוועדות, בוןעדה. כאשר,

 מות אבל.בלי ש מר זאב ניסים:

הגיע לפה, אני פעם ראשונה רואה שקבלן מגיע לוועדת משנה והיועץ  מר יעקב מזרחי:

המשפטי ומהנדס העיר קמים ללחוץ לו את היד. אני לא ראיתי פה בחיים. 

זה היה מראה, מוטי, זה היה מראה משונה והדליק לי אור אדום. כשאני 

נס לוועדה והיועץ המשפטי מגיע לוועדה ויושבים פה חברי הועדה, לוינסקי נכ

וביחד עם המהנדס העיר קמים ללחוץ לו את הידיים. זה לא ראיתי בחיים 

שלי. מה, מה אמרת? הוא לא הקבלן היחיד שבא לפה ואני יושב בוועדות. אז 

 תתחילו להגיד שלא הוצאנו עוד פרויקט חנקין אגרובנק. זה הכול.

ההערה הזאת. אני מכירה את עורך דין עופר אני קצת מוחה, אני מוחה על  עו"ד יונת דיין:

 צילקר מספיק שנים, להאשים אותו ככה,

 יעקב, יעקב. מר מוטי ששון:

 מוטי זה הקודמת חינכה אותם. הקודמת חינכה אותם. מר זאב ניסים:

 לא הבנתי. מר מוטי ששון:

 הקודמת.  מר זאב ניסים:

 הקודמת זה מימי. מר זוהר נוימרק:

 עכשיו זה לא מימי. אבל מר מוטי ששון:

 קצת, קצת, עו"ד יונת דיין:

 והם ממשיכים. מר זאב ניסים:

 כבוד לאנשי המקצוע לא יזיק. קצת הערכה.  עו"ד יונת דיין:

 אני רק שואל שאלה. אני, מר זאב ניסים:

 ההאשמות המרומזות או לא מרומזות האלה שאנשים לא פה, לא לעניין.  עו"ד יונת דיין:

 תגיד להם בפנים, זה מוקלט.  מר יעקב מזרחי:

 לא לעניין? מר זאב ניסים:

 למה אני אמרתי מישהו גנב או משהו?  מר יעקב מזרחי:

 אתה אומר מדליק לך כזה רמזור אדום, על איש מקצוע? עו"ד יונת דיין:

 אני מדבר, אני מדבר על התנהלות של ועדה שיושבים פה אנשים, מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב, מר מוטי ששון:
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בסוף מי  עו"ד יונת דיין: שמצביע זה אתם.

ודנים, לא לא, יונת. יונת תשמעי טוב. אני אוהב שהולכים בצורה ישרה.  מר יעקב מזרחי:

כשבאים לפה קבלנים שלא מתקבלים בצורה הזאת ואני רואה קבלן אחד 

 מתקבל לפה וכולם קמים לכבודו ולוחצים לו ידיים?

 ים שחודשים מחכים. כן, יש יזמ מר זאב ניסים:

 ואני לא מכיר אותו עסקית. באמת שלא מכיר אותו.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

 אבל זה נותן איזשהו, נותן לי אור אדום קצת, מדליק אור אדום. מר יעקב מזרחי:

 אז שוב אני אומרת, להדליק אור אדום כי איש מקצוע לחץ יד, עו"ד יונת דיין:

 לא אור אדום, פרוג'קטור, לא אור אדום. י:מר יעקב מזרח

 באמת? ככה אתה מאשים איש מקצוע? לקבלן כלשהו? עו"ד יונת דיין:

 יונת אני ממש מתפלא, מר יעקב מזרחי:

 שנה? 40-ו 30 עו"ד יונת דיין:

 מה זה יעקב, אני לא מבין אותך. הוא לחץ ידיים, אז מה? מר מוטי ששון:

 והיועץ המשפטי לפגוש קבלן,מהנדס העיר  מר יעקב מזרחי:

 אז יעקב זה שאתה באופוזיציה ואני לוחצת לך יד זה גם מדליק רמזור אדום? עו"ד יונת דיין:

 למה, אני בונה אצלך? מר יעקב מזרחי:

 לא יודעת, אני שואלת. עו"ד יונת דיין:

 בגלל שהוא יועץ משפטי, מר יעקב מזרחי:

 אתה אופוזיציה. עו"ד יונת דיין:

 באיזה טון את מביאה בכלל, איזה שטויות את מדברת. יעקב מזרחי:מר 

 יעקב, יעקב. מר מוטי ששון:

אם מגיע לפה קבלן שצריך את האישורים שלנו ומהנדס העיר קם לכבודו  מר יעקב מזרחי:

 והיועץ המשפטי קם לכבודו, 

 יעקב, מר מוטי ששון:

 בן אדם שמגיש, בן אדם, עו"ד יונת דיין:

 יעקב, יעקב, עזוב. ששון:מר מוטי 
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מה שאתם רוצים. נתתי רק טיפ. נתתי  וזהו, תחשבו  מר יעקב מזרחי:

 רק טיפ כי אני אישרתי את התכנית הזאת. יונת.

 אז למה אישרת את התכנית?  עו"ד יונת דיין:

 יונת, מר יעקב מזרחי:

 אז למה אישרת את התכנית? עו"ד יונת דיין:

 ר.אני לא פראיי מר יעקב מזרחי:

 נדלק לך פרוג'קטור ואישרת את התכנית. במה אתה בסדר? עו"ד יונת דיין:

 אז למה אישרת? גב' נעה צ'פליצקי:

 אני לא פראייר. אישרתי את זו, לא את אגרובנק. מר יעקב מזרחי:

אני אעזור לך אולי יעקב. אתה יודע כמה יזמים מבקשים להיפגש עם כל  מר זאב ניסים:

 בעלי המקצוע,

 ואין להם אפשרות. ב מזרחי:מר יעק

 בהגשה, הם פונים אליי זאב דבר איתם. חודשים אנחנו מחכים. מר זאב ניסים:

 וזה, מגיע לפה מלך העולם.  מר יעקב מזרחי:

 וכל אחד משחק אותה, אתה יודע מה? חבל על הזמן. אני לא רוצה לדבר. מר זאב ניסים:

 אוהב להיפגש עם יזמים, חבר'ה, חבר'ה. אין יזם, אני לא מר מוטי ששון:

 לא אתה מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 אתה לא, זה לא התפקיד שלך. אסור לך. מר זאב ניסים:

 אין יזם, אין יזם, מר מוטי ששון:

 אמרת מה שקורה בעיריות אחרות. עו"ד יונת דיין:

 אסור לו להיפגש. מר זאב ניסים:

 לך. אין דבר כזה. מה שאתה אומר כרגע, אתה מטיל דופי, חבר'ה אני עונה מר מוטי ששון:

 לא אמרתי כלום. מר יעקב מזרחי:

 לא? עו"ד יונת דיין:

 מוטי זה היה, מר יעקב מזרחי:

 לא? עו"ד יונת דיין:

אני מהיום אני אתחיל לשלוח לך תלונות על כל מיני יזמים שהם רוצים  מר זאב ניסים:

 להיפגש על מנת לקדם, לסגור,
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 מוטי, יעקב מזרחי: מר

 יעקב כשאתה בא אליי ואני קם ולוחץ לך את היד זה בסדר? מר מוטי ששון:

 אני לא בונה אצלך מוטי, אני לא קבלן. יש לכבד אותי, אתה מכבד אותי. מר יעקב מזרחי:

 אבל עבדת פה, עבדת פה עם חברה חיצונית. מר מוטי ששון:

ואה פה את הקבלנים שבאים לפה ורואה את אני רואה פה אדוני, אני ר מר יעקב מזרחי:

 הקבלן שבא לפה ואני רואה את היחס. זה הכול.

 טוב. או. קיי. מר מוטי ששון:

 לא אמרתי כלום. מר יעקב מזרחי:

הם אישרו את התכנית פה, לא עופר ואביעד מאשרים את התכנית. הועדה  עו"ד יונת דיין:

 המקומית.

 ה, זה לא,אבל זה סוף מהלך פ מר יוסי זיידה:

לא הבנת. אני מצביע על התכנית הזאת. רק נתתי הערה קטנה שאולי קיים  מר יעקב מזרחי:

 איזה משהו,

, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד אישור מתחמי הפינוי בינוי כפי שהקראנו, מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר  .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 6, 5

 לסעיף הבא. 

העמותה לשילוב עולי אתיופיה  –אישור הקצאה עיריית חולון אביי )הנילוס(  . 24

 65חלקה  6779בחולון מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ודבורה עומר גוש 

 אישור חוזה הקצאה עיריית חולון אביי, מר מוטי ששון:

 בישיבה הקודמת מה זה היה? מר מאיר חלבי:

 הנילוס. טי ששון:מר מו

אישרנו את עצם ההקצאה ועכשיו צריך לאשר את הסכם ההקצאה. אלה שני  עו"ד יונת דיין:

 השלבים. 

 הם התחילו לעבוד שם, לפעול? מר מאיר חלבי:

 תאשרו, ייחתם ההסכם, יעבדו. עו"ד יונת דיין:

 ברגע שזה יהיה עמותה, זה סיפור אחר. מר מוטי ששון:

 העמותה עברה את התהליך. הכול בסדר. כן, עו"ד יונת דיין:

ברגע שיאושר פה ההסכם, הוא ייחתם ואז הם יקבלו מפתחות להפעיל את  מר יוסי זיידה:

 המקום.
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הם יפעילו, לא  מר מוטי ששון: אנחנו.

 זה מרכז מורשת. מרכז מורשת ופעילות. עו"ד יונת דיין:

בחולון עמותה רשומה  אביי נילוס העמותה לשילוב עולי אתיופיה מר מוטי ששון:

, מבנה בפינת הרחובות פרופסור שור ורחוב דבורה עומר חולון. 5805454341

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? מי בעד? 65חלק מחלקה  6779גוש 

. מועצת העיר מאשרת בזאת לאחר קבלת חוות דעת משפטית 14, 13, 12

ולאשר את  23.04.2023יום מ 64לאשר את המלצת ועדת הקצאות מספר 

חוזה ההקצאה לעמותה אביי הנילוס עמותה לשילוב עולה אתיופיה בחולון, 

לפיו יוקצה לעמותה המבנה בפינת רחובות  8054545341עמותה רשומה 

למטרת  65חלק מחלקה  6779פרופסור שור ורחוב דבורה עומר חולון, גוש 

תעסוקה, הקליטה, וקליטה שילוב יהודי אתיופיה בחולון בתחומי החינוך, ה

 בעד, 15שנים. בעד ההחלטה  3תרבותית לתקופה של 

 .14 עו"ד יונת דיין:

 היו.  15 מר מוטי ששון:

 .15כן,  מר יוסי זיידה:

 היו? 15 עו"ד יונת דיין:

 , מי הלך?12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? עוד פעם. 15היו  מר מוטי ששון:

 . 15. יעקב וזאב. 13 מר יוסי זיידה:

 . 15אה, וזאב. או. קיי,  עו"ד יונת דיין:

. אני עובר אושרבעד. נגד החלטת האישור אפס. נמנעו אפס.  15או. קיי,  מר מוטי ששון:

 לסעיף הבא. עוד כמה דקות. 

 הארכת השירות לגב' מיה דבש )אוצרת ראשית מוזיאון העיצוב חולון( .25

תיאטרון, מוזיקה, אמנות ומחול חולון. בקשה להארכת  החברה לפיתוח מר מוטי ששון:

תקופת העסקה של עובד מעבר לגיל הפרישה. בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד 

 ',20החינוך מאפריל 

 עבור מיה דבש. עו"ד יונת דיין:

 .2014 מר מוטי ששון:

 אפשר לאשר את כולם ביחד? גב' נעה צ'פליצקי:

 אוקיי. אחד. -לא, לא, לא. אחד מר מוטי ששון:

 עבור מיה דבש, האוצרת הראשית של מוזיאון העיצוב. עו"ד יונת דיין:
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 סליחה. מר מוטי ששון:

 '. 24לפי ההנחיות של תקופת הבחירות, ההארכה היא כרגע עד לסוף פברואר  עו"ד יונת דיין:

 דבש מיה, מר מוטי ששון:

 דבש מיה, מי בעד? מר יוסי זיידה:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 היא האוצרת שם לא? ראובן קייקוב:מר 

 . 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1כן.  מר מוטי ששון:

 אושר. מר יוסי זיידה:

 .13. הוא נכנס. 13. 13אושר. אין נגד, אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 יוסי הסעיף הבא. עו"ד יונת דיין:

 י עובר לסעיף הבא. השם הבא.אנ .אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  13 מר מוטי ששון:

 הארכת שירות למר יוסי טרפון )מוזיאון הילדים( .26

 הארכת שירות ליוסי טרפון. מר יוסי זיידה:

 חברה, אותה חברה. טרפון יוסף. מוזיאון הילדים. בבקשה. מי בעד? מדריך.  מר מוטי ששון:

 '.24גם פה ההארכה היא עד פברואר  עו"ד יונת דיין:

 ,24עד פברואר  ששון:מר מוטי 

 .13 מר יוסי זיידה:

 . יום ההולדת שלי.2024לפברואר  28 מר מוטי ששון: 

 , אושר.13 מר יוסי זיידה:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושראושר. אין נגד, אין נמנעים.  13 מר מוטי ששון:

 סדרנית )מוזיאון העיצוב חולון( –הארכת שירות לגב' זיוה שם טוב  .27

החברה לפיתוח תיאטרון, מוזיקה, אמנות ומחול חולון בע"מ. חברה  שון:מר מוטי ש

 . שם טוב זיוה. 51228735-0

 סדרנית. כמו ששמעתם ממנכ"ל החברה היום, יש קושי גם בגיוס כאלה. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 .2024שוב, הארכה עד פברואר  עו"ד יונת דיין:

 בעד. 13 מר יוסי זיידה:

 . מי בעד?2024לפברואר  28עד פברואר,  ר מוטי ששון:מ
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 .13אושר,  מר יוסי זיידה:

  אושר.. 13 מר מוטי ששון:

מורה למתמטיקה בתיכון איילון עד לתאריך  –הארכת שירות למר ויקטור גרבר  .28

31.08.2024 

 גרבר ויקטור, מורה למתמטיקה בבית ספר איילון. מר מוטי ששון:

ידוע לכולם הקושי בגיוס מורים. כאן הנחיות משרד הפנים מאפשרות  עו"ד יונת דיין:

 '. 24להאריך עד לסוף שנת הלימודים כלומר אוגוסט 

 '. מי בעד?24עד אוגוסט  מר מוטי ששון:

 בעד. 13מי בעד?  מר יוסי זיידה:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  13 מר מוטי ששון:

מורה לכימיה בתיכון איילון עד לתאריך  –שירות לגב' ילייב לאה הארכת  .29

31.08.2024 

 ילייב לאה. מורה לכימיה, מר מוטי ששון:

בתיכון איילון. שוב, הקושי לגייס מורים ומנגד האפשרות להאריך עד  עו"ד יונת דיין:

 '.24לאוגוסט 

 '. 24אוגוסט  עד מי בעד? מר מוטי ששון:

 .13, אושר מר יוסי זיידה:

 מי בעד? עו"ד יונת דיין:

  .אושר מר מוטי ששון:

 28.02.2024מודד עירוני, עד לתאריך  –הארכת שירות למר חנניה לנגבאום    .30

 מה זה? חנניה, מה? מר מוטי ששון:

 חנניה לנגבאום, המודד העירוני.  עו"ד יונת דיין:

 לנגבאום חנניה, המודד העירוני. עד למתי? מר מוטי ששון:

 '.24פברואר  עו"ד יונת דיין:

 2024פברואר. מר מוטי ששון:

 אין מודדים. יש קושי תמיד למצוא מודדים. עו"ד יונת דיין:

 מי בעד הארכת שירות לחנניה המודד העירוני? מר יוסי זיידה:

 . מי בעד? 2024לפברואר  28אוקיי. את אמרת עד  מר מוטי ששון:
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 , אושר.13 מר יוסי זיידה:

 אני עובר לשקד מזל.. אושראושר. אין נגד, אין נמנעים.  13 ששון:מר מוטי 

 28.02.2024-הארכת שירות לגב' מזל שקד ספרנית במדיטק עד ל .31

 שקד מזל, ספרנית במדיטק. מר יוסי זיידה:

 ספרנית במדיטק. מר מוטי ששון:

 '.24קושי גדול לגייס וגם כאן זה עד פברואר  גם בתפקיד הזה יש עו"ד יונת דיין:

'. מי בעד? כולם בעד. אין נגד, אין נמנעים. 24לפברואר  28'. 24עד פברואר  מר מוטי ששון:

 מינויה של חיה ששון. .אושר

 לא, קודם סיום מינויו.  מר יוסי זיידה:

 סיום. גב' נעה צ'פליצקי:

רקטור נציג העירייה בתאגיד מי סיום מינויו של מר אמנון ארץ קדושה כדי .32

 שיקמה

 סיום המינוי של אמנון ארץ קדושה כדירקטור עובד העירייה. עו"ד יונת דיין:

 זה בעדכון. מר יוסי זיידה:

 אנחנו כבר לא עוקבים לפעמים. מר מורן ישראל:

 סיום מינויו של אמנון ארץ קדושה כדירקטור כי הוא מסיים לעבוד בעירייה. מר יוסי זיידה:

 מי בעד? 

 .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  13מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מינוייה של הגברת חיה ששון כדירקטורית נציג העירייה בתאגיד מי שקמה .33

 מינוייה של הגברת, מר מוטי ששון:

 חיה ששון, מנהלת אגף רישוי עסקים. עו"ד יונת דיין:

 בתאגיד מי שקמה. כדירקטורית נציג עירייה  מר מוטי ששון:

 משפחה מוטי? מר מורן ישראל:

 גם בצרפת שאלו את זה.  מר יוסי זיידה:

 שלי? מר מוטי ששון:

 לא, היא לא.  מר יוסי זיידה:

זה כמו ששאלו אותי על אורלי ששון שהיא מנהלת בכצנלסון אם זה משפחה  מר מוטי ששון:

 שלי. תדע לך, ששון זה ככה. עיראקים, סורים ופרסים. 
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ומוטי בכלל  עו"ד יונת דיין: חלבי. 

 לא, מה זה, סורי.  מר מוטי ששון:

 מינויה של חיה ששון כנציגת עירייה בתאגיד מי שקמה, מי בעד? מר יוסי זיידה:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 בעד. אושר. 13כולם,  מר יוסי זיידה:

 . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  13 מר מוטי ששון:

 יוסי הסעיף הבא. דיין:עו"ד יונת 

 

 סיום מינויו של אמנון ארץ קדושה נציג עירייה באיגודן .34

 הסעיף הבא זה סיום מינויו של אמנון ארץ קדושה כנציג עירייה באיגודן. מר יוסי זיידה:

 בעד, אין נגד אין נמנעים. 13אוקיי  מר מוטי ששון:

 .אושר מר יוסי זיידה:

 בינוני מנהל אגף תקציבים ובקרה כנציג עירייה באיגודןמינויו של מר רחמים  .35

ואנחנו מממנים את רחמים בינוני מנהל אגף תקציבים כנציג עירייה באיגודן,  מר יוסי זיידה:

 כעובד עירייה.

 אוקיי, אושר. מר מוטי ששון:

 רחמים זה המינוי הכי טוב. מר מאיר חלבי:

 , אושר.13 מר יוסי זיידה:

 .שראו מר מוטי ששון:

 הארכת כהונה של מר יצחק וידבסקי כדירקטור בחברה הכלכלית לפיתוח חולון .36

יש לנו הארכת שירות של יצחק וידבסקי דירקטור בחברה הכלכלית לפיתוח  מר יוסי זיידה:

 חולון, נציג ציבור.

 נציג ציבור. עו"ד יונת דיין:

 מי זה וידבסקי?  מר מורן ישראל:

 מה? מר מוטי ששון:

 אתה מכיר אותו? שמעת עליו? יונת דיין:עו"ד 

 יש איזה אחד כזה. מר זוהר נוימרק:

 מי בעד? עו"ד יונת דיין:
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 .אושר, 13 מר יוסי זיידה:

הארכת כהונתה של הגברת עזר בתיה כדירקטורית בחברה הכלכלית לפיתוח  .37

 חולון

שירות, הארכת כהונתה של הגברת בתיה עזר כדירקטורית  וכנ"ל הארכת מר יוסי זיידה:

 . 13בחברה הכלכלית לפיתוח חולון. כולם בעד, 

 תודה רבה לכם. .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  13 מר מוטי ששון:

 הישיבה נעולה. עו"ד יונת דיין:

 הישיבה נעולה. מר מוטי ששון:
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